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Mahkeme Başkanı Hasan Hüseyin Özese ile Üye Hakimler Sedat Sami Haşıloğlu ve Ercan Fırat’tan oluşan mahkeme heyeti tarafından 17 Ağustos 2012 günü saat 10:10’da Silivri Cezaevi bitişiğindeki küçük duruşma salonunda oturum açıldı.

Tutuklu sanıklardan Serdar Öztürk, Durmuş Ali Özoğlu, Levent Ersöz, Osman Yıldırım, Alparslan Arslan, Erhan Timuroğlu, Ulaş Özel, Özkan Kurt, Fatma Cengiz, Ergün Poyraz, Doğu Perinçek, Boğaç Kaan Murathan, Sedat Peker, Aykut Metin Şükre, Selçuk Özkan, Hasan Atilla Uğur, Oğuz Bulut, Okan İşgör, Mehmet Bedri Gültekin, Mehmet Haberal, Hasan Iğsız, Fuat Selvi, Dursun Çiçek, Mehmet İlker Başbuğ, Hıfzı Çubuklu, İsmail Hakkı Pekin ve Mehmet Otuzbiroğlu dışındaki tutuklu sanıklar ile başka suçtan tutuklu Sanık Yalçın Küçük’ün cezaevinden getirildikleri görüldü. 

Bağsız olarak huzurdaki yerlerine alındı.

Tutuksuz sanıklardan gelen yok, bir kısım sanıklar müdafilerinden Sanıklar Ahmet Hurşit Tolon, Mehmet Haberal müdafii Av. Selen Karaçalı, Sanıklar Fatih Koca, Cem Şimşek müdafii Av. Kemal Yener Saraçoğlu, Sanıklar Doğu Perinçek, Mehmet Bedri Gültekin, Erkan Önsel, Turhan Özlü, Hikmet Çiçek, Mehmet Bora Perinçek, Mehmet Deniz Yıldırım müdafii Av. İbrahim Erdoğan, Sanıklar Doğu Perinçek, Mehmet Bedri Gültekin, Erkan Önsel, Turhan Özlü, Hikmet Çiçek, Mehmet Bora Perinçek, Mehmet Deniz Yıldırım müdafii Av. Ümit Kaplan, Sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük, Sanık Abdülvahit Özkaya müdafii Av. Asilhan Özkaya, Sanık Mustafa Ali Balbay müdafii Av. Gülşah Işık, Sanık Mustafa Ali Balbay müdafii Av. Güler Özdemir Altın, Sanıklar Sedat Peker, Oğuz Bulut müdafii Av. Mehmet Doğurğa, Sanıklar Mustafa Levent Göktaş, Ahmet Tuncay Özkan, Mustafa Dönmez ve bir kısım sanıklar müdafii Av. Serkan Günel, Danıştay Vekili Av. Nuray Albayrak geldikleri görülmekle,

Huzurdaki yerlerine alındı.

Açık yargılamaya devam olundu.

Tanık yoklaması yapıldı.

Sadece Tanık Mesut Sezer’in hazır olduğu anlaşıldı.

Daha önce verilen ara kararlar uyarınca daha önce yazılan yazıların bir kısmına cevap verildiği görüldü,

Bunların okunmasına geçildi.

Mahkeme Başkanı: “Sanık Mehmet İlker Başbuğ’un talebi üzerine 30 Mayıs 2012 tarihli oturumun 45-B nolu ara kararı gereği Genelkurmay Başkanlığına yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği, TMK 10. Maddesi İle Yetkili İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığının 09.08.2012 tarihli 2011/2591 soruşturma sayılı üst yazıyla İstanbul TEM Şube Müdürlüğüne verilen talimata istinaden bu müdürlükçe Başsavcılığa gönderilen tespit tutanağı Mahkememizde 2009/191 esas sayılı dava dosyası kapsamında değerlendirmek üzere gönderildiği,06.08.2011 tarihli oturumun 26 nolu ara kararı gereği resen İstanbul 48. Asliye Ceza Mahkemesine yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği, 30.12.2011 tarihli oturumun 8 nolu ara kararı gereği resen Adli Tıp Kurumuna yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği, Sanık Nusret Taşdeler’le ilgili raporun gönderildiği, 17 Şubat 2012 tarihli oturumun 9 nolu ara kararı gereği iddia makamının talebi üzerine Genelkurmay Başkanlığa yazılan yazıya kısmen ikmalen cevap verildiği, 9 Mart 2012 tarihli oturumun 16 nolu ara kararı gereği resen Silivri 2 Nolu Kapalı Cezaevi Müdürlüğüne yazılan yazıya muameleten cevap verildiği, 16 Mart 2012 tarihli oturumun 26 nolu ara kararı gereği resen Diyarbakır 6. Ağır Ceza Mahkemesine yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği. 27 Nisan 2012 tarihli oturumun 20 Nolu ara kararı gereği resen Milli İstihbarat Teşkilatı Müsteşarlığına yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği, Aynı tarihli oturumun 24 nolu ara kararı gereği aynı Müsteşarlığı yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği. 30 Mayıs 2012 tarihli oturumun 62-A nolu ara kararı gereği resen CMK. 250. Maddesi İle Yetkili İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığına yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği, 30 Mayıs 2012 tarihli oturumun 9-A nolu ara kararı gereği Sanık Durmuş Ali Özoğlu’nun talebi üzerine TİB Başkanlığına yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği, Aynı tarihli oturumun 54 nolu ara kararı gereği Avea İletişim Hizmetleri Müdürlüğüne yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği, Aynı tarihli oturumun 15 nolu ara kararı gereği iddia makamının talebi üzerine Genelkurmay Başkanlığına yazılan yazıya muameleten cevap verildiği,Aynı tarihli oturumun 54 nolu ara kararı gereği resen TİB Başkanlığına yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği, Aynı tarihli oturumun 47 nolu ara kararı gereği resen Genelkurmay Başkanlığına yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği, ders alalım isimli kitabın bir ön fotokopisinin gönderildiği,Aynı tarihli oturumun 13 nolu ara kararı gereği Sanık Hikmet Çiçek’in talebi üzerine TMK 10. Maddesi İle Yetkili İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığına yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği. Şüpheli Nuray Başaran hakkında kovuşturmaya yer olmadığına dair kararın ve ilgili dosyanın gönderildiği, 27.07.2012 tarihli oturumunda resen verilen ara kararı gereği 27.07.2012 tarihli oturumda meydana gelen olaylarla ilgili olarak resen yapılan tutanak tutulmasına ilişkin yazının mahkememize sunulduğu, 14 Haziran 2012 tarihli oturumun 1-D nolu ara kararı gereği sanık Mehmet Bedri Gültekin’in talebi üzerine Milli İstihbarat Teşkilatı Müsteşarlığına yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği. Aynı tarihli oturumun 5-A nolu ara kararı gereği resen Vodafone İletişim Hizmetleri Müdürlüğüne yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği,Aynı tarihli oturumun 5-A nolu ara kararı gereği TİB Başkanlığına yazılan yazıya ikmalen cevap verildiği,Aynı karar uyarınca Türkcell İletişim Hizmetleri Müdürlüğüne yazılan yazıya kısmen ikmalen cevap verildiği. Yine aynı kararı gereği Türk Telekom İletişim Hizmetleri Müdürlüğüne yazılan yazıya kısmen ikmalen cevap verildiği anlaşıldı,Ayrıca 26.07.2012 tarihli 2012/536 değişik iş sayılı kararının 29 nolu ara kararı gereği resen yapılan Naip Hakim incelemesi tamamlandığı sanık Durmuş Ali Özoğlu’nda çıktığı iddia edilen ses dosyalarının Sanık Hasan Atilla Uğur’un talebinin kabulüyle Refik Uçarcı’ya ait video kayıtların sanık Mehmet Perinçek’in savunmasında belirttiği Doğu Amca, Tolon Amca olarak yazılmış sözlerin geçtiği telefon tapesinin yeniden bu beyanı dikkate alınarak çözümlerinin yapılması konusunda düzenlenen bilirkişi raporunun mahkememize ibraz edildiği anlaşıldı.”

Tanık Mesut Sezer huzura alındı.

Kimliğinin tespitine geçildi.

TANIK MESUT SEZER: “Ahmet oğlu, Fatma’dan olma, 1970 doğumlu, Mahmudiye mahallesi, 111. cadde 37/1 Mersin ilinde ikamet eder, kullandığı cep telefonu numarasının 0535 2528605 olduğunu beyan eder.”

Mahkeme Başkanı: “Evet bu dosyada var olduğu iddia edilen Ergenekon terör örgütü üyesi olmak veya yöneticisi olmak suçlamalarıyla ve iddianamedeki diğer suçlarla isnat edilen suçlardan dolayı sanıklar Ali Kutlu, Mehmet Fikri Karadağ, Hüseyin Görüm, Murat Çağlar, Hayrettin Ertekin, İbrahim Şahin, Mehmet Şener Eruygur, Mehmet Haberal, Levent Ersöz, Veli Küçük, Doğu Perinçek, Mehmet Zekeriya Öztürk ve dosyadaki diğer sanıklar yargılanmaktalar, bunlarla bir akrabalığınız düşmanlığınız var mıdır?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır kesinlikle.”

Mahkeme Başkanı: “Bu dava konusu suçlara iştirakten veya bu suçlar nedeniyle suçları kayırmaktan veya delillerini yok etmekten gizlemekten dolayı hakkınızda açılmış bir soruşturma veya dava var mıdır?”

Tanık Mesut Sezer: “Yok efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Size sorulacak sorulardan size ve yakınlarınızı ceza soruşturmasına veya kovuşturmasına uğratacak sorulara cevap vermekten çekinebilirsiniz. Mahkememizin maddi gerçeği bulması açısından sizin doğruları söylemeniz gerekiyor gerçeği söylememeniz halinde hakkınızda yalancı tanıklıktan veya iftira etmekten dolayı hakkınızda soruşturma veya dava açılabilir.”

Tanık Mesut Sezer: “Anladım.”

Mahkeme Başkanı: “Birazdan doğru söyleyeceğiniz konusunda yemin edeceksiniz, söylediklerimi anladınız değil mi?”

Tanık Mesut Sezer: “Tabi anladım efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet. Söylediğim yemin metnini aynen tekrar edin bildiğimi dosdoğru söyleyeceğime.”

Tanık Mesut Sezer: “Bildiğimi dosdoğru söyleyeceğime.”

Mahkeme Başkanı: “Namusum ve vicdanım üzerine.”

Tanık Mesut Sezer: “Namusum ve vicdanım üzerine.”

Mahkeme Başkanı: “Yemin ederim.” 

Tanık Mesut Sezer: “Yemin ederim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet biraz önce isimlerini söylediğim sanıklar hakkında ve dosyadaki sanıklar hakkında ve dosyadaki iddialarla ilgili bildiklerinizi anlatır mısınız, siz bir dönem VKGB üyesi.”

Tanık Mesut Sezer: “Genel sekreteriydim efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet. O konuda Kuvayı Milliye Derneği hakkında bilginiz varsa onları anlatın var olduğu iddia edilen Ergenekon terör örgütü üyesi hakkında bildikleriniz varsa onları anlatın, dosyamız sanıklarıyla ilgili bildikleriniz varsa onları anlatın. Buyurun sizi dinliyoruz.”

Tanık Mesut Sezer: “Vatansever Kuvvetler Güç Birliği hareketinin genel sekreteriydim ben 2007, 2006–2007 yılları arasında bizim derneğimiz sadece bir sivil toplum hareketiydi, sorulan sorular hakkında herhangi bir bilgim yok efendim. Yani buradaki tanıklardan sanıklardan tanıdığımda yok, medyadan tanıyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Tanık Mesut Sezer: “Ancak ekstra soru gelirse onları cevaplayabilirim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet şimdi Vatansever Kuvvetler Güç Birliği amacı nedir, nasıl üyesi oldunuz, genel sekreteri oldunuz, kimleri tanıdınız anlatır mısınız?”

Tanık Mesut Sezer: “Vatansever Kuvvetler Güç Birliği hareketi derneği Mersin’de bu şekilde örgütlenmeye başladı. Bir sivil toplum hareketidir, vatanını, milletini, bayrağını seven insanların bir araya toplamaya çalışan bir harekettir, dernektir. Ben de bu dernekte üye önce üye oldum, sonra il başkanı oldum daha sonra il sekreteri oldum çeşitli sivil toplum kuruluşu olarak bir STK olarak çeşitli faaliyetlerde bulunduk hepsi yasal kurallara uygun, yasalara uygun faaliyetlerdi. Bunun haricinde ekstra sorulara cevaplayabilirim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet bu VKGB ne zaman kuruldu?”

Tanık Mesut Sezer: “2005 yılında efendim.”

Mahkeme Başkanı: “İlk kurucu başkanı kimdi?”

Tanık Mesut Sezer: “Kurucu başkan Taner Ünal.”

Mahkeme Başkanı: “Evet kimleri tanıdınız VKGB’den? Mesela Fikri Karadağ’ı tanıdınız mı?”

Tanık Mesut Sezer: “Fikri Karadağ’ı tanıdım evet.”

Mahkeme Başkanı: “Evet nerede, nasıl tanıdınız?”

Tanık Mesut Sezer: “Genel merkezde tanıdım Fikri Karadağ’ı.”

Mahkeme Başkanı: “Anlatın yani ne faaliyetler gösterdi, toplantılar nerede yapıldı, neler konuşuldu?”

Tanık Mesut Sezer: “Derneğin genel merkezinde ben gördüm bir iki defa yani uzaktan bir merhaba. O ara Fikri Karadağ derneğin yöneticisiydi Vatansever Kuvvetler Güç Birliği Hareketi Derneğinin yöneticisiydi. Sadece çok fazla bir samimiyetim yoktu ben Mersin’de ikamet etmekteyim ayda bir veya iki ayda bir toplantıya geldiğimizde kısa süreli bir görme oldu yani.”

Mahkeme Başkanı: “VKGB’nin Ankara’da toplantısı oldu mu?”

Tanık Mesut Sezer: “Oldu efendim dernekte oldu.”

Mahkeme Başkanı: “Evet kaç defa oldu toplantı?”

Tanık Mesut Sezer: “Yani 8, 10 defa oldu.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Tanık Mesut Sezer: “Bunlar basın açıklaması da yaptık hep kamuya açık toplantılardı.”

Mahkeme Başkanı: “Kimler katıldı o toplantılara?”

Tanık Mesut Sezer: “İl başkanları katıldı derneğin yöneticileri katıldı, genel başkan katıldı.”

Mahkeme Başkanı: “Hüseyin Görüm’ü tanır mısınız?”

Tanık Mesut Sezer: “Hüseyin Görüm’le de tanıştım evet.”

Mahkeme Başkanı: “Nerede tanıştınız?”

Tanık Mesut Sezer: “Zannedersem Mersin’de tanıştım Mersin’e Kuvayı Milliye Derneğini kurduktan sonra bir televizyon programına geldiler orada tanıştım.”

Mahkeme Başkanı: “Bir Mersin’de tören yapılmış ondan haberiniz var mı?”

Tanık Mesut Sezer: “Ne töreni efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Bu yemin yapıldığı iddia ediliyor.”

Tanık Mesut Sezer: “Medyadan izledim basından izledim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Tanık Mesut Sezer: “Ben o zaman Sincan Cezaevindeydim o yemin töreni olduğunda ben Sincan Cezaevindeydim Ankara’da.”

Mahkeme Başkanı: “Evet Taner Ünal hakkında neler biliyorsunuz?”

Tanık Mesut Sezer: “Taner Ünal inşaat mühendisi Vatansever Kuvvetler Güç Birliği Derneğinin Genel Başkanlığını yaptı ailesini tanıyorum, kendisini tanıyorum bilgim bu kadar, yani ekstra bir bilgi yok.”

Mahkeme Başkanı: “Bu Vatansever Kuvvetler kurulurken o Vatansever Kuvvetler Güç Birliği kurulurken Hasan Kundakçı ve diğerlerinin bir etkisi oldu mu onları tanır mısınız?”

Tanık Mesut Sezer: “Hasan Kundakçı Bey’le bir defa görüştüm zannedersem bir ayaküstü tanıştık şeydeydi bir resim sergisindeydi galiba kızının resim sergisiydi ne kadar bir etkisi oldu bilmiyorum ben 2005’te kuruldu 2006 yılında dahil oldum derneğe bilgim yok yani o konuda.”

Mahkeme Başkanı: “Evet bu VKGB’nin İstanbul’da toplantısı oldu mu, etkinlikleri oldu mu?”

Tanık Mesut Sezer: “İstanbul’da birkaç defa konferans düzenledi Taner Ünal.”

Mahkeme Başkanı: “Evet siz katıldınız mı?”

Tanık Mesut Sezer: “Ben bir tanesine katıldım.”

Mahkeme Başkanı: “Hangisine katıldınız?”

Tanık Mesut Sezer: “Öğretmen evinde olan konferansa katıldım.”

Mahkeme Başkanı: “Erol Çakır Öğretmen evinde miydi?”

Tanık Mesut Sezer: “Zannedersem evet.”

Mahkeme Başkanı: “Ne oldu orada ne konuşuldu kimler konuştu?”

Tanık Mesut Sezer: “Taner Bey konuştu ve basına açık bir şeydi zaten toplantıydı genel olarak ülke sorunları konuşuldu.”

Mahkeme Başkanı: “Evet. Anlatacağınız başka bir şey var mı?”

Tanık Mesut Sezer: “Yok efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Mahkememizin 2008/209 esas sayılı dava klasörlerinden 391. klasörün dizi 149. sayfasında bir ifadeniz var. 13.03.2008 tarihinde Savcılığa vermiş olduğunuz bir ifade onu okuyorum size.”

Tanığa mahkememizin 2008/209 esas sayılı dava klasörlerinden 391. klasörün dizi 149. sayfasında bulunan 13.03.2008 tarihinde Savcılığa vermiş olduğu ifadesinin 1, 2 ve 3. paragrafları okundu soruldu.

Mahkeme Başkanı: "Sonuçlandı mı bu dava?”

Tanık Mesut Sezer: “Sonuçlandı efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Nasıl sonuçlandı?”

Tanık Mesut Sezer: “Herhangi bir ceza alınmadı takipsizlik kararı verildi.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Hükmün açıklamasının geri bırakılması mı (bir kelime anlaşılmadı).”

Mahkeme Başkanı: “Şimdi takipsizlik olmaz davada takipsizlik olmaz ya beraat kararı verilir, ya hükmün açıklanması geri bırakılması kararı verilir, ya mahkumiyet kararı verilir.”

Tanık Mesut Sezer: “Pardon beraat kararı, beraat kararı.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Tanık Mesut Sezer: “Herhangi bir mahkumiyet almadım.”

Tanığa mahkememizin 2008/209 esas sayılı dava klasörlerinden 391. klasörün dizi 149. sayfasında bulunan 13.03.2008 tarihinde Savcılığa vermiş olduğu ifadesinin 4. paragrafı okundu soruldu.

Mahkeme Başkanı: "Asker olduğunu anladım demişsiniz nasıl anladınız?”

Tanık Mesut Sezer: “Ben o şekilde yorumladım efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Yani ne gibi bir söylemde bulundu ki Taner Ünal, yani bu, bu kanaati edindiniz?”

Tanık Mesut Sezer: “Etkin bir insan olduğunu söyledi, zannedersem asker olduğunu da vurguladı ben o şekilde yorumladım kendi yorumum sadece.”

Mahkeme Başkanı: “Rütbesi konusunda herhangi bir şey söyledi mi?”

Tanık Mesut Sezer: “Yok hayır efendim hayır efendim. Zaten ifademde de okuduğunuz gibi herhangisi bir görüşme olmadı.”

Mahkeme Başkanı: “Evet daha sonraki süreçte bu bir numaranın kim olduğunu öğrenebildiniz mi?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır efendim.”

Tanığa mahkememizin 2008/209 esas sayılı dava klasörlerinden 391. klasörün dizi 149. sayfasında bulunan 13.03.2008 tarihinde Savcılığa vermiş olduğu ifadesinin 5. paragrafı okundu soruldu.

Tanık Mesut Sezer: “Doğrudur efendim.”

Mahkeme Başkanı: “İlave edeceğiniz herhangi bir şeyiniz var mı, bir husus var mı?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır efendim, yok efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Savcı Bey sorunuz varsa alalım buyurun. Oturabilirsiniz beyanın alınma süreci uzun sürüyor.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Burada yargılanmakta olan kişilerden tanıdığım kimse yoktur dediniz. Bir kişiyi tanıyor musunuz burada kimler yargılanıyor isim isim biliyor musunuz ki tanımıyorum dediniz?”

Tanık Mesut Sezer: “Medyadan takip ettiğim kadarıyla efendim medyadan tanıyorum çoğunluğunu, şu anda da kim var bilmiyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani Ali Kutlu var mesela dava sanıklarından VKGB’de görev almış disiplin kurulunda.”

Tanık Mesut Sezer: “Ali Kutlu’yu tanıyorum efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “O bu davada sanık mesela onu tanıyor musunuz?”

Tanık Mesut Sezer: “Tanıyorum efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kimdir Ali Kutlu?”

Tanık Mesut Sezer: “Ali Kutlu Mersin’de ikamet eder bende Mersin’de ikamet ediyorum Vatansever Kuvvetler Güç Birliği Hareketi Derneğinde de kısa süre bulunmuştu dergi satan, gazete satan gariban bir arkadaş.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bu dernekten ayrıldı mı daha sonra?”

Tanık Mesut Sezer: “Ayrıldı efendim Kuvayı Milliye Derneğine geçti.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kuvayı Milliye Derneğiyle Vatansever Kuvvetler Güç Birliği Derneği arasında bir irtibat var mıydı?”

Tanık Mesut Sezer: “Anlayamadım efendim soruyu.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bir irtibat var mıydı iki dernek yani vatanseverlerin içinden ayrılanların kurduğu bir dernek midir Kuvayı Milliye, yani Mehmet Fikri Karadağ var.”

Tanık Mesut Sezer: “Yani evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Mesela genel başkanı daha önce VKGB’de görevli olduğunu söylediniz.”

Tanık Mesut Sezer: “Evet efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Neydi görevi VKGB’de?”

Tanık Mesut Sezer: “Genel başkan yardımcısıydı yanlış hatırlamıyorsam.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Genel başkan yardımcısıydı. Ali Kutlu yine disiplin kurulanda mıydı?”

Tanık Mesut Sezer: “Ali Kutlu evet disiplin kurulundaydı Mersin ilde de görevliydi yönetim kurulu üyesiydi.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Hüseyin Görüm var mıydı?”

Tanık Mesut Sezer: “Hüseyin Görüm derneğe gelmişti fakat herhangi bir görevi var mıydı bilmiyorum genel merkezde.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Siz Ali Kutlu’yla aynı dönemde çalıştınız mı Mersin’de?”

Tanık Mesut Sezer: “Çalıştık efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Murat Çağlar var mıydı?”

Tanık Mesut Sezer: “Kim efendim?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Murat Çağlar?”

Tanık Mesut Sezer: “Ben tanımıyorum öyle birini.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Tanımıyorsunuz. Kahraman Şahin’le tanıştınız mı?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Erol Çakır Öğretmenevindeki konferansa katıldım dediniz orada Muzaffer Tekin’le görüştünüz mü?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Tanır mısınız kendisini?”

Tanık Mesut Sezer: “Medyadan tanırım efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Dernek toplantılarına genel merkeze vesaire gelip gittiğini gördünüz mü?”

Tanık Mesut Sezer: “Gelmedi görmedim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Taner Ünal’la tanışıp tanışmadığı konusunda bilginiz var mı?”

Tanık Mesut Sezer: “Taner Bey’in yani böyle yan yana görmedim ikisini ama zannediyorsam tanışıyorlar net bilgim yok o konuda.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Nereden biliyorsunuz tanıştıklarını?”

Tanık Mesut Sezer: “Yani yorum yapıyorum sadece bir bilgim yok tanışıp tanışmadıkları hakkında.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani neye dayandırıyorsunuz tanıştıklarını yani tanıştıklarını yorum yapıyorsunuz da bu yorumu neye dayandırıyorsunuz bir bilginiz yoksa?”

Tanık Mesut Sezer: “Yanlış hatırlamıyorsam Muzaffer Bey şeye katılmıştı Erol Çakır Öğretmenevindeki konferansa katılmıştı orada merhabalaştıklarını gördüm ben hepi bu.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “E siz Muzaffer Tekin’i tanımıyorsunuz nereden biliyorsunuz onun merhabalaştığını?”

Tanık Mesut Sezer: “Medyadan tanıyorum efendim mesela Veli Küçük’ü de medyadan tanıyorum Muzaffer Tekin’i de medyadan tanıyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Anladım, anladım. Zihni Çakır’ı tanıyor musunuz?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır tanımıyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Türkeli Dergisi.”

Tanık Mesut Sezer: “Türkeli Dergisini biliyorum tabi ama.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kaç yıldır takip ediyorsunuz Türkeli Dergisini?”

Tanık Mesut Sezer: “2005’ten bu yana takip ediyorum 2004’ten bu yana takip ediyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “2004 yılından.”

Tanık Mesut Sezer: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ali Kutlu da bu derginin Mersin’de dağıtıcılığını yapan bir şahıs.”

Tanık Mesut Sezer: “Evet efendim evet efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bir nevruz olayı oldu Mersin’de ve bayrak yakıldı, o bayrak yakılma olayıyla ilgili bilginiz var mı?”

Tanık Mesut Sezer: “Nevruz olayında yakıldı efendim bilgim bu kadar yani medyadan biliyorum bende bizde daha sonra zaten o bayrak yakılma olayına tepki olarak dernek olarak daha sonra bir miting düzenledik bizde karşı tepki verdik.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bu bayrak yakılmasında Ali Kutlu’nun herhangi bir dahli var mıdır?”

Tanık Mesut Sezer: “Sanmıyorum efendim yani kesin bir bilgim yok ama sanmıyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kemal Canay tanıyor musunuz?”

Tanık Mesut Sezer: “Tanıyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kimdir Kemal Canay VKGB’de miydi yoksa Kuvayı Milliye’de mi?”

Tanık Mesut Sezer: “Evet emekli emniyet müdürü olması lazım VKGB’de il başkanlığı yaptı benden önce kısa süre daha sonra Kuvayı Milliye Derneği kurulduğunda Kuvayı Milliye Derneğine geçti efendim. Kuvayı Milliye Derneğinin Mersin’deki teşkilatlandıran kişi.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Sizden önce il başkanı oydu öyle mi?”

Tanık Mesut Sezer: “Evet efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “VKGB’nin. Siz köy köy dolaşıp bayrak mitingi için konuşmalar yapmışsınız dosya içerisinde bunlar mevcut 263, 264. klasörlerde.”

Tanık Mesut Sezer: “Doğrudur efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Vatansever Kuvvetler Güç Birliği Derneğiyle ilgili yapılan soruşturma evrakları var orada sizin vermiş olduğunuz ifadeler telefon görüşmeleriniz vesaire de var çünkü bu davaya Taner Ünal ve Ahmet Cinali’nin davası birleştirildi biliyorsunuz Vatansever Kuvvetler Güç Birliği Hareketi Derneğinde.”

Tanık Mesut Sezer: “Evet efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ahmet Cinali ile nereden tanışıyorsunuz?”

Tanık Mesut Sezer: “Dernekten tanışıyorum efendim. O da kısa süre olarak genel başkan yardımcılığı görevini yaptı Ahmet Cinali.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Resmi görevi var mıydı yani genel başkan yardımcısı olarak?”

Tanık Mesut Sezer: “Var efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet. Siz bu mitinglerde Diyarbakır mitingi var, Mersin mitingi var yani medyada bolca yer alan kişileri topluyorsunuz köy köy dolaşıyorsunuz işte hatta Diyarbakır mitingine katılmayanlarla ilgili olarak VKGB’nin internet sitesinde bunlar vatan hainidir katılmayanlar şeklinde bir açıklama yer alıyor bundan haberiniz var mı?”

Tanık Mesut Sezer: “Tam anlayamadım efendim soruyu.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Diyarbakır mitingine katılmayan destek vermeyen işte 300 bin kişi beklenirken işte 150 kişi katılıyor bununla ilgili olarak VKGB’nin internet sitesinde bir açıklama yayınlanıyor işte bu mitinge katılmayanlar destek vermeyenler işte vatan hainidir şeklinde bundan haberiniz var mı?”

Tanık Mesut Sezer: “Yok efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Şöyle deniyor internet sitesinde bunlar yaptıkları hata ile vatan haini durumuna düşmüşlerdir deniyor bu haberden.”

Tanık Mesut Sezer: “Yani sitede gördüm ben tabi ki.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kim yayınladı o haberi? Veya bildiri diyelim.”

Tanık Mesut Sezer: “Zannedersem, zannedersem genel başkanın talimatıyla yayınlanmıştır Taner Ünal’ın talimatıyla yayınlanmıştır.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Siz derneğin genel sekreterisiniz.”

Tanık Mesut Sezer: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Derneğin üyeleri var normal üyeleri.”

Tanık Mesut Sezer: “Evet efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Birde onursal üyeler var, nedir onursal üyelik?”

Tanık Mesut Sezer: “Yani onursal üyelik derken fiili olarak dernek faaliyetlerinde bulunmayan fakat gönlünce bizi destekleyen insanlara onursal üyelik payesi vermişti Taner Bey onu kastediyorsunuz zannedersem.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “E o kişilerin haberi var mı onursal üye olduklarından?”

Tanık Mesut Sezer: “İnanın bilmiyorum yani o onursal üyeleri Taner Bey tayin ediyordu.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kimler var mesela bu dava sanıklardan tanıdığınız kimse var mı onursal üyelerden?”

Tanık Mesut Sezer: “Bilmiyorum ki şu anda kim var efendim burada.” 

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Mesela Hurşit Tolon, Mustafa Ali Balbay.”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır yani bu isimlerden yok onursal üye yok zannedersem.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani net olarak bilmiyorsunuz öyle mi?”

Tanık Mesut Sezer: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Tertip edilen mitinglerde asker kişilerin sivil elbise giydirilerek mitinge katıldığı iddiası var.”

Tanık Mesut Sezer: “Ben inanmıyorum efendim öyle bir şey olduğuna. Yani o konuda bir bilgim yok ben inanmıyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Sizin bu konuda telefon görüşmeniz var onun için ben sordum.”

Tanık Mesut Sezer: “Benim şahsımın o şekilde bir görüşmesi yoktur ancak karşıda konuşan bir insan o şekilde bir yorum yaptıysa inanmıyorum ben.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet 13.11.2006 günü saat 9:41’de kullanmakta olduğunuz 505 2581122 nolu telefonla siz mi kullanıyorsunuz bu telefonu?”

Tanık Mesut Sezer: “Evet efendim ben kullanıyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Karşı taraftaki 505 6580088 numaralı telefon kullanan Şükrü’yle yapılan bir görüşme var. Şöyle diyorsunuz; Şükrü: Efendim Mesut Bey. Siz: Şükrü Bey internet sitemize girdiniz mi, yeni yakın. Şükrü: internetten mi. Mesut: Ha ha internet sitemize girdiniz mi yeni yakın. Şükrü: Ha girmedim yeni yakın giremedim işlerin yoğunluğundan valla bilgisayarı bile açmıyorum bazen. Siz: Şeye bir bakın internet sitemize bir bakın şimdi bu Diyarbakır’daki Cumartesi günü bayrak günüyle ilgili ilanlar yaptık. Şükrü: Öylede şeyde mi VKG mi? Mesut: VKGB nokta com. Şükrü: Nokta com evet. Mesut: Evet birde yarın işte basın açıklaması yapacağız genel başkanla beraber ulusal basına falanda yayınlanır bu. Şükrü: Öyle mi Mesut. Ha Şükrü: Şeyde mi televizyonda mı çıkacak. Evet, yarın televizyon verir diyorsunuz. Şey diyecektim Diyarbakır’a geliyor musunuz? Şükrü: Ne zaman? Cumartesi devamında onu bir görüşünde onu bir haberleşelim ya şu Cumartesi Diyarbakır’a gelirseniz çok iyi olur yani bir ekip olarak bir minibüs doldurursunuz bir otobüs doldurursunuz örneğin ekip olarak gelirsiniz. Şükrü esasında çok iyi olur Diyarbakır alay komutanı benim kardeşim şu anda şey Jandarma Kurmay Albay İsmet Eroğlu. Mesut: Öz kardeşiniz mi? Evet öz kardeşim. Siz: Öyle mi onunla bir görüşelim o zaman. Şükrü: Evet Diyarbakır Jandarma Alay Komutanı şu anda Diyarbakır’da işte geçen sene. Mesut: Ben not edeyim onu da. Şükrü: Cezayir’de ataşelik yapıyordu. Siz: Hım. Şükrü: Oraya geldi şu anda. Mesut: oraya not edeyim bir saniye e şimdi onlarında faydası olacak bize. Sivil (bir kelime anlaşılmadı) asker filan indirecekler gerekli görüşmeleri yaptık diyorsunuz. Şükrü: Evet diyor. O size kardeşinin orada alay komutanı olduğunu söylüyor sizde not edeyim onlarında faydası olacak bize sivil olarak asker falan indirecekler görüşmeleri yaptık diyorsunuz. Kimlerle ne görüşmesi yaptınız, hangi askerler ne şekilde bu mitinglere katıldılar açıklar mısınız?”

Tanık Mesut Sezer: “Orada adı geçen Şükrü efendim zannedersem Fethiye ilçe başkanımızdı VKGB’nin. Ben herhangi bir görüşme yapmadım o dönem yine bizim genel başkan yardımcımız Salih Zeki Balaban vardı Salih Zeki Balaban öyle bir görüşme yaptığını söyledi bana bu telefondaki görüşme ona istinaden yapılan bir görüşme efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Görüşmede siz diyorsunuz ayarlama yapıldı diyorsunuz yani sivil olarak indirecekler diyorsunuz askerleri görüşmeler yapıldı. Kimle ne görüşmesi yaptınız ben onu soruyorum. Şükrü’yü sormuyorum. Siz askerlerin sivil olarak indirileceği konusunda kimlerle görüştünüz?”

Tanık Mesut Sezer: “Ben onu açıklıyorum işte Sayın Savcım Salih Zeki Balaban bizim genel başkan yardımcımız.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet.”

Tanık Mesut Sezer: “O şahıs görüşmeyi yaptığını söylüyor ve ben de ona istinaden bu cümleyi kuruyorum orada.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Zeki Balaban kimle görüşmüş?”

Tanık Mesut Sezer: “Bilmiyorum inanın detayını bilmiyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “05.10.2006 tarihinde Ahmet Cinali ile Zeki Balaban görüşme yapıyorlar orada şöyle diyor Ahmet Cinali: İyi bu Mesut dingili oradan adam götüremiyor mu ki de şeyden Ağrı’dan şeyden otobüs paraları bilmem ne muhabbetine giriyor Mersin’de. Zeki: şimdi komutanım o, o şekilde de buradan da istiyorlar, yani kalabalık istiyorlar onu bir şekilde çözeceğim yani. Ahmet Cinali: Kalabalık. Zeki: Oraya bin kişiyi bir şekilde atacağım otobüsle götüreceğim belki trenle götüreceğim. Ahmet Cinali: Evet o faizci, faizci ne anlatıyor, faizci ne söylüyor yardımcı olmuyor mu? Zeki: Evet. Ahmet Cinali: Ha oluyorsa tamam güzel. Zeki: Yani şimdi şu var, ben şeyden de takviye alabilirim kara kuvvetlerden de takviye alabilirim. Ahmet Cinali: Ha o ayrı yaptırabiliriz. Zeki: Evet. Ahmet Cinali: Ha orada bir değişik bir hava yapmak lazım. Zeki: Ha ha. Çünkü Mersin yürüyüşünde de orada 4 bin tane asker vardı, kimse farkında değildi. Ahmet Cinali: Evet, evet oradan aynı şekilde askerleri organize ettirebiliriz. Onu askerlere ettirelim yani. Ahmet Cinali: Sivilleri çektirelim sivilleri çektirelim. Zeki: Çünkü çünkü garnizonda aşağı yukarı 14 bin tane asker var kolordu karargahı var. Ahmet Cinali: Ha onlara sivili çektirelim yürüyüşe katıttıralım. Zeki: Ha aynen öyle komutanım. Ha öyle yapacağız gerisine girme adam taşıma maşıma işiyle uğraşmayız tamam mı gelirler illa yürüyüşü yapar dağılırlar aynen öyle yapacağız, aynen öyle yapacağız şeklinde. Zeki: O Mersin’deki 70 bin 70 bin kişinin nasıl döküldüğünü bilmiyor sokağa diyor. Zeki: O Mersin’de de askerler başladı almaya bayrağı sivillere devretti çektik ondan sonra çocukları aynen öyle yapacağız konu bu başka alternatifi yok tamam komutanım tamam bir inleteceğiz orada filan diye devam ediyor görüşme. Burada Mersin mitinginde de bir 4 bin tane askerin katıldığı söylüyor bu mitingi siz tertip ettiniz kimdir bu askerler, nerede görev yaparlar ne şekilde katıldılar?”

Tanık Mesut Sezer: “Kesinlikle doğru…”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Er midir, subay mıdır astsubay mıdır rütbesi nedir?”

Tanık Mesut Sezer: “Kesinlikle doğru olduğuna inanmıyorum Sayın Savcım orada Salih Zeki Balaban hayal dünyası geniş bir arkadaş biraz ben hayal ürünü olduğuna inanıyorum konuştuklarının.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Dernekte görev yapan Nihat Gürhan var tanıyor musunuz?”

Tanık Mesut Sezer: “Tanıyorum efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Görevi nedir dernekteki?”

Tanık Mesut Sezer: “Genel merkezde görevliydi ama kısa bir süre genel başkan yardımcılığı yaptı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Genel başkan yardımcısıydı bu kişinin kartviziti Danıştay saldırganı Alparslan Arslan’ın arabasından ele geçirildi. Alparslan Arslan’ı tanıyor musunuz?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Nihat Gürhan’la Alparslan Arslan’ın tanışıp tanışmadığı konusunda bilginiz var mı?”

Tanık Mesut Sezer: “Yok efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Danıştay olayının kim tarafından yaptırıldığı konusunda siz bir bilgiye sahip misiniz?”

Tanık Mesut Sezer: “Değilim efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Taner Ünal size bu Danıştay saldırısını Halit Bozkurt yaptırdı şeklinde bir şey söyledi mi?”

Tanık Mesut Sezer: “Yani söyledi ama.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Nedir o konu?”

Tanık Mesut Sezer: “Sadece kendi yorumu olduğu için ben şey bulmadım değerli bir bilgi bulmadım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Neye dayandırıyor yani o kişinin yaptırdığını neye dayandırıyor o da VKGB’nin üyesi miydi Halit Bozkurt?”

Tanık Mesut Sezer: “Halit Bozkurt hayır VKGB’nin üyesi değildi sanmıyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ne ilişkisi var VKGB ile?”

Tanık Mesut Sezer: “Benim bildiğim kadarıyla herhangi bir ilişkisi yok ama Taner Bey’le daha önceden tanışıyorlar mı görüşüyorlar mı bilmiyorum. VKGB’de üyeliği olduğunu hatırlamıyorum ben şu anda.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Toplantıları vesaire katılıyor muydu?”

Tanık Mesut Sezer: “Ben görmedim, katıldığını görmedim ben.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Mustafa Alpay var bu kişi kimdir?”

Tanık Mesut Sezer: “Mustafa Alpay’ı birkaç defa gördüm, toplantıları genel merkezde toplantılara katılırken birkaç defa gördüm.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Üye midir derneğe?”

Tanık Mesut Sezer: “Fiili olarak üye değil sanmıyorum. Yani tam…”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ne iş yapar Mustafa Alpay görevi nedir?”

Tanık Mesut Sezer: “İnanın bilmiyorum efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Hüseyin Görüm JİTEM’ci diye tanıttı bu şahsı böyle bir şey duydunuz mu?”

Tanık Mesut Sezer: “Ben yani Hüseyin Görüm’den bende duydum ama yani benim sabit somut bir bilgim yok.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Nedir JİTEM’ci ne demek?”

Tanık Mesut Sezer: “Efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ne demek JİTEM’ci?”

Tanık Mesut Sezer: “Jandarma İstihbarat olarak biliyorum ben.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani siz onu subay elbisesi ile vesaire gördünüz mü?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır efendim hayır görmedim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Sivil olarak gördünüz.”

Tanık Mesut Sezer: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Anladım. Sizi tehdit etti Mustafa Alpay.”

Tanık Mesut Sezer: “Hatırlamıyorum şu anda öyle bir şey hatırlamıyorum efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Taner Ünal şöyle diyor huzurdaki ifadesinde Nihat Gürhan bana olaydan 3, 4 ay sonra yaptığımız bir görüşmede Alparslan Arslan’a Nihat Gürhan adına düzenlenmiş olan bir kartvizitin Halit Bozkurt tarafından verdirildiğini bu işin kendisine karşı bir komplo olduğunu anlatmıştı böyle bir şeyden haberiniz var mı?”

Tanık Mesut Sezer: “Yani Taner Bey’den dinledim bu şekilde dinledim ben yani.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani Alparslan Arslan’a kartviziti Halit Bozkurt vermiş özellikle.”

Tanık Mesut Sezer: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Böyle bir komplo mu yapmış dedi.”

Tanık Mesut Sezer: “Evet Taner Bey aynı o şekilde yani özel bir sohbette bana da anlattı. Tabi aslı var mıdır yok mudur bilemiyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ayrıca derneğin genel sekreteri Mesut Sezer olaydan bir müddet sonra bana kendisini Danıştay saldırısından 3, 5 gün önce Ercan Cin vasıtasıyla Halit Bozkurt’un Ankara’daki bürosuna Mersin’den alıp getirdiklerini. Ercan Cin kimdir?”

Tanık Mesut Sezer: “Ercan Cin İstanbul’da şube başkanlığımızı yapmıştı hangi şubeydi şu anda hatırlayamıyorum ama şube başkanlığımızı yapmıştı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Danıştay Saldırısından 3, 5 gün önce Ercan Cin sizi Mersin’den alıp Halit Bozkurt’un Ankara’daki bürosuna getirdi mi?”

Tanık Mesut Sezer: “Yani Mersin’den alıp oraya getirdi şeklinde demeyelim de Ankara’ya geldik birlikte Halit Bozkurt’la tanıştık.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “İlk defa orada mı tanıştınız?”

Tanık Mesut Sezer: “Evet efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ne dedi size Halit Bozkurt?”

Tanık Mesut Sezer: “Sohbet ettik işte sohbetten sonra şeye o ara derneğin genel başkanı seçimi vardı Taner Ünal’a destek vermememi istedi benden. Ben de desteklediğimi söyledim çok büyük bir olay olacak bunun altında sende kalırsın şeklinde laflar söyledi bende ciddiye almadım çıktım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Nedir o ciddi olaylar?”

Tanık Mesut Sezer: “Bilmiyorum işte yani bu kendi söylediği sözler bende ciddiye almadım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani ciddi olaydan kasıt ney yani VKGB’ye operasyon mu yapılacak başka bir şey mi nedir yani? Çünkü Taner Ünal farklı değerlendiriyor bunu yani Türkiye’yi dünyayı sallayacak büyük eylem olacak demiş diyor siz böyle anlatmışsınız kendisine isterseniz okuyayım ben beyanını ona göre. Ercan Cin vasıtasıyla Halit Bozkurt’un Ankara’daki bürosuna Mersin’den alıp getirdiklerini. Büroda Nihat Gürhan ve Mustafa Alpay ile Halit Bozkurt’un bulunduğunu doğru mudur?”

Tanık Mesut Sezer: “Doğrudur efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Halit Bozkurt Taner Ünal hakkında İçişleri Bakanlığına sen de dilekçe şikayet dilekçesi ver ve diğer arkadaşlar gibi kendini kurtar onunla sende batma dediğini böyle bir şey dedi mi Taner Ünal’la beraber batma sende şikayet dilekçesi ver dedi mi?”

Tanık Mesut Sezer: “Doğru dedi efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bu arada Mustafa Alpay’la senin bayrak yürüyüşü nedeniyle borçların var biliyoruz bunları biz ödeyelim demesi üzerine kendisinin de bu teklifi kabul etmeyince. Böyle bir şey söyledi mi Mustafa Alpay?”

Tanık Mesut Sezer: “Söyledi efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Senin borçlarını biz ödeyelim dediler mi?”

Tanık Mesut Sezer: “Söyledi.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Mustafa Alpay tarafından tehdit edildiği son olarak Halit Bozkurt’un kendisine birkaç gün içerisinde Türkiye’yi ve dünyayı sallayacak büyük bir eylem olacak ve bunu biz Vatansever Kuvvetlerin üzerine yıkacağız. Bir an önce kaç kendini kurtar diye tehdit ettiğini anlattı diyor. Böyle mi tehdit etti yani Halit Bozkurt sizi işte Danıştay olayından 5 gün önce 3, 5 gün önce çağırıp işte 3, 5 gün sonra dünyayı ve Türkiye’yi sallayacak büyük bir eylem olacak bunu da vatanseverlerin üzerine yıkacağız demiş. Siz bunu anlatmışsınız Taner Ünal’a böyle duruşmada intikal ettirdi size atfen ne diyorsunuz?”

Tanık Mesut Sezer: “Yani bu konuşmalar geçti fakat bu kadar keskin cümlelerle değil. İşte sizin orada okuduğunuz gibi Mustafa Alpay senin borçlarını ödeyelim genel başkanlık seçiminde Taner Bey’e destek verme şeklinde ifadelerde bulundu ondan sonra olay olacak işte birkaç güne kadar bir olay olacak sende altında kalırsın şeklinde ifadelerde bulundu ben ciddiye almadım Allah’a ısmarladık dedim çıktım ofisten.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani bu Danıştay olayıyla bağlantılı olup olmadığı konusunda bilginiz yok mu?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır efendim somut bir bilgim yok.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet.”

Mahkeme Başkanı: “Bu konuşma Danıştay olayından ne kadar önce oldu?”

Tanık Mesut Sezer: “Bir hafta önce efendim zannedersem bir hafta falan.”

Mahkeme Başkanı: “Kimler vardı yanınızda?”

Tanık Mesut Sezer: “Savcı Bey’in söylediği isimler vardı.”

Mahkeme Başkanı: “Evet buyurun Savcı Bey.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet. Bu konuşmaların hemen akabinde Danıştay saldırısının olması nedeniyle kendisinin bundan korkarak kimseye anlatamadığını bana da bu yüzden olaydan bir müddet sonra anlatabildiğini söyledi. Bu olayı ne zaman anlattınız siz Taner Ünal’a? Danıştay olayı olmuş daha sonrada siz bu konuyu bir müddet sonra anlatmışsınız böyle böyle olaylar oldu yani bunu anlattığınıza göre o beklenen eylemin Danıştay olduğunu anlamışsınız ki, kendisine anlatmışsınız?”

Tanık Mesut Sezer: “Yani şu anda net tarihi hatırlamıyorum ama bir Mersin’e geldiğinde sohbet esnasında konuştuk. Taner Bey bir Mersin’e geldiğinde sohbet esnasında konuştuk efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ama bu çok önemli bir konu yani emniyete filan da bilgi verdiniz mi bu konuda?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır yani ben az öncede söylediğim gibi ciddiye almadım zaten tehdidi de ciddiye almadım o konuşulanları da ciddiye almadım somut bir kaynağımda yok yani onu o konuşmaları Danıştay saldırısına dayandıracak somut bir bilgim de yok kaynağım da yok sadece yorumla gidebilirsiniz oraya.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ama korktuğunuzu söylüyor niye korktunuz?”

Tanık Mesut Sezer: “Yok hayır korkmadım yani korkacak bir şey yok.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bana söylediği Nihat Gürhan’ı arayarak küfür ettim benim düşünceme göre Halit Bozkurt Nihat Gürhan ve Mustafa Alpay ile bunların birlikte hareket ettiği şahıslar böyle bir saldırının olacağını haber aldılar ancak nereden haber aldıkları hususunda bilgim yoktur diyor. Ve hatta burada biz huzurda sormuşuz kendisine bu beyanlarınız doğru mu diye. Evet, o düşüncedeyim efendim o zaman şimdi de bir haber yani bu olay yani başka bir olay yani bir duyumlar olduğu kanaatindeyim çünkü olay aynen olmuştur. Şimdi Mesut Sezer bu şekilde bana açıklamıştır dün de arz ettiğim gibi ben bu konuyla ilgili de bir basın toplantısında sorarken bir basın mensubuna söyledim ama basında yer almadı fazla küçük bir gazetede basıldı yöresel bir gazetede evet bundan bilginiz var mı? Taner Ünal sizin bu sözlerinizi basın açıklamasında da söylediğini beyan ediyor ve gazetede yer aldı diyor ufak bir gazetede?”

Tanık Mesut Sezer: “Bilgim yok efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bunu arkadaşlar Mesut Sezer’den genel kurulda böyle bir şey var mı diye sordular o da açıkladı genel kurulda 8 Aralık 2009 tarihli genel kurulda 8 Aralık 2006 olabilir belki veya 2007 bilemiyorum bu yanlış yazılmış olabilir.”

Tanık Mesut Sezer: “2009’da cezaevindeyim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Çünkü 2009’da sen cezaevindesin.” 

Tanık Mesut Sezer: “Evet efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Genel kurulda böyle bir konuşma geçti mi? Size sormuşlar bunu?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır hatırlamıyorum efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Hatta genel kurul tutanaklarını mahkemeye ibraz ediyor Taner Ünal sizin bunları orada anlattığınızı.”

Tanık Mesut Sezer: “Hatırlamıyorum efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Şimdi bu kartvizitin konulma hadisesine gelince bu benim kurgumdur onu söyleyeyim. Çünkü Halit Bozkurt’un yanına çok insanlar gelip gidiyordu mesela gelip gittiğinde de birisi gelip gidiyor mesela diyordu ki ya bu emniyetten geldi diyordu bu bilmem nereden geldi diyordu, şimdi tabi bu adamın etrafında bir güç oluştuğu ekseni gibi bir düşünce oluştu bende. Nihat Gürkan bu kartviziti vermediğine göre dedim ama sonra ifadelerden öğrendim ki Nihat Gürkan da bu kartviziti vermiş yani öyleymiş yani bu benim kendi kurgumdur düşüncemdir. Evet, kartvizitle ilgili sizin zaten bir bilginiz olmadığını söylediniz?”

Tanık Mesut Sezer: “Yok efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Doğu Perinçek’le tanışıyor musunuz?”

Tanık Mesut Sezer: “Medyadan tanıyorum bir de İşçi Partisinin Diyarbakır’daki düzenlediği mitinge destek vermiştim orada bir merhabalaşmamız oldu zannedersem yani öyle uzunca böyle bir tanışmamız yok.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Mitinge kendisi mi davet etti sizi?”

Tanık Mesut Sezer: “Mitinge beni İşçi Partisinin Mersin İl başkanı arkadaşım o dönemki il başkanı arkadaşım il başkanı davet etmişti.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “İsmi nedir?”

Tanık Mesut Sezer: “Yücel Bey ama soy ismini hatırlayamadım şu anda.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kaç kişi katıldınız?”

Tanık Mesut Sezer: “Biz yaklaşık herhalde Vatansever Kuvvetler Güç Birliği Derneğinden bir otobüs vardık herhalde.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bu konuyla ilgili bir telefon görüşmesi var 6 Haziran 2007 tarihinde Taner Ünal’la yaptığınız görüşmede siz Taner Ünal’la görüşürken Taner Ünal şöyle diyor ha hemen bir paket ver o zamanda ancak yetişir bugün 6’sı değil mi 7, 8, 9 çok az bir vakit kaldı. Siz diyorsunuz ki evet. Siz şeyle bir kontak kurunda Perinçek’le Taner Ünal: Tamam şimdi aradım zaten beni temsilen şey katılıyor diyeceğim Mesut Bey diyeceğim. Mesut Bey diyeceğim söyleyeceğim yani. Siz: Yani bir konuşma monuşma fırsatı. Taner Ünal: Sen organize et orada basın toplantısı filan yaparsınız zaten oraya vardı mıydı ben ne söyleyeceğini şey yaparım sana söylerim. Siz: işte burada şey olursa daha iyi olur yani bu adamlarla kontaklı olursak orada organize etmek biraz zor olur diyorsunuz. Burada Taner Ünal diyor sizin katılacağınızı söylediğini beyan ediyor yani Taner Ünal mı sizi oraya gönderdi yoksa siz kendiliğinizden bir organize olup işte bir davet üzerine mi katıldınız, bir. İkincisi orada bir konuşma vesaire yaptınız mı?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır konuşma falan yapmadım efendim. Yani kendiliğimizden organize olduk fakat Taner Bey’in de bilgisi var dediğim gibi Mersin il başkanı davet etti Yücel Bey kendiliğimizden organize olduk.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “9 Haziran tarihinde yürüyüşün olduğu gün bir görüşme yapıyorsunuz Taner Ünal’la arkadaşlar katıldı bizden değil mi diyor. Siz: Zayıf biraz. Taner Ünal: Mümkün olduğu kadar. Siz: Tamam. Taner Ünal: Tamam mı canım hemen nerede bir basın görürsen oraya sirayet et orayı organize et hepsiyle konuş. Sizde: Tamam oldu diyorsunuz. Taner Ünal: Zaten şeye de yoğun bir propaganda yap el altından. Siz: anladım diyorsunuz. Taner Ünal: Şeyle Perinçek’le bir kontak kurun da bizim genel sekretere de bir söz verin falan deyin. Artık onu sen direkt kendin konuş ona ulaştırmazlar şu anda beni diyor Taner Ünal. Siz: İyi peki siz tamam mı yani kendisine direkt kendisine şey yapmazlar. Siz: Tamam diyorsunuz gerekeni yap orada şeklinde bitiyor. Bu toplantıda basını diyor organize et oraya buraya sirayet et diyor nedir bu konu biraz açar mısınız?”

Tanık Mesut Sezer: “Yani Vatansever Kuvvetler olarak Diyarbakır’daki mitinge destek verdiğimizi basına duyur demek istiyor benim anladığım kadarıyla.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Görüştünüz mü orada basında vesaireyle.”

Tanık Mesut Sezer: “Yok hayır efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Sizin hakkınızda bu VKGB’den dolayı çek davası vesaire açıldı mı bununla ilgili hapis yattığınız doğru mu?”

Tanık Mesut Sezer: “Doğru.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kendi özel borçlarınızla ilgili mi dernekle mi ilgili?”

Tanık Mesut Sezer: “Yani şahsi çekim fakat şeye kesmişim herhalde dernekle ilgili giderlere kesmişim ondan kaynaklanan cezalar aldım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet. Sizin dosya içerisinde de ifadenizden bahsetmiştim 375. sayfasında şöyle bir şey geçiyor; Zeki’yle Taner Ünal görüşüyorlar Zeki Balabanlı Taner: O gün dedim ki şeyde yemekte sor Mesut’a dedim ki Danıştay’daki hakimi öldüttüren dedim şey dedim Halit dedim sen var mıydın yemekte? Zeki: ben çıktım yok diyor. Yani Taner Ünal Danıştay’daki hakimi öldüttüren Halit diye size söylemiş bunu neye dayanarak söyledi açıklar mısınız? Siz sordunuz mu nasıl öldürtürmüş ne yapmış?”

Tanık Mesut Sezer: “Yani yorum efendim sadece yorum yapıyor somut bir kaynak yok.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani durup dururken siz demiyor musunuz nereden çıktı yani Halit nasıl öldüttürüyor, ne yaptı yani.”

Tanık Mesut Sezer: “İşte bizimle.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Alparslan Arslan’ın bağlantısı ne vesaire oradaki sanıklarla bağlantısı ne? Yani bu durup dururken şu öldürttü demekle oluyor mu yani öldürttü demekle?”

Tanık Mesut Sezer: “Az önce.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Sormuyor musunuz sorgulamıyor musunuz?”

Tanık Mesut Sezer: “Yani çok detaylı sorgulamadım çünkü somut bir bilgi olmadığı için ciddi.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ama sizin dernekte bir zan altında kaldı işte kartın çıkması vesaire yani basında da tartışıldı şey yapıldı yani bu işi detaylı olarak konuşmadınız mı genel başkandı sizde genel sekreterisiniz derneğin önemli bir adamısınız?”

Tanık Mesut Sezer: “Yani efendim konuştuk tabi ki konuştuk ama somut bir bilgi yok elde. Yani Taner Bey işte o az önce bana sorduğunuz soruda bizim görüşmemize dayandırarak Halit Bozkurt’un odasında, bir yorum yapıyor.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet. Ahmet Tuncay Özkan’ı tanıyor musunuz dava sanıklarından?”

Tanık Mesut Sezer: “Basından tanıyorum efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kendisiyle veya sekreteriyle bir görüşmeniz oldu mu?”

Tanık Mesut Sezer: “Sekreteriyle telefon görüşmem oldu evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Hangi konuda?”

Tanık Mesut Sezer: “Zannedersem İzmir’deki Cumhuriyet mitingiyle ilgili.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Neydi konu ne yaptınız?”

Tanık Mesut Sezer: “Mitinge yani zaten sekreteriyle görüştüm mitinge bizde katılacaktık o konuyla kontak kurmak için görüştük kendisiyle de görüşmedik herhalde daha sonra şu anda tam hatırlamıyorum ama.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “12 Ocak 2007 tarihinde saat 11:58 Taner Ünal’la yaptığınız bir görüşme var şöyle diyor; oradan bazı kişilerin cepleri varda sen direkt şu telefonla şeyi iste diyor. Sizde hı diyorsunuz 212 3558500 tamam diyorsunuz. Buradan e direkt Tuncay Özkan’ın sekreterini iste kendisine not bırak birden görüşmek istemezler ben vatan kuvveler genel sekreteriyim ve teşkilatlandırma başkanıyım bu tür selam vesaire bu tür konular bizi ilgilendiriyor bu konuyla ilgili olarak Nihat Gürkan bizi aradı. Siz: Hı diyorsunuz. Taner: Böyle bir konu ile ben Tuncay Bey’le görüşmekteyim diye bu şahsın bir kere derneğimizle hiçbir alakası yoktur de tamam mı? Siz: Hı diyorsunuz. Taner: Danıştay hadisesine de karışmıştır bu vatandaş de hiçbir şekilde derneğimizle ilişkisi yoktur de ve olmamıştır de, derneğimizin adını kullanmaktadırlar de, bizi aramıştır de kendiside bu şekilde işte bizde ben buna katılmak istiyorum Tuncay Bey’le görüştüm diye eğer böyle bir şölen varsa de biz buna en az 10 kişiyle destek veririz gerekli her türlü şeyi de yaparız. Siz şölen neymiş tamam olarak Başkanım diyorsunuz. Taner: 27 Ocak’ta şey yapacaklarmış İzmir’de miting yapacaklar siz Kanaltürk diyorsunuz. Taner: Kanaltürk geçende şeyde yaptılar ya Menemen’de. Siz: hı anladım. Taner: Bu tür konularla de direkt benimle şey yapacak de bu konuyla ilgili mümkünse sevinen şeyi ile görüşmek istiyorum de ama not alın oraya de tamam mı? Sizde hı diyorsunuz. Taner: Nihat Gürhan ile bizim şeyimizin hiçbir alakası yoktur de. Nedir bu konu Nihat Gürhan alakası yoktur diyor, işte Tuncay Özkan’ın sekreterini ara diyor İzmir’deki mitinge 10 kişi gönderin diyor vesaire katılalım diyor?”

Tanık Mesut Sezer: “Yani Nihat sizinde okuduğunuz gibi efendim Nihat Gürhan’ın.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet.”

Tanık Mesut Sezer: “Dernekle alakası olmadığını vurgulamamı istiyor Danıştay saldırısından filan gözaltına alındığı için bundan ibaret. Herhalde Nihat Gürhan’la (bir kelime anlaşılamadı) ben.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kendisini arayabilir veya sekreterini arattırabilir yani sizi aratmasının sebebi ne yani?”

Tanık Mesut Sezer: “Genel sekreter olduğum için efendim. Yani benim ilgilenmemi istemişti zannedersem konuyla genel sekreter olduğum için.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet görüştünüz mü sonra?”

Tanık Mesut Sezer: “Zannedersem işte şu anda tam hatırlayamıyorum ama Tuncay Bey’in sekreteriyle görüştüm kendisiyle görüşemedik herhalde.”

Mahkeme Başkanı: “Savcı Bey bir ara verilim.”

Saatin 11:09 olduğu görüldü.

Duruşmaya kısa bir ara verildi.

Duruşmaya kaldığı yerden devam olundu.

Bu sırada bir kısım sanıklar müdafilerinden Av. Ali Rıza Dizdar’ın geldiği görüldü,

Huzurdaki yerine alındı.

Tanık Mesut Sezer eski kimliği ve yemini tahtında huzura alındı.

Doğrudan soru sorma işlemine devam olundu. 

Mahkeme Başkanı: "Savcı Bey buyurun.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Biraz önce size Mehmet Fikri Karadağ’dan sorular yöneltmiştim. Aynı dönem beraber çalıştınız mı?”

Tanık Mesut Sezer: “Çok kısa süre efendim bir ay kadar falan.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Siz ne zaman gözaltına alındınız?”

Tanık Mesut Sezer: “Temmuz 2007 pardon 29 Ağustos 2007.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “2007. Mersin’deki yemin töreni yapıldığında cezaevindeydim dediniz?”

Tanık Mesut Sezer: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “O yemin töreni 9 Şubat 2007 tarihinde yaptırılmış.”

Tanık Mesut Sezer: “Yani ben cezaevinde televizyondan izledim öyle bir yemin törenini televizyondan izledim demek ki medyaya geç düştü.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Taner Ünal ifadesinde şöyle diyor; Hüseyin Görüm’ün genel başkanlığını Fikri Karadağ’ın yaptığı, Kuvayı Milliye Derneğinin genel başkan yardımcısı olduğunu bu derneğin gizli veya açık amaçları hakkında bilgisinin bulunmadığını ancak sağlıklı düşünceleri olmadığından dernekten gönderdiği için kurduğu bu yeni derneğinde amaçlarının da iyi olduğunu düşünmediğini Mehmet Fikri Karadağ’ı Taner Ünal mı gönderdi dernekten Hüseyin Görüm’ü Mehmet Fikri Karadağ’ı. Yoksa kendi istekleriyle mi ayrıldılar?”

Tanık Mesut Sezer: “Taner Bey gönderdi.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Niye gönderdi sebep?”

Tanık Mesut Sezer: “Düşünce yapılarını beğenmediği için.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Nedir düşünce yapıları?”

Tanık Mesut Sezer: “Ya mesela çok fevri davranışlar sergilendi birkaç toplantıda onları beğenmediği için ayrılmalarını rica etti.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Nedir o fevri davranışlar?”

Tanık Mesut Sezer: “Çok ağır eleştiriler işte Genelkurmaya ağır eleştiriler, hükümete ağır eleştiriler toplantılarda bu şekilde eleştirileri oldu ayrılmalarını rica etti Taner Bey’den.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Hükümete Genelkurmaya ağır eleştiri yapıyorlar ne diyorlardı mesela?”

Tanık Mesut Sezer: “Mesela benim bir hatırladığım konuşmasında Fikri Karadağ generallerin kellesini çuvala dolduracağı şeklinde bir cümle kurdu bundan sonra da Taner Bey ayrılmasını istedi dernekten ayrılmasını istedi.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Niye dolduracakmış generallerin kellesini?”

Tanık Mesut Sezer: “Yani bilmiyorum efendim yani öyle cümleler kurunca memnuniyetsiz kaldık hepimiz Taner Bey ayrılmasını istedi.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Alaettin Parmaksız’ın bir görevi var mıydı dernekte?”

Tanık Mesut Sezer: “Alaettin Bey’in fiili olarak bir görevi yoktu sanmıyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Gelip gidiyor muydu derneğe?”

Tanık Mesut Sezer: “Ben bir defa gördüm birde Konya toplantısında görüştük.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Taner Ünal ifadesinde şöyle diyor; Hüseyin Görüm’ü derneğe Mustafa Alpay ve Nihat Gürhan’ın getirdiğini söylüyor doğru mudur?”

Tanık Mesut Sezer: “Doğru efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bu şahıs ile ilgili daha önce uyuşturucu işi yaptığı doğrultusunda dedikodular duyduğu için derneğe almadığını söylüyor bundan haberiniz var mı?”

Tanık Mesut Sezer: “Var Taner Bey bahsetmişti.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Neymiş uyuşturucu işi?”

Tanık Mesut Sezer: “Yani uyuşturucu işine bulaştığını duyumunu almış Taner Bey öyle bir insanın bizim dernek bünyesinde olmaması gerektiğini söylemişti.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Hüseyin Görüm ve akrabalarına İstanbul’dan Ankara’ya kadar hattın Nihat Gürhan tarafından verildiğini Hüseyin Görüm’ün uyuşturucu mafya ve pis işler yapan bir adam olduğunu belirtiyor bu konuda bilginiz var mı?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Mafya diyor, uyuşturucu pis işler yapan bir adam diyor. Sizin görgüye dayalı bir bilginiz var mı yalnız Taner Ünal’dan duyduğunuz şeyler mi sadece?”

Tanık Mesut Sezer: “Evet sadece Taner Bey’den duyduğum şeyler görgüye dayalı bir bilgim yok.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Hasan Kundakçı Paşayı getirmek istediğini söylediğini bunun üzerine Nihat Gürhan, Hasan Kundakçı Paşa ve Hüseyin Görüm’ü bir tören havasında derneklerine getirdiğini. Hasan Kundakçı dernek kurulduktan sonra mı sizin derneğe tören havasında geldi?”

Tanık Mesut Sezer: “O dönemde ben görevli değildim dernekte genel merkez görevim yoktu Mersin’de sadece üyeydim o sadece benim yine duyumum görgüye dayalı bir bilgim yok.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Şöyle diyor ihtilal yapmayı düşünenlerin Fikri Karadağ ve Alaettin Parmaksız olduğunu belirtiyor.”

Tanık Mesut Sezer: “Bilmiyorum efendim herhangi bir bilgim yok.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Böyle bir bilginiz var mı ihtilal yapmak istiyorlarmış?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bu fikri açıklayan kişinin ise Fikri Karadağ olduğunu hatta Alaettin Parmaksız’ı göstererek işte benim Genelkurmay Başkanım bu dediğini belirtiyor bu konuda bilginiz var mı?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır yok efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bu arada bütün görüşmelerde Muzaffer Tekin’den talimat alır gibi konuştuklarını kendisiyle telefonla irtibat halinde olduklarını Fikri Karadağ’ın söylediği paşaların kellesini çuvala dolduracağız kelimelerin tamamen doğru olduğunu beyan ediyor. Siz bizzat duydunuz mu bu lafı paşaların kellesini çuvala dolduracağız lafını.”

Tanık Mesut Sezer: “Duydum efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Nerede söyledi bunu?”

Tanık Mesut Sezer: “Genel merkezde toplantıda söyledi.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ne zaman tarih olarak söyleyebilir misiniz?”

Tanık Mesut Sezer: “2006’nın Mart’ıydı herhalde Mart mıydı Şubat mıydı tam hatırlayamıyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani Danıştay olayından önce miydi sonra mıydı?”

Tanık Mesut Sezer: “Önce efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Önceydi. 6 Ekim 2006 günü saat 20:59’da Taner Ünal ile Ahmet İzzet Dağıstanlı arasındaki bir telefon görüşmesi var özetle şöyle deniyor; Danıştay olayıyla ilgili görüşüyorlar Taner Ünal: Hedefte kimse bunun şeyi var Fikri Karadağ var. Tam Danıştay saldırısının en şey günlerinde dedi ki efendim biz motorize ekip kuruyoruz, 1 milyon kişi. Yav kardeşim sen kelle avcısı mısın? Aynı Fikri Karadağ yani aramızda kalsın aynı Fikri Karadağ Alaettin Parmaksız’ın yanında bizim yönetimdeydi. Bunları daha önce ben kovaladım bunları. 50 kişilik bir yönetim kurulu vardı işte bunlar seçildiler geldiler. Kardeşim dedim yani hoş geldiniz iyi yaptınız memnun oldum. 2 tane dedim Mümtaz şey paşa subay size nasıl yardımcı olabilirim. Ne yapmak istiyorsunuz hedefleriniz neler. Mehmet Fikri Karadağ dedi ki biz dedi paşaların kellelerini çuvala dolduracağız dedi. Anlamadım dedim. Evet dedi biz ihtilal yapacağız. İhtilalı de dedi Muzaffer Tekin yapacak dedi. Ben dedi şey dedi Muzaffer’in AP Genelkurmay Başkanı olacak dedi. AP yani kısaltı… Alaettin Parmaksız Genelkurmay Başkanı olacak dedi. Ben de başbakan olacağım dedi. Dedim bey şey biz siz yanlış yere gelmiş bunlar bunlar işte bizim için mi buraya geldiniz falan ediyor. Bu cümleleri duydunuz mu? Mehmet Fikri Karadağ’a atfen diyor ki; paşaların kellelerini çuvala dolduracağız ihtilal yapacağız Muzaffer Tekin yapacak diyor. Alaettin Parmak’sız da Genelkurmay Başkanı olacak ben de başbakan olacağım diyor Fikri Karadağ. Bu sözleri bu şekilde duydunuz mu sizde?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır duymadım efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet. Sizin biraz önce bahsetmiş olduğum 263. klasörün sayfa 349’da da VKGBH derneğinden ayrılan emekli Albay Fikri Karadağ ve kurduğu Kuvayı Milliye derneğiyle ilgili bir gazete haberinden soru sormuşlar 9 Şubat 2007 silah üzerine öldürme yemini. 12 Şubat 2007 öldürme yemini üzerinden şov yaptı. 13 Şubat 2007 paşaların kellesini koparacağım başlıklı haberlerde emekli Albay Fikri Karadağ VKGB derneğinden ayrıldıktan sonra aynı tabana hitap eden kendi derneğini kurduğu, Kuvayı Milliye Derneği adına verdiği dernekle adını verdiği dernekle Türkiye’de örgütlenmeye başladığı ve dernek üyelerine silah üzerine ölme öldürme yemini ettirdiği. Ve ardından bizim yeminimiz şöyle Savcılar da soruşturma başlatırsa başlatsın diye şov yaptığı belirtilmiştir deniyor. Genel Sekreter Mesut Sezer’in başta Genelkurmay Eski Başkanı Emekli Orgeneral Hilmi Özkök olmak üzere Genelkurmay’da görevli tüm generallerin kafalarını çuvala doldurmak istediğini ileri sürdüğü belirtilmiş haberde. Size bu konu sorulmuş ne diyorsunuz ifadenizde de sorulmuş zaten soru olarak var. Hilmi Özkök olmak üzere diyor Genelkurmay’da tüm generallerin kafalarını çuvala doldurmak istediği.”

Tanık Mesut Sezer: “İşte az önceki.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Genel Sekreter olarak siz böyle bir açıklama da yapmışsınız yani.”

Tanık Mesut Sezer: “Az ön…”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Gazetelere yani cezaevinde falan değilsiniz.”

Tanık Mesut Sezer: “Hı, hı evet az önce.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Dışarıdasınız.”

Tanık Mesut Sezer: “Az önce söylediğim gibi efendim bu şekilde bir konuşma oldu dernekte Fikri Karadağ tarafından dernek yönetimi olarak rahatsız olduk tabi ki hepimiz bundan. Daha sonra Taner Bey de ayrılmalarını istedi olay bundan ibaret. Yani o şekildeki cümleleri ben de duydum evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Sadece kelleyi doldurma olayını duydunuz diğer Başbakan Genelkurmay Başkanı vesaire konusunda.”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır, hayır efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Duymadım dediniz. Biraz önce ben size Nihat Gürkan’la ilgili bölümü sormuştum. İşte Danıştay olayından 1 hafta önce beni Ankara’ya çağırdılar Erkan Cin vasıtasıyla gittik işte orada Halit Bozkurt şöyle şöyle söyledi şeklinde bu beyanlarınızı biz Nihat Gürkan’a Taner Ünal’ın anlatımına göre Nihat Gürkan’a aynı şekilde sorduk. Ercan Cin vasıtasıyla Halit Bozkurt’un Ankara'daki bürosuna Mersin’den alınıp getirdikleri diye başlayan bölümü biraz önce size okuduğum bölümü. Ve Nihat Gürkan da huzurda bunlar tamamen uydurma hikayeler efendim. Bunlar tamamen uydurma hikayeler ne böyle bir toplantı oldu ne de böyle bir konuşma oldu. Kaldı ki böyle bir toplantıda devlete millete verilecek zarara göğsümü gererim. Mümkün mü mümkün mü efendim şeklinde cevap verdi. Yani bu toplantının kesinlikle olmadığını söylüyor bu ifadesinde huzurdaki ifadesinde.”

Tanık Mesut Sezer: “O şekilde bir toplantı oldu fakat devlete veya millete bir zarar verilecek diye böyle çok açık cümleler kurulmadı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ama böyle bir toplantının asla olmadığını söylüyor. Yani bir çelişki oluştu 2 tanık beyanı arasında.”

Tanık Mesut Sezer: “Ben olduğunu söylüyorum efendim baştan beri.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet. Bu telefonlarda vesaire konuşurken sürekli 1 numara 1 numara 1 numara diye bir şey geçiyor isim verilmeden. Ahmet Cinali’yle vesaire diğer kişilerle yapılan görüşmelerde 1 numara. Kimdir bu 1 numara?”

Tanık Mesut Sezer: “Benim tanıma şansım olmadı. Görüşme şansım olmadı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Neydi yani bunun fonksiyonu neydi dernekte veya işte sizin örgütteki fonksiyonu neydi? Kimdir bu 1 numara ne yapıyordu?”

Tanık Mesut Sezer: “Yani bana biraz işin açığı masal kahramanı gibi geliyordu ama tanımadım da görmedim de öyle birini. İşte sürekli birini korkutmak için 1 numaranın adı veriliyordu. 1 numara şöyle dedi böyle talimat verdi şeklinde konuşuluyordu. Benim tanıma şansım olmadı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ama demiyor muydunuz yani tamam da bu 1 numara kim bir tanışalım görüşelim falan demiyor muydunuz siz de genel sekretersiniz önemli bir mevkiiye gelmişsiniz dernekte. Ya hani normal üyeler tanımayabilir de artık yani genel başkan siz genel sekreter önemli kişilersiniz yani tepedeki kişiler derneğin başında.”

Tanık Mesut Sezer: “Ben tanımadım Sayın Savcım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Sormadınız mı Taner Ünal’a veya işte Ahmet Cinali’ye vesaire?”

Tanık Mesut Sezer: “Sordum 1, 2 defa sordum tabi ki seni de tanıştıracağız dediler ama ben tanımadım öyle bir şansım olmadı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani ne iş yaparmış asker mi emekli mi sivil mi işadamı mı? Nedir kimdir bu 1 numara?”

Tanık Mesut Sezer: “Aynı şekilde birkaç defa ben de sordum. Bazen asker bazen vali bazen korgeneral dediler geçiştirdiler. Benim tanıma şansım olmadı?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Nerede oturuyormuş?”

Tanık Mesut Sezer: “İnanın bilmiyorum efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Taner Ünal görüşüyor muydu onunla? 1 numarayla görüştüm vesaire diyor muydu?”

Tanık Mesut Sezer: “1 numarayla görüştüm diyordu evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani ne zamanları görüşüyordu?”

Tanık Mesut Sezer: “Yani haftada 1, 10 günde bir görüştüğünü söylüyordu ne zaman görüştüğünü bilmiyorum tabi.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani onunla görüştükten sonra mı bir miting kararı veya işte başka bir eylem kararı vesaire alınıyordu yoksa.”

Tanık Mesut Sezer: “Yok hayır, hayır, hayır. Görüştükten sonra falan değil yani miting kararını birlikte alıyorduk.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yine size sabahleyin soruldu dava sanıklarının hepsi burada olmadığı için hangilerini tanıdığımı bilmiyorum dediniz. Mehmet Zekeriya Öztürk bu ismi tanıyor musunuz?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır tanımıyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kemal Aydın?”

Tanık Mesut Sezer: “Kemal Aydın’ı tanıyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Nereden tanıyorsunuz?”

Tanık Mesut Sezer: “Ankara'da görüştük bir iki defa bir avukatlık ofisinde.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ne amaçla görüştünüz?”

Tanık Mesut Sezer: “Yani herhangi bir amaç değil bir herhalde ortak bir tanıdığımız avukatın ofisinde karşılaştık orada tanıştık daha sonra.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kimdir, kimdir o avukat?”

Tanık Mesut Sezer: “Kadir Avukat Kadir Erdil’di galiba.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Siz nereden tanıyorsunuz Abdülkadir Erdil’i?”

Tanık Mesut Sezer: “MHP Genel Başkan adayı olmuştu oradan tanıyorum siyasi olarak tanıyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Tanıyorsunuz siz oraya gittiğinizde tesadüfen mi karşılaştınız?”

Tanık Mesut Sezer: “Evet, evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Daha sonra görüştünüz mü?”

Tanık Mesut Sezer: “Daha sonra zannedersem bir kez de Mersin’de karşılaştık.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Mersin’e ne olarak gelmiş?”

Tanık Mesut Sezer: “Herhalde akraba ziyaretiydi tesadüfen karşılaştık yine Mersin’de.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Sizinle ciddi boyutta telefon görüşmesi var Kemal Aydın’ın ne konuşuyordunuz telefonlarda?”

Tanık Mesut Sezer: “Sohbet, fikri sohbet Kemal Bey’le orada uzun bir sohbetimiz oldu ilk karşılaşmamızda. Kadir Bey’in ofisinde.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet ne olarak tanıttı kendisini?”

Tanık Mesut Sezer: “Normal bir vatandaş yani ne olduğunu falan hiç sormadım ben fikirleri hoşuma gitti telefon görüşmeleri yaptık.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Neriman Aydın’la tanıştınız mı?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır tanışmadım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Durmuş Ali Özoğlu’yla?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Hatice Bahtiyar.”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “İbrahim Özcan.”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Mersin’den sağlık memurluğu yapıp daha sonra Ankara Kuvai Milliye Deneği Ankara'da genel merkezi olan bir dernek kuran Bekir Öztürk dava sanıklarından tanıyor musunuz?”

Tanık Mesut Sezer: “Tanıyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Nereden tanıyorsunuz?”

Tanık Mesut Sezer: “Mersin Devlet Hastanesinde çalışıyor tanışıyoruz.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ne olarak tanıyorsunuz kendisini?”

Tanık Mesut Sezer: “Ben o zaman Vatansever Kuvvetler Derneği Başkanıydım Mersin’de. Bekir Bey’de sizin dediğiniz gibi Kuvai Milliye Deneğini kurdu o ara tanıştık ve görüşüyoruz hala görüşüyoruz.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani dernekten dolayı mı tanıştınız?”

Tanık Mesut Sezer: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Sizin dernekle herhangi bir fikir alışverişi vesaire.”

Tanık Mesut Sezer: “Yok hayır.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Veya sizin dernekten o derneğe geçenler oldu mu?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet. Tarkan Toper ismini duydunuz mu?”

Tanık Mesut Sezer: “Duydum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kimdir Tarkan Toper?”

Tanık Mesut Sezer: “İsmen biliyorum tanımıyorum, tanışmadım yani. Herhalde Ülkü Ocakları Genel Merkezinde bir görevi vardı zannedersem.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ülkü Ocakları mı Ata Ocakları mı?”

Tanık Mesut Sezer: “Efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ata Ocakları mı Ülkü Ocakları mı?”

Tanık Mesut Sezer: “Ben Ülkü Ocakları diye biliyorum Sayın Savcım ama.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Levent Temiz’i tanıyor musunuz?”

Tanık Mesut Sezer: “Medyadan tanıyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Medyadan. Bizzat görüşmüşlüğünüz yok.”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Murat Bulut diye bir şahısla görüşmeniz var. Kimdir Murat Bulut?”

Tanık Mesut Sezer: “Ersin il sekreterim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “İsmail Sağır’ı tanır mısınız?”

Tanık Mesut Sezer: “İsmail.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “İsmail Sağır.”

Tanık Mesut Sezer: “Hatırlayamadım efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Erhan Timuroğlu.”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Murat Bulut’la İsmail Sağır Erhan Timuroğlu’nun tanışıp tanışmadığı konusunda bilginiz var mı?”

Tanık Mesut Sezer: “Bilgim yok efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet. Başkanım sorularım şimdilik bu kadar.”

Mahkeme Başkanı: “Sanıklardan buyurun sorusu olan Fikri Bey var buyurun.”

Sanık Mehmet Fikri Karadağ söz istedi, verildi: “Sayın Başkanım izninizle birkaç sorum var kısaca.”

Mahkeme Başkanı: “Buyurun.”

Sanık Mehmet Fikri Karadağ: “Mesut Bey hoş geldiniz.”

Tanık Mesut Sezer: “Hoş bulduk.”

Sanık Mehmet Fikri Karadağ: “Şimdi siz beni ilk defa nerede gördüm dediniz?”

Tanık Mesut Sezer: “Dernek genel merkezinde.”

Sanık Mehmet Fikri Karadağ: “Dernek genel. Yıl ne zamandı Mesut Bey?”

Tanık Mesut Sezer: “2006.”

Sanık Mehmet Fikri Karadağ: “2006 öyle mi emin misiniz bundan. Yani siz genel sekreterliğe başladıktan sonra mı gördün?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır o zaman üye veya il başkanıydım.”

Sanık Mehmet Fikri Karadağ: “Mersin İl Başkanıydınız.”

Tanık Mesut Sezer: “Hı, hı evet.”

Sanık Mehmet Fikri Karadağ: “Peki 2005 yılında benim Ankara'ya bir defa gelip bir defa da başka bir şey için gelmiştim. İlk toplantıdan sonra bir daha genel merkeze uğramadığım ve dernekten kendi isteğimle istifa ederek ayrıldığımı biliyor musunuz?”

Tanık Mesut Sezer: “(bir kelime anlaşılamadı).”

Sanık Mehmet Fikri Karadağ: “Üye bile üye bile olmadan genel toplantıda yani genel kurul toplantısı gibi toplantı yapıldı. Orada 50, 55 tane 60 tane herkes genel başkan yardımcısı diye Taner Bey söyledi. Ondan sonra ben bir daha ne Taner Bey’i gördüm ne derneğe geldim bunu biliyor musunuz? Yani 2005 Mart Nisan olmayabilir yani o arada. Ondan sonra bir daha hiç derneğe gelmediğimi biliyor musunuz? Yani hiçbir alakam olmadı biliyor musunuz?”

Mahkeme Başkanı: “Mehmet Fikri Karadağ’ı kaç defa kaç defa gördünüz nerelerde gördünüz?”

Tanık Mesut Sezer: “Ben bir defa gördüm.”

Mahkeme Başkanı: “Evet, nerede gördünüz?”

Tanık Mesut Sezer: “Dernek genel merkezinde gördüm.”

Mahkeme Başkanı: “Ankara'da mı?”

Tanık Mesut Sezer: “Hı, hı evet.”

Mahkeme Başkanı: "Evet.”

Sanık Mehmet Fikri Karadağ: “Şimdi ben de belki sizi gördüm ama hatırlayamadım kusura bakma.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Sanık Mehmet Fikri Karadağ: “Şimdi 2006 yılı Mart ayında genel merkezde konuşmamı duyduğunuzu söylediniz yani 2006 Mart ayı bundan emin misiniz? Yani Mart ayında orada benim olmadığımı biliyor musunuz? Kesinlikle olma ihtimalim olmadığını?”

Mahkeme Başkanı: “Efendim bunlar kabul edilmez kabul edilmez lütfen seçenekli soralım yönlendirmeden soralım buyurun.”

Sanık Mehmet Fikri Karadağ: “Peki tamam Başkanım peki. Peki, Sayın Başkanım peki. Şimdi Mersin’e geldiğimiz zaman beni gördünüz mü Mesut Bey Mersin’de.”

Tanık Mesut Sezer: “Yani Mersin.”

Sanık Mehmet Fikri Karadağ: “Hani o yemin edildiği zaman cezaevindeyim diyorsunuz.”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır gör…”

Sanık Mehmet Fikri Karadağ: “Birde orada beni gördüm diyorsunuz gördünüz Mersin’de.”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır Mersin’de.”

Sanık Mehmet Fikri Karadağ: “Yani Mersin’e ben 2 veya 3 defa geldim. Televizyon programı da yaptık.”

Tanık Mesut Sezer: “Doğru Mersin’de görmedim sizi televizyonda izledim.”

Sanık Mehmet Fikri Karadağ: “Peki. Bu Erol Çakır öğretmenevine siz gelmiş miydiniz?”

Tanık Mesut Sezer: “Evet.”

Sanık Mehmet Fikri Karadağ: “Yani ilk defa orada mı gördünüz beni?”

Tanık Mesut Sezer: “Evet zannedersem orada gördüm ilk defa.”

Sanık Mehmet Fikri Karadağ: “Orada gördünüz. Yani böyle tanıştık mı ben Mesut Sezer ben Mehmet Fikri Karadağ diye.”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır, hayır tanışmadık.”

Sanık Mehmet Fikri Karadağ: “(bir kelime anlaşılamadı) gördünüz ben sizi hatırlamıyorum da onun için.”

Mahkeme Başkanı: "Şimdi biraz önce, bir dakika biraz önce genel merkezde gördüğünüzü söylediniz.”

Tanık Mesut Sezer: “Yok orada da.”

Sanık Mehmet Fikri Karadağ: “Evet Sayın Başkanım teşekkür ederim.”

Mahkeme Başkanı: "Evet (bir kelime anlaşılamadı) genel merkez neresidir. Erol Çakır’ın o öğretmenevinde bir konferans seminer düzenlenmiş.”

Tanık Mesut Sezer: “Hı, hı.”

Mahkeme Başkanı: "Orası aynı yer miydi farklı yerler midir?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır farklı yerler.”

Mahkeme Başkanı: “Evet genel merkez dediğin yer neresi Ankara'da mı diyorsunuz?”

Tanık Mesut Sezer: “Ankara.”

Mahkeme Başkanı: "O zaman 2 defa mı gördünüz Fikri Karadağ’ı? Hem bir Ankara'da genel merkezde hem de Erol Çakır Öğretmenevindeki seminerde mi gördünüz?”

Tanık Mesut Sezer: “Yani görme olayı şu şekilde efendim. Bir tanışmışlığımız yok. Ben Fikri Karadağ olarak biliyorum bu şekilde görüyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Yani Erol Çakır Öğretmenevine Fikri Karadağ katıldı mı oradaki toplantıya?”

Tanık Mesut Sezer: “Evet tabi.”

Mahkeme Başkanı: "Orada gördünüz.”

Sanık Mehmet Fikri Karadağ: “Onu biz katılmadığımızı söylemiyoruz Sayın Başkanım zaten katıldık tabi.”

Mahkeme Başkanı: “Evet tamam buyurun.”

Sanık Mehmet Fikri Karadağ: “Hani ifademizde bunları açıkça arz ettik Sayın Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: “Efendim sizi nerede gör nerede, nerede gördüğünü anlamaya çalışıyoruz buyurun.”

Sanık Mehmet Fikri Karadağ: “Evet teşekkür ederim Sayın Başkanım. Şimdi 2006 yılında genel sekreter olduktan sonra Mesut Bey siz hep genel merkezde miydiniz?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır Mersin’deydim ben.”

Sanık Mehmet Fikri Karadağ: “Mersin’de miydin genel sekreterken de?”

Tanık Mesut Sezer: “Evet, evet.”

Sanık Mehmet Fikri Karadağ: “Ha peki. 7, 8 tane toplantı yapıldı bu dediğiniz toplantılarda beni hiç gördünüz mü? O bir defa gördüğünüz dışında.”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır.”

Sanık Mehmet Fikri Karadağ: “Yani çünkü doğru söylüyorsunuz teşekkür ederim çünkü 2005 yılı Mart ayından sonra veya Nisan olabilir kesin bir şey söylemiyorum uzun zaman geçti bir daha ben o derneğe gitmedim Sevgili Başkanım. Bir de Taner Bey bizim ayrılmamızı istedi diyorsun. Taner Bey bizim ayrılmamızı nerede istedi ne söyledi bundan duyduğunu söyler misin lütfen? Ne söyledi Taner Bey bana veya bana, bana söyledi. Hüseyin Görüm’ün orada olduğunu hatırlamıyorum ben de.”

Tanık Mesut Sezer: “Az önce ifademde de söylediğim gibi.”

Sanık Mehmet Fikri Karadağ: “Yani Taner Bey ondan sonra ne dedi o dediklerinizde?”

Mahkeme Başkanı: “Efendim soruyu anladı cevabını bekliyoruz bekle… buyurun Mesut Bey.”

Sanık Mehmet Fikri Karadağ: “Şey mi söyledi.”

Tanık Mesut Sezer: “Şeyden bu konuşmadan rahatsız olduğunu ve sizinle Hüseyin Görüm’ün bu dernekten ayrılmasını istediğini söyledi.”

Sanık Mehmet Fikri Karadağ: “Ha size mi söyledi?”

Tanık Mesut Sezer: “Tabi bana da söyledi.”

Sanık Mehmet Fikri Karadağ: “Yani Taner Bey biz öyle bir şey söy… burada huzurda ifadeyi de verdi Sayın Başkanım da tabi onları sormuştu Sayın Savcım da. Çünkü Taner Bey o şeyden ayrıldıktan sonra o Mustafa Alpay olayından sonra Sevgili Başkanım çok özür dilerim Mustafa Alpay ben 1 numaranın yanından geliyorum dediği zaman bu huzurda ben demişim senin 1 numaranı bilmem ne yaparım (bir kelime anlaşılamadı) çok kötü bir şey söyledim ona. Dedim defol git bir daha bunu gözüm görmesin kim senin 1 numaran Cumhurbaşkanı mı Başbakan mı?”

Mahkeme Başkanı: “Peki 1, 1 numaranın 1 numaranın kim olduğunu biliyor musunuz?”

Sanık Mehmet Fikri Karadağ: “Genel tabi o biliyor ben nereden bileyim Mustafa Alpay biliyor.”

Mahkeme Başkanı: “Siz bilmiyorsunuz tamam.”

Sanık Mehmet Fikri Karadağ: “Dedim ki senin 1 numaran kim Cumhurbaşkanı mı Başbakan mı Genelkurmay mı MİT Müsteşarı mı kim ya senin bir numaran getir şunu kim defol git yalancı diye oradan göndermiştik onu Sayın Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam evet.”

Sanık Mehmet Fikri Karadağ: “Bir daha da ne Mustafa Alpay’ı gördüm ne de o benim olduğum yere geldi. Yani 1 numarayı Mustafa Alpay’a sorunuz lütfen biliyorsa söylesin yalan söylemiyorsa. Muzaffer Tekin’le ilgili herhangi bir şey konuştuğumuzu siz duydunuz mu orada Taner Bey’le veya herhangi birisiyle?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır.”

Sanık Mehmet Fikri Karadağ: “Duymadınız. Değerli Başkanım Muzaffer Tekin’in ismi hiçbir şekilde asla geçmemiştir bizim konuştuğum yerlerde. Başbakanmış Cumhurbaşkanıymış ben Başbakan olacakmışım.”

Mahkeme Başkanı: “Efendim tanık cevabını verdi zaten buyurun.”

Sanık Mehmet Fikri Karadağ: “Peki, peki Başkanım kızma yeter ki siz kızmayın. Değerli Başkanım Sayın Savcımın sorduğu sorularla ilgili olarak Taner Bey buraya geldiği zaman çok net açıklamalar yaptı. Aslında bu soruların gerçekte sorulamaması lazım.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam efendim lütfen.”

Sanık Mehmet Fikri Karadağ: “Soru… her şey gerçeğe kavuştu. Peki.”

Mahkeme Başkanı: “Yani yetki ve sorumluğunuzu bilin.”

Sanık Mehmet Fikri Karadağ: “Peki Değerli.”

Mahkeme Başkanı: “O kapsamda soru sorun.”

Sanık Mehmet Fikri Karadağ: “Teşekkür ediyorum başka soracağım bir şey yok.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam buyurun Muzaffer Bey buyurun.”

Sanık Muzaffer Tekin söz istedi verildi: “Müsaade ederseniz Başkanım Mahkemeniz aracılığıyla soru yönelteceğim. Gerçi söylediler netleşmesi için bir daha sormak istiyorum. Benimle herhangi bir tanışıklıkları var mıdır? Adres telefon irtibatı bu tip bir şeye diyaloga kendisiyle girdim mi?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır yok efendim girmedik.”

Sanık Muzaffer Tekin: “Teşekkür ederim. Şamil Tayyar’ı tanıyorlar mı?”

Tanık Mesut Sezer: “Tanımıyorum medyadan tanıyorum.”

Sanık Muzaffer Tekin: “Kendisiyle herhangi bir görüşmeniz oldu mu?”

Tanık Mesut Sezer: “Olmadı.”

Sanık Muzaffer Tekin: “Sayın Başkanım Şamil Tayyar Operasyon Ergenekon isimli kitabının 118, 119. sayfalarında Albay Karadağ Yüzbaşı Tekin’den talimat alıyor başlıklı yazının devamında aynen Kuvayı Milliye Derneğinin genel sekreteri ve Mersin temsilcisi Mesut Sezer Karadağ’ın çok sık konuştuğu ve samimi olduğu kişi Muzaffer Tekin’di. Bunu herkes bilir. Samimiydiler. Ama Fikri Karadağ Muzaffer Tekin’den talimat alıyor sözünü dinliyor durumdaydı. Yani aralarında konuşma şekli hep böyle demektedir. Şimdi bu ifadelerin ışığında siz Mesut Sezer olarak Şamil Tayyar’a böyle bir beyanda bulundunuz mu?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır kesinlikle.”

Sanık Muzaffer Tekin: “O halde kendisi böyle bir fikre nasıl sahip olmuştur. Bu söylediklerini somutlaştıracak Mahkemenize veriler sunabilir mi?”

Mahkeme Başkanı: "Efendim bu tanığa sorulacak soru değil başka soru sorun.”

Sanık Muzaffer Tekin: “Yoksa Şamil Tayyar bunları uydurmuş mudur?”

Mahkeme Başkanı: “Efendim bu tanığa sorulacak bir soru değil.”

Sanık Muzaffer Tekin: “Uydurmuş demek ki.”

Mahkeme Başkanı: “Yani Mesut Bey’e sorulacak soru değil.”

Sanık Muzaffer Tekin: “Fikri Karadağ ile beni bir arada görmüşler midir? Gördüler ise ne zaman nerede görmüşlerdir?”

Tanık Mesut Sezer: “Görmedim.”

Sanık Muzaffer Tekin: “Fikri Karadağ ile direkt veya dolaylı bir konuşmamıza tanık olmuş mudur oldu ise konu içeriğini Mahkemenize açıklayabilir mi?”

Tanık Mesut Sezer: “Olmadım Sayın Başkanım.”

Sanık Muzaffer Tekin: “Sorularım bu kadar teşekkür ederim.”

Mahkeme Başkanı: “Başka sorusu olan sanıklardan yok.”

Saatin 11:55 olduğu görüldü duruşmaya.

Mahkeme Başkanı: “Peki buyurun.”

Bu sırada sanık müdafi Avukat Ali Rıza Dizdar söz aldı.

Mahkeme Başkanı: "Buyurun Avukat Bey.”

Sanık Yusuf Erikel müdafi Av. Ali Rıza Dizdar söz istedi verildi: “Derneğiniz hiç teftiş gördü mü?”

Mahkeme Başkanı: “İsim alalım öne Avukat Bey.”

Sanık Yusuf Erikel müdafi Av. Ali Rıza Dizdar: “Avukat Ali Rıza Dizdar. “

Mahkeme Başkanı: “Buyurun.”

Tanık Mesut Sezer: “Gördü efendim.”

Sanık Yusuf Erikel müdafi Av. Ali Rıza Dizdar: “Gördü. Herhangi bir soruşturmaya tabi tutuldu mu derneğiniz.”

Tanık Mesut Sezer: “Tutuldu.”

Sanık Yusuf Erikel müdafi Av. Ali Rıza Dizdar: “Konu neydi?”

Tanık Mesut Sezer: “Ben genel sekterlik görevimden önceydi zannedersem yolsuzlukla ilgili bir teftiş gördü.”

Sanık Yusuf Erikel müdafi Av. Ali Rıza Dizdar: “Evet peki Türkiye’de işlenen faili meçhul cinayetler ve işkencelerle ilgili herhangi bir bilginiz var mı net somut bilginiz var mı?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır yok.”

Sanık Yusuf Erikel müdafi Av. Ali Rıza Dizdar: “Peki. Derneğiniz hiç iftar yemeği verdi mi? Genel merkez veya şubeler iftar yemeği verdi mi?”

Tanık Mesut Sezer: “Mersin’de verdik birkaç defa evet.”

Sanık Yusuf Erikel müdafi Av. Ali Rıza Dizdar: “Verdi peki. Derneğiniz hiç yardım amaçlı yardım amaçlı yemek tertip etti mi?”

Tanık Mesut Sezer: “Yardım amaçlı yemek tertip etmedik.”

Sanık Yusuf Erikel müdafi Av. Ali Rıza Dizdar: “Etmediniz. Peki, hiç orduevinde kaldınız mı? Misafir edildiniz mi?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır ben kalmadım.”

Sanık Yusuf Erikel müdafi Av. Ali Rıza Dizdar: “Peki bu iftar yemeğinde üniformalı askerler gelip iftara katıldılar mı?”

Tanık Mesut Sezer: “Ben Mersin’de düzenlenen iftar yemeğimde öyle bir şey olmadı.”

Sanık Yusuf Erikel müdafi Av. Ali Rıza Dizdar: “Olmadı peki Ergenekon nedir bilginiz var mı?”

Tanık Mesut Sezer: “Ben Ergenekon Türk’ün yurdu olarak biliyorum.”

Sanık Yusuf Erikel müdafi Av. Ali Rıza Dizdar: “Peki Türk’ün yurdu olarak biliyorsunuz. Yani Ergenekon örgütü darbeci darbe yapacak bir örgütü derneğinizin kuruluşundan veyahut da kuruluşundan evvel ve kuruluşundan sonra duydunuz mu?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır.”

Sanık Yusuf Erikel müdafi Av. Ali Rıza Dizdar: “Herhangi bir bağlantınız var mı?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır.”

Sanık Yusuf Erikel müdafi Av. Ali Rıza Dizdar: “Teşekkür ederim bu kadar?”

Saatin 11:57 olduğu görüldü. 

Duruşmaya 13:00’a kadar ara verildi.

Duruşmaya kaldığı yerden devam olundu. 

Bu sırada tutuklu sanıklardan Fatma Cengiz’in cezaevinden getirildiği görüldü,

Bağsız olarak huzurdaki yerine alındı. 

Bir kısım sanılar müdafilerinden Avukat Gönül Kerinçsiz’in de hazır olduğu anlaşıldı, 

Huzura alındı. 

22.11.2011 tarihli oturumun 3 nolu ara kararı uyarınca yapılan naip hakim incelemesinde bilirkişi raporunda gönderilen cevabi yazının İstanbul Emniyet Müdürlüğünce 15.08.2012 tarihi itibariyle gönderildiği anlaşıldı. 

Tanık Mesut Sezer daha önce tespit edilen kimliği tahtında huzura alındı.

Doğrudan soru sorma işlemine devam olundu. 

Mahkeme Başkanı: "Buyurun oturun.”

Tanık Mesut Sezer: “Teşekkür ederim.”

Mahkeme Başkanı: “Sanıklardan başka sorusu olan yok. Avukat arkadaşlardan sorusu olan var mı avukat arkadaşlardan yok. Hakim Bey buyurun.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Birkaç sorum var size.”

Tanık Mesut Sezer: “Buyurun efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Vatansever Kuvvetler Güç Birliği Başkan Yardımcılığı ve Genel Sekterlik görevlerini yürüttünüz değil mi?”

Tanık Mesut Sezer: “Evet efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bu genel sekreterlik ne zamandı başkan yardımcılığı ne zamandı?”

Tanık Mesut Sezer: “2006 yılında genel başkan yardımcısıydım. 2007 yılının başında da genel sekreter oldum.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Önce genel başkan yardımcısı olarak başladınız.”

Tanık Mesut Sezer: “Önce.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Daha doğrusu üye olarak başladınız.”

Tanık Mesut Sezer: “Üye Mersin il başkanı.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Mersin il başkanı genel başkan yardımcısı ve.”

Tanık Mesut Sezer: “Genel sekreter.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Genel sekre… üyeliğiniz ne zaman Mersin’de?”

Tanık Mesut Sezer: “Zannedersem 2005 Nisan veya Mayıs.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “2005’te ilk kez irtibatınız üyelik ile başladı değil mi?”

Tanık Mesut Sezer: “Evet efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bilahare Mersin il başkanı oldunuz.”

Tanık Mesut Sezer: “Evet efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Taner Ünal ile tanışıklığınız nedir nereden kaynaklanıyor?”

Tanık Mesut Sezer: “Üye olduktan sonra bir genel merkez ziyaretimde il başkanlığını önerdiler tanışıklığımız o şekilde başladı.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Üyelik ilişkiniz nasıl başladı?”

Tanık Mesut Sezer: “Üyelik ilişkim dernekten daha önce Başkan Kemal Canaydın Mersin İl Başkanı birkaç defa ziyaretime geldiler beni üye yapmak istediklerini söylediler o şekilde başladı.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet. Bu derneğin kuruluş tarihi ne zamandır?”

Tanık Mesut Sezer: “Zannedersem 2005 Nisan falan.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Dernek sizin üyeliğiniz ne zamandır 2005 Mart dediniz.”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır Mayıs efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “2005 Mayıs’ta üye oldunuz yani kurulduktan 1 ay sonra kadar üye oldunuz?”

Tanık Mesut Sezer: “Evet.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Tamam. Sizin birinci iddianame olarak bilinen 2008/209 esas sayılı dava dosyasının 263. klasöründe 114 sayfalık bir ifadeniz var Ahmet Fatma oğlu Ermenek 1970 doğumlu sizsiniz değil mi?”

Tanık Mesut Sezer: “Evet efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bu ifadenizi biliyorsunuz.”

Tanık Mesut Sezer: “Tabi biliyorum.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bu ifade size mi aittir?”

Tanık Mesut Sezer: “Bana ait efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bu Vatansever Kuvvetler Güç Birliğinin ilk kuruluşu esnasında belirlenen isimleri var onlar konusunda bilginiz var mı? Yani Vatansever Kuvvetler Güç Birliği isminden önce uygun görülen isimler nelerdi?”

Tanık Mesut Sezer: “Milli Mukavemet Teşkilatı, birkaç isim daha vardı bu şekilde ama şu anda hatırlamıyorum efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Milli Mukavemet Teşkilatı vardı neden bu kabul edilmedi bu konuda malumatınız var mı?”

Tanık Mesut Sezer: “Zannedersem dernekler masası milli kelimesini kabul etmedi ben öyle hatırlıyorum ama şu anda tam bilmiyorum.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Milli Mukavemet teşkilatı var bir tane daha yine arada var kabul edilemeyen.”

Tanık Mesut Sezer: “Evet.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Milli Güçler miydi neydi?”

Tanık Mesut Sezer: “Öyle bir tane daha var evet efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bu isimlerin belirlenme sürecinde sizin durumuzun nedir?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır ben o zaman.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Sizden önce belirlendi bu isimler.”

Tanık Mesut Sezer: “Evet.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Kabul edilmedi siz Vatansever Kuvvetler Güç Birliği olarak.”

Tanık Mesut Sezer: “Kurulduktan sonra ben Mersin’de de teşkilatlandıktan sonra üye olarak başladım.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Şu anda Ankara'da devam eden davanın sanığısınız değil mi?”

Tanık Mesut Sezer: “Sanığıyım evet.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Vatansever Kuvvetler Güç Birliği dosyasıyla ilgili.”

Tanık Mesut Sezer: “Evet efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Şimdi size bazı isimler soracağım. Tayyip Yelen bu kişi kimdir dernekle ilişkisi nedir?”

Tanık Mesut Sezer: “Tanımıyorum efendim ilk defa duyuyorum ismini.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Çetin Yetkin.”

Tanık Mesut Sezer: “Tanımıyorum.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Anıl Çeçen.”

Tanık Mesut Sezer: “Anıl Çeçen isim yabancı gelmedi ama.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Anıl Çeçen, Çetin Yetkin, Tayyip Yelen.”

Tanık Mesut Sezer: “Diğer 2’yi tanımıyorum ama Anıl Çeçen’i medyadan tanıyorum herhalde.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Hoca kendisi.”

Tanık Mesut Sezer: “Evet, evet medyadan.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Vatansever Kuvvetler Güç Birliği çalışmalarında bu kişiler var mıydı bu kişileri hatırlıyor musunuz? Toplantılarında çalışmalarında?”

Tanık Mesut Sezer: “Kuruluş esnasında Anıl Çeçen tüzük çalışmalarında falan yardımcı oldu diye biliyorum ama duyum.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet. Bu derneğin sizin kurduğunuz derneğin Milliyetçi Hareket Partisi Ülkü Ocakları gibi teşkilatlar ile arasında bir niza oldu mu?”

Tanık Mesut Sezer: “Nizah derken efendim yani.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Problem, niza, kavga, dövüş.”

Tanık Mesut Sezer: “Yok hayır olmadı.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Şimdi genel merkez kurucuları olarak geçen isimleri ben size soracağım. Emekli General Hasan Kundakçı. İnşaat Mühendisi Taner Ünal, Gazeteci Nihat Gürkan ve Melek Ünal emekli Gümrük Müşaviri Cumhur Seren, Bilgisayar Operatörü Ümit Cançeker, Türkeli Derneği teknik müdürü Sıla Deniz Poyraz, Ev Hanımı Gülşen Özer, İmam Mehmet Ali Aygül, Mühendis Mehmet Recep Ertop, serbest meslek sahibi Mehmet Kalın, Muhasebeci Yasin Alparslan, Avukat Abdülkadir Erdil.”

Tanık Mesut Sezer: “Evet.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Biraz önce size sorulmuştu Kemal Aydın’ı nereden tanıyorsunuz avukat Abdülkadir Erdil’in bürosundan dediniz. Bu bilgiye de sahipsiniz değil mi? Avukat Abdülkadir Erdil’in kurucular arasında olduğu bilgisine.”

Tanık Mesut Sezer: “Başlangıçta vardı evet.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Başlangıçta kurucular arasındaydı. Daha sonra nedir ayrılma sebebi?”

Tanık Mesut Sezer: “Yani tam olarak bilmiyordum o zaman ben yoktum dernekte. Başlangıçta fakat Taner Bey’e destek verdiği fikir olarak yardımcı olduğunu biliyorum Abdülkadir Erdil’in.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “10.06.2006 tarihinde bir genel kurul var siz oraya katıldınız değil mi? 10.06.2006.”

Tanık Mesut Sezer: “Katılmışımdır o tarihte.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet, şimdi bu genel kurulda 61 üyeden bahsediliyor. Taner Ünal, Fikri Karadağ, Alaettin Parmaksız 10.06.2006 tarihinde genel kurulda görev alan 61 üye diye geçiyor. Raşit Güvenç, Mahmut Arkan, Mehmet Beşlioğlu Noter Mehmet Beşlioğlu. Bu kişiyi tanıyor musunuz?”

Tanık Mesut Sezer: “Tanımıyorum.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “İstanbul'da Beyoğlu 35. noteri olarak bilinen birisi bu Mehmet Beşlioğlu.”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır tanımıyorum efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Mehmet Kalın biraz önce kurucular arasında saydığım Mehmet Kalın kimdir?”

Tanık Mesut Sezer: “Urfa’da yaşıyor.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Urfa’da evet.”

Tanık Mesut Sezer: “Tanıyorum.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Tanıyorsunuz irtibatınız var değil mi bu kişiyle?

Tanık Mesut Sezer: “Var, var efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Şahin Filiz bu kişi kimdir?”

Tanık Mesut Sezer: “Çıkartamadım efendim isim yabancı gelmedi ama çıkartamadım.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Efendim? Mustafa Alpay. Mustafa Alpay’da yine 10.06.2006 tarihindeki genel kurulda görev alan kişilerden birisi dosya sanığı Hüseyin Görüm sizin de irtibatlı olduğunuz telefon irtibatınız bulunan. Hüseyin Görüm’ün tabiriyle Muzaffer Tekin’e yakın birisi Mustafa Alpay, Muzaffer Tekin’in adamı diyor. Sizin Mustafa Alpay ile ilgili olarak mahkemeye vereceğiniz ayrıntılı bilgi nedir? Mustafa Alpay kimdir derneğe nasıl üye olmuştur. Çalışmalardaki konumu nedir ayrıntılı olarak bize anlatır mısınız?”

Tanık Mesut Sezer: “Çok ayrıntılı bir bilgim yok efendim. Ankara'da işte o az önce Savcı Bey’in sorduğu soruda bir araya gelmiştik. Zannedersem 1 kez veya 2 kez gördüm. Nasıl katıldı nereden katıldı bilmiyorum. Taner Bey’le irtibatlıydı daha çok Mustafa Alpay.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Şimdi siz bu toplantıdan bahsettiniz fakat toplantı konusunda ayrıntılı konuşmadınız. Şimdi öncelikle bu toplantı Danıştay saldırısından 1 hafta önceye kadar yapıldı dediniz değil mi?”

Tanık Mesut Sezer: “Evet.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Kimler vardı toplantıda?”

Tanık Mesut Sezer: “Nihat Gürkan, Halit Bozkurt, Mustafa Alpay ve ben.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “4 kişi vardı.”

Tanık Mesut Sezer: “Birde Ercan Cin pardon.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Ercan Cin vardı 5 kişi vardı evet.”

Tanık Mesut Sezer: “Evet 5 kişi evet.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Toplantının sebebi neydi? Toplanılmasının sebebi neydi?”

Tanık Mesut Sezer: “Yani ben ilk başta bir toplantı olarak algılamadım konuyu Ercan Cin Mersin’e benim ziyaretime gelmişti. Daha sonra Ankara'ya geçeceğini söyledi. Hadi birlikte gezelim şeklinde bir durum oldu. Ben de geldim Ankara'ya Nihat Gürkan’la buluştuk önce Kızılay’da zannedersem bir yerde, sohbetten sonra.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bu tarihini iyi hatırlayın bu tarih ne zaman? 1 hafta önce mi 3 gün önce mi?”

Tanık Mesut Sezer: “Saldırıdan mı efendim?”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet 17 Mayıs’tan ne kadar önceydi?”

Tanık Mesut Sezer: “Yani 3, 4 gün önce diyelim net olarak.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Tanık Mesut Sezer: “Mustafa Alpay da geldi Nihat Gürkan’la buluştuğumuz yere.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Nerede buluştunuz?”

Tanık Mesut Sezer: “Kızılay’da bir kafeydi.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Neydi kafenin ismi neydi?”

Tanık Mesut Sezer: “Hatırlamıyorum efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Neresindeydi Kızılay’ın?”

Tanık Mesut Sezer: “Yani çok iyi bilmem Ankara'yı.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Neresindeydi işte yani genel olarak da söyleyin?”

Tanık Mesut Sezer: “Karanfil sokaktaydı zannedersem Karanfil sokaktaydı.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Karanfil sokakta bir kahve.”

Tanık Mesut Sezer: “Kafede.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Tanık Mesut Sezer: “Nihat Gürkan’la buluştuk. Biz Ercan Cin’le birlikte geldik Mersin’den Nihat Gürkan’la buluştuk. Daha sonra Mustafa Alpay geldi yanımıza oturduk sohbetten sonra işte beni Mustafa Alpay’la falan tanıştırdılar orada. Sohbetten sonra Halit Bozkurt’un yanına geçtik. Halit Bozkurt Kültür Bakanlığında görevliydi o zaman zannedersem. Kültür Bakanlığına geçtik orada da daha sonra az önce bahsettiğim sohbet gelişti.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Peki bu toplanmanın sebebi neydi? Yani niye orada kahvede kimin isteği üzerine niçin toplandınız? Siz mesela Ercan Cin’le geldiniz oradan.”

Tanık Mesut Sezer: “Evet yani sohbet şu şekilde gelişti. Toplanmanın sebebini ben onu o şekilde algılıyorum veya benim isteğim dışında gelişen toplanmayı; Taner Bey’in diğer arkadaşlar Taner Bey’in dernekte genel başkanlığını istemiyordu. Sohbeti sürekli o yöne çekiyorlardı. Benim de onlara destek vermemi istiyorlardı.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Alternatif birisi olarak kafalarında düşünüyorlardı sizi öyle mi?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır yani bana öyle bir teklifleri yoktu sadece Taner Bey’in genel başkan olmamasını istiyorlardı sohbeti sürekli.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Nihat Gürkan sizi çağırdı Ankara'ya çağıran kim sizi?”

Tanık Mesut Sezer: “Ercan Cin’le yaptıkları telefon görüşmesinde Ankara'ya davet etti Ercan Cin’i. Ercan Cin de beni davet etti o şekilde Ankara'da görüştük.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Ankara'da görüştünüz Mustafa Alpay geldi.”

Tanık Mesut Sezer: “Geldi.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Ardından Halit Bozkurt geldi. Birlikte Kültür Bakanlığına geçtiniz.”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır Halit Bozkurt kafeye gelmedi biz.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Halit Bozkurt’un yanına geçtiniz.”

Tanık Mesut Sezer: “Evet.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Tanık Mesut Sezer: “Orada.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Oradaki konuşmaları anlatın şimdi o sıralamasına dikkat ederek içeriğine dikkat ederek anlatın bize.”

Tanık Mesut Sezer: “Orada sohbet yani genel sohbet havasından sonra tanışma faslından sonra ben o zamana kadar Halit Bozkurt’la tanışmıyordum. Tanışma faslından sonra Halit Bozkurt da aynı uyarılarda bulunmaya başladı bana aynı telkinlerde işte Taner Ünal’ın genel başkan olmasını istemediğini bu konuda bizim benim onlara destek vermemi istediğini. İşte benimle tanışmasından çok memnun olduğunu falan bahsederek. Ben dedim şu ana kadar bir yanlışını görmedim Taner Ünal’ın. Ben genel başkan olarak devam etmesini istiyorum daha sonra sohbetin ilerleyen işte bizim kalkma vaktimiz geldiğinde Halit Bey tekrar oturun 5 dakika dedi oturduk. Yani sansasyonel bir olay olacak Türkiye’de bu konuda sende bu işin altında kalırsın Taner Bey’i destekleme dedi. Konuşma tamamen bundan ibaret.” 

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Biraz önce Mustafa Alpay’da dedi dediniz bunu Savcı Bey’in sorularında.”

Tanık Mesut Sezer: “Yani Halit Bey söylüyor Mustafa Alpay’da destekliyor.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Ne diyor Mustafa Alpay?”

Tanık Mesut Sezer: “Yani az önce söylediğimiz gibi destekleme Taner Bey’i genel başkanlıktan.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Öbürünü diyorum. Bu sansasyonel olayı konusunu Mustafa Alpay söyledi dediniz Savcı Bey’in sorularında.”

Tanık Mesut Sezer: “Halit Bey ve Mustafa Alpay ikisi birlikte söyledi efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Sansasyonel olayı.”

Tanık Mesut Sezer: “Evet.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Nedir biraz daha açın bunu sansasyonel olay 3 gün 4 gün önce dediniz.”

Tanık Mesut Sezer: “Yani sadece bu kadar ben ne anlatmaya çalıştıklarını veya ne demek istediklerini sadece beni yıldırmaya çalıştıklarını düşündüm çok fazla ehemmiyet de vermedim yani.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Şimdi Mesut Sezer insan normal konuşma akışında kendisine altında kalacağı sansasyonel bir olaydan bahsedilince doğal olarak bunu irdeler. Yani doğal bir tepkidir bu, sansasyonel olaydan bahsedildi. Sizin de altında kalabileceğinizden bahsetti yani üstü kapalı tehdit edilmişsiniz orada.”

Tanık Mesut Sezer: “Evet.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet yani bununla alakalı siz demediniz ya bu nedir ya bu sansasyonel olay?”

Tanık Mesut Sezer: “Yani sansasyonel olay nedir diye direkt sorgulamadım ama ben bu tip şeylere pabuç bırakmam kararım tekdir ben aynı bildiğim şekilde yoluma devam edeceğim şeklinde konuştum izin istedim kalktım. Yani daha fazla görüşme yapma gereği duymadım.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Taner Ünal’ın basına yansıyan beyanlarında olaydan Danıştay olayından 3, 4 gün önce bir toplantının yapıldığını Danıştay saldırısının burada konuşulduğunu bahsediyor. Siz mi aktardınız bu anlamda mesela Taner Ünal’ın ifadelerini okudu Savcı Bey siz Taner Ünal’a bu konuşmayı nasıl aktardınız?”

Tanık Mesut Sezer: “Aynı burada konuştuğum gibi Taner Ünal’a da sohbet esnasında anlattım.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “İşte ne zamandı bu sohbet. Çünkü Taner Ünal’ın bu beyanları Danıştay olayını müteakip.”

Tanık Mesut Sezer: “Zannedersem ben 1 ay sonra falan anlattım efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “1 ay sonra anlattınız.”

Tanık Mesut Sezer: “Hı, hı.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Peki bu Halit Bozkurt adlı kişiden telefon konuşmalarında da beyanlarda da derin devlet olarak bahsediliyor. Derin devlet birçok yerde var bu yani bir yerde değil. Biz bunu Taner Ünal’ın ve Ahmet Cinali’nin sorgusunda yönelttik soru olarak kendilerine yönelttik. Derin devletle alakası nedir veya derin devletle alakalı olarak onun hakkında söylenenler nedir?”

Tanık Mesut Sezer: “MİT’çi diye tanımladır bana ben o kadarını biliyorum. Yani çok fazla böyle zaten karanlık ilişkilerin içerisinde de bulunmak istemem çok detaya inmedim ben. MİT’çi diye tanımladılar. Derin devlet diye yorumluyor her yerde kendisini diye anlattılar. Ben çok fazla detaya girmek istemedim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Peki sizin Nihat Gürkan ile ve Mustafa Alpay ile görüştükten sonra Halit Bozkurt’un yanına götürülmenizin nedeni nedir? Yani niye o merkez midir o niçin onun yanına götürülüyorsunuz?”

Tanık Mesut Sezer: “Beni tanıştırmak maksadıyla götürdüler efendim. Tanışma faslından sonra konuşmalarda bu şekilde gelişti.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Mustafa Alpay’la Gürkan birlikte mi geldiler İstanbul'dan?”

Tanık Mesut Sezer: “Orasını bilmiyorum. Nihat Gürkan biz gittiğimizde kafede oturuyordu. Ercan Cin’le telefonlaştılar kafede buluştuk. Daha sonra yanımıza olduğuz yere bir saat sonra falan veya yarım saat sonra falan Mustafa Alpay geldi. Daha sonra işte birlikte Halit Bozkurt’un yanına geçtik.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Mustafa Alpay’la daha sonra görüştünüz mü Danıştay olayından sonra?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır görüşmedim efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bu konudan eminsiniz değil mi görüşmediğinize Danıştay olayından sonra?”

Tanık Mesut Sezer: “Görüşmedim çünkü çok sıcak bir şekilde ayrılmamıştık o konuşmalardan sonra sanıyorum görüşmedim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Nihat Gürkan ile.”

Tanık Mesut Sezer: “Nihat Gürkan’la görüştüm.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Nerede görüştünüz?”

Tanık Mesut Sezer: “İstanbul'da görüştüm.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet. Bir anlatır mısınız bize o görüşmenizi?”

Tanık Mesut Sezer: “Taner Bey’le İstanbul’a gelmiştik birlikte.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet Antalya il başkanı da var mıydı yanınızda?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Tanık Mesut Sezer: “İstanbul'a gelmiştik. İstanbul’da Kadıköy’de buluştuk ofisine geçtik zannedersem oturduk sohbet ettik yani benim özel birebir bir görüşmem olmadı.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Neler konuşuldu burada demin bahsini ettiğiniz konu (bir kelime anlaşılamadı).”

Tanık Mesut Sezer: “Yok hayır hayır dernek yapısıyla ilgili işte dernek konusunda Taner Bey desteklemesini istedi Nihat Bey’in.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Ne zaman gittiniz İstanbul’a?”

Tanık Mesut Sezer: “O da 2 ay sonra falandı herhalde efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Danıştay saldırısından.”

Tanık Mesut Sezer: “2 ay sonra.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “2 ay sonra gittiniz. Sizin bir görüşmeniz var Taner Ünal telefon görüşmelerinde olsun her yerde bu konuyu gündeme getiriyor. Yani bizim üzerimize yıkıyorlar Danıştay olayından 3 gün önce Danıştay saldırısının konuşulduğu toplantı yapılmış konuşulan kişi de Nihat Gürkan. Nihat Gürkan’ın yanına gittiğinizde doğal olarak bu konunun konuşulması beklenir.”

Tanık Mesut Sezer: “Nihat Gürkan 4 gün gözaltına alınmıştı Danıştay saldırısı konusunda.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Tanık Mesut Sezer: “Nihat Gürkan yani yaşadıklarını anlattı işte o sorgunun çok zor geldiğini falan anlattı. İkisi sohbet ettiler ben dinleyici olarak kaldım sadece o konuda.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bu Danıştay saldırısından önce konuşulan o sansasyonel olayın gündeme geldiği toplantı bahsi geçmedi mi?”

Tanık Mesut Sezer: “Yok hayır geçmedi efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Hiç o bahis geçmedi öyle mi?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır, hayır geçmedi.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Başka kim vardı yanınızda siz vardınız Nihat Gürkan vardı?”

Tanık Mesut Sezer: “Yani o görüşmede üçümüz vardık sadece fakat daha sonra biz Salih Zeki Balanban’la falan da görüştük herhalde İstanbul'a geldiğimizde.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Tanık Mesut Sezer: “Öyle yani o görüşmede sadece üçümüz vardık.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Başka bir yere gitmediniz mi? Salih Zeki Balaban’la görüştükten sonra?”

Tanık Mesut Sezer: “Hatırlamıyorum efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet. Bilginiz yok o konuda.”

Tanık Mesut Sezer: “Yok.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet. Hüseyin Görüm ile tanışıklığınız ilk kez nerede oldu?”

Tanık Mesut Sezer: “Mersin’de oldu zannedersem.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Mersin’de oldu daha önce telefon irtibatlarınız var size ait 0505 2581122, 0535 2528605, 0532 7333188, 0324 2380242, 0324 2380717, 5 tane telefon var bunlar doğrudur değil mi size ait?”

Tanık Mesut Sezer: “Doğru efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Hüseyin Görüm’le de telefon irtibatlarınız var. Hatırlıyor musunuz ilk kez nerede karşılaştığınızı nerede tanıştığınızı veya karşılaştığınızı?”

Tanık Mesut Sezer: “Hüseyin Görüm’le o numaralar bana ait ama benim Hüseyin Görüm’le telefon görüşmem yok efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Telefon görüşmenizi ben söyleyeyim şimdi size. Hüseyin Görüm’ü siz Mersin’de gördüm diyorsunuz değil mi?”

Tanık Mesut Sezer: “Mersin’de gördüm bir kez de dernek genel merkezinde gördüm eğer yanlış değilsem.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Ne zamandı tarihi dernek genel merkezindeki?”

Tanık Mesut Sezer: “2006’nın başları.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “2006 başlarında gördünüz. Peki, sizin İstanbul'daki bu Kuvayı Milliye Derneğiyle herhangi bir telefonla dahi olsa irtibatınız var mıydı?”

Tanık Mesut Sezer: “Yok efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Dosyamız sanıklarından Alparslan Arslan bu kişinin babası var İdris Arslan bunun olaydan hemen sonra Danıştay saldırısından Danıştay üyesinin şehit edilmesinden hemen sonra alınan bir beyanı var. Alparslan işte arkadaşı beni aradı diyor. Alparslan’ın nasıl böyle bir şey yapabileceğini sordum. Telefonla konuşurken medyada yer alan ve yakalandığında üzerinde çıktığı söylenen Ulusal Haber kimlik kartı ve Vatansever Kuvvetler Güç Birliği Hareketi kartvizitini ona sordum. Çünkü bu kartlar benim kafamı karıştırdı. Daha önceden de ben bu kimlik kartını ve Vatansever Kuvvetler Güç Birliği Hareketi kartvizitini cüzdanında görmüştüm. Hatta oğlum senin bu insanlarla ne işin var bizim yapımıza ters insanlar bunlar diye tepki verdim. Çünkü oğlum üniversitede iken sol gruplarla değil daha çok ülkücü çevre içindeydi. Hatta reislik bile yaptığını biliyorum. O da bana kimliği bazı yerlerde rahat girmek için kullandığını ve bir arkadaşının temin ettiğini söyledi. O telefondaki arkadaşı Alparslan Arslan’ın 4, 5 aydır Ulusal Haber ve Vatansever Kuvvetler Güç Birliği Hareketiyle irtibatlı olduğunu hatta Adana, Mersin ve İstanbul illerinde adı geçen derneğin toplantılarına birlikte gittiklerini bu derneğin genel başkanı Taner Ünal ile tanıştıklarını söylüyor. Alparslan Arslan’ı medyadan gördünüz değil mi biliyorsunuz simasını.”

Tanık Mesut Sezer: “Tabi.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Eğer hatırlamıyorsanız gösterebiliriz simasını biliyorsunuz.”

Tanık Mesut Sezer: “Biliyorum efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bu Mersin’de veya yakın illerde olan Adana’da bu kişiyi herhangi bir şekilde gördünüz mü tanıştınız mı diye sormuyorum gördünüz mü?”

Tanık Mesut Sezer: “Görmedim efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Gördüğünüze dair bir bilgi yok sizde.”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır görmedim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Teoman Ekşioğlu bu kişiyi tanıyor musunuz?”

Tanık Mesut Sezer: “Tanımıyorum.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Teoman Ekşioğlu Avukat.”

Tanık Mesut Sezer: “Tanımıyorum.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Stajyer avukat olarak da tanıyabilirsiniz veya duymuş olabilirsiniz.”

Tanık Mesut Sezer: “Tanımıyorum Mersin’de mi ikamet ediyor efendim?”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “İstanbul.”

Tanık Mesut Sezer: “Yok hayır tanımıyorum.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Mersin ve Adana’yla da irtibatları var. Murat Bulut sizin sekreteriniz değil mi Mersin il başkanı iken.”

Tanık Mesut Sezer: “İl sekreterim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “İl sekreteriniz. Bu kişi nerelidir nasıl tanıştınız size nasıl sekreter oldu bunu söyler misiniz?”

Tanık Mesut Sezer: “Murat Bulut Mersin’in köyünden dernek toplantılarının birinde tanıştık daha önce ben il başkanı olmadan önce ben de il sekreterim olarak birlikte çalışmak istediğimi söyledim. Birlikte ça… il sekreterim olmasını tavsiye ettim il sekreterim oldu.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Mersin’in köyünden mesleği nedir Murat Bulut’un?”

Tanık Mesut Sezer: “Tavuk çiftliği vardı efendim kendisinin?”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Tavuk Çiftliği.”

Tanık Mesut Sezer: “Hı, hı.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yaşı kaç?”

Tanık Mesut Sezer: “Şu anda 50’ye yakın.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Mersinli Murat Bulut değil mi dediğiniz kişi o?”

Tanık Mesut Sezer: “Evet efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Murat Çağlar Antalyalı iri yarı böyle birisi bıyıklı yani 1.90, 2 metre arasında boyu var.”

Tanık Mesut Sezer: “Yok tanımıyorum efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Böyle birini tanımıyorsunuz.”

Tanık Mesut Sezer: “Tanımıyorum.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bu Mersin’de bayrak mitingini organize ettiniz köylere gittiniz oradaki konuşmalarınızdan birinden dolayı da halkı kin ve nefrete sevk etmekten hakkınızda dava açılmıştı değil mi?”

Tanık Mesut Sezer: “Evet efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bu bayrak mitinginin tarihi nedir?”

Tanık Mesut Sezer: “15 Nisan 2006 olması lazım efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “2006 mı 2007 mi?”

Tanık Mesut Sezer: “2006 efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “2006 değil mi?”

Tanık Mesut Sezer: “2006.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yani bu şeyden Danıştay saldırısını baz alalım ondan önce miydi bu miting?”

Tanık Mesut Sezer: “Evet, evet.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Nevruz o bayrak yakılma hadisesi olan nevruz ne zamandı?”

Tanık Mesut Sezer: “2005 nevruzuydu efendim zannedersem.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “2005 Nevruzunda bayrak yakıldı.”

Tanık Mesut Sezer: “Evet efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “2006’da da siz mitingi yaptınız bayrak mitingini yani 1 yıl sonra mı yaptınız bayrak yakıldıktan?”

Tanık Mesut Sezer: “Evet efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “O nevruzun hemen akabinde bir bayrak mitingi oldu mu?”

Tanık Mesut Sezer: “Mersin Ülkü Ocakları düzenledi evet.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Ali Kutlu’yu tanıyorsunuz.”

Tanık Mesut Sezer: “Tanıyorum.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Nerelidir Ali Kutlu?”

Tanık Mesut Sezer: “Osmaniye Bahçeli zannedersem Bahçeli ilçesinden.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bu dosyamızın gizli tanıklarından Gizli Tanık 17 Ali Kutlu ile Kuvayı Milliye Deneğinde İstanbul'daki Kuvayı Milliye Derneğinde tanıştıklarını Ali Kutlu’nun kendisine Mersin’deki nevruz olaylarında bayrak yakma olayının kendisi tarafından organize edildiğini yapıldığını aktarıyor. Sizin böyle bir bilginiz var mı? Ali Kutlu’dan veya çevresinden?”

Tanık Mesut Sezer: “Yani ben Ali Kutlu’yu tanıdığım kadarıyla öyle bir şey yapacağını sanmıyorum efendim öyle bir bilgim de yok.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Peki siz nevruz organizesi yaptınız mı hiç?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Nevruz mitingi organizesi.”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Nevruz kutlamalarını falan organize ettiniz mi?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır. Hayır.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Bu nevruz yürüyüşüyle bayrak yürüyüşü aynı şeyler midir? Nevruz yürüyüşü, bayrak yürüyüşü.”

Tanık Mesut Sezer: “Türkiye’deki anlamı aynı şeyler değil. Yani kavramın için boşal…”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Tarih olarak sizi tarih olarak soruyorum. Yani aynı tarihlerde mi yapılıyor bunlar?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır yani nevruz Mart ayında olur.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Tanık Mesut Sezer: “21 Mart’ta olur her yıl biz 15 Nisan 2006’da yapmışız efendim. Aynı tarihler değil.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Şimdi İsmail isimli biriyle Taner Ünal görüşürken Mersin’de bizim teşkilatımız çok faal şekilde hatta gelecek ayda tekrar büyük bir bayrak yürüyüşü yapacağız nevruz yürüyüşü altında. İsmail: peki neden iki de bir bayrak yürüyüşü yapıyorsunuz? Taner: iki de bir değil 1 sene geçti. İsmail: ha senede bir mi yapıyorsunuz? Taner: senede bir yapıyoruz. Bu senede nevruz yürüyüşünü biz yapacağız Allah izin verirse Allah nasip ederse. İsmail: bu sene nevruz yürüyüşünü yapacaksınız aynı gün mü yapmayı düşünüyorsunuz? Taner: aynı gün yapmayacağız çünkü nevruz Türk şeyidir biliyorsunuz bayramıdır. Biz o şekilde bir yürüyüş yapacağız. İsmail: Nevruz 21 Mart’ta kutlanıyor. 21 Mart’ta mı yapacaksınız? Taner: 21 Mart’ta verir devlet gününü 24 Mart’ta verir. 18 Mart’ta hangi gün verirse o gün biz resmi yürüyüş yapıyoruz biliyorsunuz. İsmail: anladım yani çünkü 21 Mart’ta ya da hafta içine geliyorsa bu tarih hafta sonunda Kürt yurttaşlar bunu kendi organizasyonlarıyla kutluyorlar. Hatırladınız mı böyle hem nevruzu organize edilmesi hem bayrak mitinginin organize edilmesi”

Tanık Mesut Sezer: “Yani oradaki konuşmanın anladığım kadarıyla şu şekilde efendim. Nevruz biraz biliyorsunuz günümüzde anlamının dışına çıkıyor. Bunu bir Türk bayramı olarak kutlayalım şeklinde bir fikir bende de vardı o dönemde Taner Bey’de de vardı. Onu anlatmaya çalışıyor zannedersem.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yani nevruz yürüyüşüyle alakalı somut bir organizasyonunuz oldu mu onu soruyorum?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Her sene mesela bayrak mitingi işte her sene yapıyoruz diyor.”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Nevruz yürüyüşüyle alakalı.”

Tanık Mesut Sezer: “Düşüncede kaldı sadece.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Zeki ile konuşması var. Belli mitingiler gündeme geliyor konuşuluyor. 15.10.2006 tarihinde Taner Ünal’a komutanım diye hitap ediyor Zeki. Emredin komutanım. Taner: estağfurullah canım. Zeki: nasılsınız? Taner: şimdi bir program yaptık Diyarbakır il teşkilatı bugün buradaydı. Zeki: evet Başkanım. Taner: süper adamlar hepsi de temiz Türk çocukları bunlar. Ve de şey orada mücadele hevesli insanlar. Doldurduk bir araba tüzük şey neydi onun ismi afiş yani 5, 6 bin afiş verdik filan. Şimdi biraz zaman kazanalım bakımından yürüyüşü 18 Kasım’a koyduk. Zeki: 18 Kasım. Taner: he 18 Kasım çünkü orada çok dev bir yürüyüş yapalım diyoruz. En az 100 bin kişinin katılacağı tamam mı? Zeki: fazla uzar. Taner: yani önümüzde çalışmak için devam ediyor konuşma. Bu konuşma 2006, 10. ayda yapılıyor. Diyarbakır, Gaziantep 30 Aralık’ta Gaziantep’te diyor yapalım sonra 13 Ocak’ı muhtemelen 2007 kastediliyor. 13 Ocak Hatay 27 Ocak Muğla, 10 Şubat Urfa 24 Şubat Mardin, 15 Mart nevruz, yani 2007’de 15 Mart nevruz Mersin yürüyüşünü kendilerinin organize edeceğini söylüyor. Böyle bir organizasyon olmuş mudur? Böyle bir yürüyüş yapılmış mıdır?”

Tanık Mesut Sezer: “Olmadı efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Olmadı. İsmail Sağır dosya sanığımız. Başkanım fotoğraf var mı bir göstersek. İsmail Sağır yok değil mi? Ha bir çağır…”

Mahkeme Başkanı: “Evet şu anda İsmail Sağır duruşma salonunda.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “İsmail Sağır ayakta dur İsmail ayaktaki İsmail Sağır tanıyor musunuz İsmail Sağır’ı?”

Tanık Mesut Sezer: “Tanımıyorum efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Tanımıyorsunuz.”

Sanık İsmail Sağır söz almadan konuştu anlaşılamadı.

Mahkeme Başkanı: “Buyurun tanımıyorum diyor buyurun.”

Tanık Mesut Sezer: “Tanımıyorum.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “14.02.2007 tarihinde Nihat isimli kişiyle Taner Ünal görüşüyor. Nevruz kutlamasını bu sene biz yapacağız Mersin’de. Nihat: Hayırlısı olsun bakalım. Taner: inşallah hem Nevruz hem bayrak yürüyüşü. Nihat: tamam diyor. Konuşma bu şekilde devam ediyor. Evet. Alparslan Arslan’ı Erol Çakır öğretmenevindeki vatansever kuvvetler güç birliği toplantısında gördünüz mü?”

Tanık Mesut Sezer: “Daha sonra videoyu izlediğimde gördüm efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Videoyu izlediğinizde gördünüz.”

Tanık Mesut Sezer: “Hı, hı.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Alparslan Arslan, neredeydi? Kimin yanındaydı?”

Tanık Mesut Sezer: “En arkada bir yerde oturuyordu, yani şu anda hatırlamıyorum da videoda gördüm.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Video dediğiniz.”

Tanık Mesut Sezer: “İnternete de düşmüş galiba, internette gördüm ben.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Erol Çakır öğretmenevinde en arkalarda öyle mi?”

Tanık Mesut Sezer: “Evet.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yanında tanıdık kimse var mı?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yanında tanıdık kimse yok.”

Tanık Mesut Sezer: “Yani ben medyada gördükten sonra daha sonra o kişinin olduğunu algıladım yani.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Sizde de kayıtları var mı bu Erol Çakır öğretmenevinin?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır yok efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Sizin Diyarbakır mitinginde telefon konuşması akışından da Taner Ünal ile yaptığınız telefon konuşması akışından da böyle bir söz verilmesi talebiniz var. Taner Ünal’da bunu zaten kendisi mitingde söz verilmesini istiyordu, diye açıklıyor.”

Tanık Mesut Sezer: “Ne sözü efendim?”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Mitingde konuşma sözü, söz verilmesi yani bir şekilde konuşma, bu gerçekleşti mi?”

Tanık Mesut Sezer: “Bizim düzenlediğimiz mitingde mi?”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Doğu Perinçek.”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır herhangi bir konuşma yapmadım.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet, Ahmet Cinali ile yaptığınız bir görüşmede dağdan 250 kişi gelecek diyor, maddi olarak da sizden biraz destek istiyor. Kim bu dağdan gelecek 250 kişi, Ağrı dağı diyor sonra.”

Tanık Mesut Sezer: “Bilmiyorum.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Hatırladınız mı bunu, konuşmayı hatırlamadıysanız ayrıntılı okuyayım?”

Tanık Mesut Sezer: “Yok hatırladım ben.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Tanık Mesut Sezer: “Daha önceki şeyde, okumuştum telefon tapelerinden, öyle bir görüşme olmuş. Fakat konuşmanın içeriğini ve anlamını hatırlayamıyorum şu anda, yani dağdan gelecek kimse yoktu, neyi kastettiğini orada anlamıyorum.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Hamza Demir, bu kişiyi tanıyor musunuz?”

Tanık Mesut Sezer: “Hamza Demir, Mersin Ülkü Ocakları Başkanıydı, yanlış değilsem. Çok özel bir tanışıklığımız yok ama.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Nereli Hamza Demir?”

Tanık Mesut Sezer: “Herhalde Kayserili.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Kayseri, Develi.”

Tanık Mesut Sezer: “Bilmiyorum, Kayserili olduğunu biliyorum, Mersin’de ülkü ocakları başkanlığı yaptı.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Nedir tanışıklığınız, samimiyetiniz?”

Tanık Mesut Sezer: “Bir iki defa işyerime ziyaretime geldi, hepsi o.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Kemal Aydın’la birlikteyken Hamza Demir ile herhangi bir şekilde görüştünüz mü?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Görüşmediniz.”

Tanık Mesut Sezer: “Yani Mersin’de çok kaç o bilmiyorum, ocak başkanı olduğu dönemde bir iki defa ziyaretime geldi Hamza Demir.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet, sizin Etki Yayınevi diye bir şeyiniz var değil mi?”

Tanık Mesut Sezer: “Yayın dağıtım firmam vardı evet.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet, bu ne zaman kuruldu bu yayınevi?”

Tanık Mesut Sezer: “2005’te kuruldu, yani cezaevinden çıktığım dönemde, 2004’te kuruldu, cezaevinden çıktığım dönemde de kapatmak zorunda kaldım maddi sıkıntıdan dolayı.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Erkut Ersoy bu kişiyi tanıyor musunuz? Erkut Ersoy.”

Tanık Mesut Sezer: “Tanımıyorum.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “DSS, Özel Büro.”

Tanık Mesut Sezer: “Tanımıyorum.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Tanımıyorsunuz, Durmuş Ali Özoğlu? Adanalı Durmuş Ali Özoğlu.”

Tanık Mesut Sezer: “Tanımıyorum.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “İbrahim Özcan, Vatansever Kuvvetler Güç Birliği çalışmaları sırasında Ankara’da, İbrahim Özcan kısa boylu burada mı İbrahim Özcan?”

Mahkeme Başkanı: “Bakınız şu anda fotoğrafta göster…”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “İbrahim Özcan gelene kadar sizin Hüseyin Görüm’le irtibatınız 0505 2581122 nolu telefonunuz ile 0533 5150702 telefonu arasında 29.09.2006 tarihinde 15:26’da böyle bir irtibatınız var. İbrahim Özcan ayakta kalırsanız, bakın İbrahim Özan’a.” 

Tanık Mesut Sezer: “Tanımıyorum efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Tanımıyorsunuz.”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Dosyamız sanıklarından Fikri Karadağ Muzaffer Tekin tarafından kendisine Vatansever Kuvvetler Güç Birliği İstanbul il başkanlığının uygun görüldüğünü ifade etti, bunu birkaç kez tekrarladı. Sizin de teşkilatlardan sorumlu olmanız hasebiyle soruyorum, İstanbul ile alakalı olarak Muzaffer Tekin ismini duydunuz mu veya Fikri Karadağ ismini duydunuz mu?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “İstanbul İl Başkanlığı.”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır, yani.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Kim sizin İstanbul il başkanınız?”

Tanık Mesut Sezer: “O dönem Salih Zeki Balaban’dı, fakat öyle bir teklif görüşme olduğunu Taner Bey’den duydum yanlış değilsem.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Nasıl bir şey?”

Tanık Mesut Sezer: “Muzaffer Tekin İstanbul il başkanı olacak şeklinde bir konuşma olduğunu duydum, Ahmet Cinali ile ikisi arasında duydum. Yanlış değilsem öyle bir düşüncemiz var şeklinde bana da söylediler. Fakat gelişen bir şey olmadı.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Yani Muzaffer Tekin’in il başkanı olacağını kim söyledi size?”

Tanık Mesut Sezer: “Taner Bey.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Taner Bey söyledi, o kimden duy… veya kendisi mi düşünüyormuş öyle bir şey?”

Tanık Mesut Sezer: “Yani olabilir dedi yani bu şekilde yürütebilecek bir arkadaş dedi, olabilir dedi.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Fikri Karadağ’ın il başkanlığı?”

Tanık Mesut Sezer: “Duymadım.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Duymadınız, Salih Zeki Balaban İstanbul il başkanınız öyle mi?”

Tanık Mesut Sezer: “Evet o dönem kısa süre yaptı.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Onun yeri nerede, Salih Zeki Balaban’ın İstanbul’daki yeri?”

Tanık Mesut Sezer: “İl teşkilatı mı efendim? Ben gelmedim o dönemde İstanbul’a gelmedim bilmiyorum, Taner Bey geldi birkaç defa.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Geldiğinizde, bu 2006’da geldiniz, Salih Zeki Balaban’ı gördünüz ya.”

Tanık Mesut Sezer: “Evet.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Nerede gördünüz onu, Salih Zeki Balaban’ı kimin yanında veya kendi yerinde mi?”

Tanık Mesut Sezer: “Aksaray’da bir yerde görüştük ama şu anda şey yapmıyorum yani.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Hüseyin Görüm Mersin’de görüştünüz değil mi, Mersin’de bir genel merkezde görüştüm dediniz bir de Hüseyin Görüm ile?”

Tanık Mesut Sezer: “Mersin’de görüşmedim ben efendim, Hüseyin Görüm ve Fikri Karadağ televizyon programı yaptılar Mersin’de.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Tanık Mesut Sezer: “Yani öyle özel bir görüşmemiz falan olmadı.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Mersin’de karşılaşmadınız mı bunlarla, muhatap olmadınız mı?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır o zaman geldiklerinde şeydi, Kuvayı Milliye derneğini kurmuşlardı.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet.”

Tanık Mesut Sezer: “Hüseyin Görüm ve Fikri Karadağ, televizyon programına gelmişlerdi, hatta açılışına gelmişlerdi Kuvayı Milliye derneğinin, karşılaşmadık. Şeyi, Hüseyin Görüm’ü ve Fikri Karadağ’ı ben genel merkezde gördüm, derneğin genel merkezinde.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Evet, onursal üyelerden bahsettiniz, bunlar kimlerdir?”

Tanık Mesut Sezer: “Yani o dönemde dergide de yazıyordu, Türkeli dergisinde, cezaevi olayından sonra ben bu olayları çok fazla hatırlamak istemedim. O sayfayı kapattım, şu anda da kim, dergide yazıyor yani şu anda hatırlamıyorum. Dergide işte Hasan Kundakçı Paşa, ondan sonra bu şekilde 5–6 kişi daha vardı. Vural Savaş, onursal üyelerimiz vardı.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Alaettin Parmaksız?”

Tanık Mesut Sezer: “Evet Alaettin Parmaksız’da vardı zannedersem.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Aziz Ergen?”

Tanık Mesut Sezer: “O da vardı yanlış değilsem evet.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Erol Şahin diye birini tanıyor musunuz?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Erol Şahin?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Hüseyin Görüm ve Fikri Karadağ’ı Ankara’da gördüğünüzü ifade ediyorsunuz. Yasin Alparslan’da bunu bu şekilde bir beyanı var. Hüseyin Görüm diyor, Taner Ünal ile yaptığı görüşmeleri telefon ile Muzaffer Albayım diye hitap ettiği birisiyle, birisine aktarıyordu diyor. Taner Ünal ile yaptığı görüşmeleri Muzaffer Albayım hitabıyla konuştuğu birisine aktarıyordu. Daha sonra diyor Erol Çakır öğretmenevine gittiğimizde de o kişinin Muzaffer Tekin olduğunu anladım diyor, orada gördüm, o kişinin Muzaffer Tekin olduğunu anladım diyor. Sizin böyle bir şeye şahadetiniz oldu mu?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır bilgim yok efendim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Mersin Atatürkçü Düşünce Derneğinde bir göreviniz var mı?”

Tanık Mesut Sezer: “Zannedersem üyeyim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Başka hangi derneklere üyesiniz?”

Tanık Mesut Sezer: “Yani Tema vakfına üyeyim, birkaç tane derneğe üyeyim.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “El birliği? El birliği derneği?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “İstanbul’a geldiğinizde derneğinizi tanıtmak amacı olabilir, başka bir amaç olabilir. Sevgi Erenerol ile veya basın sözcülüğünü yaptığı Türk Ortodoks kilisesi ile herhangi bir temasınız, irtibatınız oldu mu?”

Tanık Mesut Sezer: “Olmadı.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Tanıyor musunuz Sevgi Erenerol’u?”

Tanık Mesut Sezer: “Medyadan tanıyorum.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Medya dışında tanımıyorsunuz?”

Tanık Mesut Sezer: “Tanımıyorum.”

Üye Hakim Sedat Sami Haşıloğlu: “Görmediniz?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır.”

Mahkeme Başkanı: “Şimdi 1. dava klasörlerinden 263. klasörün dizi 432–454 sayfaları arasında yer alan bir ifadeniz var, emniyette verdiğiniz ifade, çok uzun bir ifade, o ifadeniz doğru mudur?”

Tanık Mesut Sezer: “Doğrudur efendim.”

Mahkeme Başkanı: “İfadenizin altındaki imzayı size göstermek istiyorum. Şöyle gelin, aslında her bir sayfaya atmışsınız imzanızı, atılan imzalar var, o imzalar size mi aittir? Şurada Mesut Sezer’in emniyetteki ifadesidir diye, şu imzalardan şurada en son şüpheli sıfatıyla vermiş olduğunuz bir ifade 263. klasörün, dizi PDF sayfası olarak 454. 54. sayfasında Avukat Murat Siper huzurunda alınmış bir ifade, bu imza size aittir öyle mi? Diğer sayfalardaki imza size aittir? O ifadeniz doğru mudur? Yani emniyette verdiğiniz o ifade…”

Tanık Mesut Sezer: “Doğrudur efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Altındaki imza da size aittir?”

Tanık Mesut Sezer: “Bana aittir.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam buyurun.”

Tanığın beyanının alınması sırasında tutuklu sanıklardan Okan İşgör’ün de cezaevinden getirildi görüldü.

Bağsız olarak huzurdaki yerine alındı.

Mahkeme Başkanı: “Size bazı fotoğraflar göstermek istiyorum, bakar mısınız, tanıdıklarınız var mı onların arasında? Evet, tanıdıklarınızı söyleyin sadece.”

Tanık Mesut Sezer: “Yani Muzaffer Tekin medyadan tanıyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Evet şu anda gördüğünüz Tanık, Sanık Muzaffer Tekin, basından tanıdığınızı söylüyorsunuz.”

Tanık Mesut Sezer: “Fikri Karadağ.”

Mahkeme Başkanı: “Evet ekranda gördüğünüz Sanık Fikri Karadağ.”

Tanık Mesut Sezer: “Hüseyin Görüm.”

Mahkeme Başkanı: “Evet ekranda gördüğünüz Sanık Hüseyin Görüm, tanıdığınızı söylüyorsunuz.”

Tanık Mesut Sezer: “Tanımıyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Evet değiştirelim.”

Tanık Mesut Sezer: “Tanımıyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Değiştirin.”

Tanık Mesut Sezer: “Tanımıyorum, tanımıyorum efendim, tanımıyorum, Ali Kutlu.”

Mahkeme Başkanı: “Evet şu anda ekranda gördüğünüz Sanık Ali Kutlu.”

Tanık Mesut Sezer: “Tanımıyorum, tanımıyorum, Ahmet Cinali.”

Mahkeme Başkanı: “Evet şu anda ekranda gördüğünüz tanık, Sanık Ahmet Cinali.”

Tanık Mesut Sezer: “Tanımıyorum, tanımıyorum, tanımıyorum, tanımıyorum efendim, tanımıyorum, tanımıyorum, Taner Ünal.”

Mahkeme Başkanı: “Evet şu anda ekranda gördüğünüz Sanık Taner Ünal.”

Tanık Mesut Sezer: “Tanımıyorum, tanımıyorum, tanımıyorum, Bekir Öztürk.”

Mahkeme Başkanı: “Evet ekranda gördüğünüz Sanık Bekir Öztürk, tanıyorsunuz değil mi, tanıyorsunuz?”

Tanık Mesut Sezer: “Tanıyorum evet.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Tanık Mesut Sezer: “Tanımıyorum, tanımıyorum, tanımıyorum, tanımıyorum, tanımıyorum, tanımıyorum, tanımıyorum, tanımıyorum, tanımıyorum, tanımıyorum, Kemal Aydın.”

Mahkeme Başkanı: “Evet şu anda ekranda gördüğünüz Sanık Kemal Aydın.”

Tanık Mesut Sezer: “Tanımıyorum, tanımıyorum, tanımıyorum, tanımıyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Evet size ekranda gösterilen sanıkların isimlerini söylüyorum, Muzaffer Tekin, Mehmet Fikri Karadağ, Hüseyin Görüm, Kemal, Kahraman Şahin, Erol Ölmez, Recep Gökhan Sipahioğlu, Ali Kutlu, Murat Çağlar, Ahmet Cinali, Durmuş Ali Özoğlu, İbrahim Özcan, Raif Görüm, Yusuf Görüm, Taner Ünal, Erkut Ersoy, Bekir Öztürk, Oğuz Alparslan Abdülkadir, Neriman Aydın, Selim Akkurt, Hamza Demir, Muhammet Yüce, Kemal Aydın, Mehmet Zekeriya Öztürk, Tanju Okan ve İsmail Sağır gösterildi, bunlardan tanıdığınız söylediniz.”

Tanık Mesut Sezer: “Evet efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet bunu tanıyor musunuz, bu şahsı tanıyor musunuz?”

Tanık Mesut Sezer: “Tanımıyorum efendim, tanımıyorum efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet ekranda gördüğünüz Sanık Alparslan Arslan.”

Tanık Mesut Sezer: “Tanımıyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Biraz önceki beyanınızda Erol Çakır öğretmenevinde kendisini gördüğünüzü söylediniz.”

Tanık Mesut Sezer: “Fotoğrafta farklı çıkmış ama yani.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Tanık Mesut Sezer: “Ben Erol Çakır öğretmenevinde kendisini görmedim, daha sonra internete düşen şeyde.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Tanık Mesut Sezer: “Karşılaştırdığım zaman o olduğunu düşündüm.”

Mahkeme Başkanı: “Şimdi bu gösterdiğimiz resim 20.10.2009 tarihli duruşmada, buradaki duruşmada alınan görüntüsü, aradan 3 sene, üç buçuk senelik bir süre geçmiş.”

Tanık Mesut Sezer: “Tabi.”

Mahkeme Başkanı: “Fark olabilir, peki. Bu bayrak yakma mitingine karşılık olsun diye, değil mi, bir bayrak yakma olayı olmuş.”

Tanık Mesut Sezer: “Nevruz’da.”

Mahkeme Başkanı: “2005 yılında, Nevruz ayı, Nevruz’da.”

Tanık Mesut Sezer: “Evet.”

Mahkeme Başkanı: “Daha sonra da 2006 yılında, 15 Nisan 2006 yılında bir Mersin mitingi düzenlendiğini söylediniz.”

Tanık Mesut Sezer: “Evet efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Bu Mersin Mitingini hangi dernekler, kuruluşlar katıldı, kimler katıldı anlatır mısınız?”

Tanık Mesut Sezer: “Yani zaten biz o konuda 5–6 ay bir çalışma yaptık, Mersin’in bütün köylerini dolaştım. Bütün derneklere davetiye verdim, bütün siyasi partilere davetiye verdim. Aşağı yukarı 80 bin kişilik bir katılım oldu, birçok insan katıldı.”

Mahkeme Başkanı: “Evet 80 bin kişinin katıldığı iddia ediliyor, kaç kişi katıldı bilginiz var mı o mitinge?”

Tanık Mesut Sezer: “Bence de o şekilde bir katılım oldu.”

Mahkeme Başkanı: “Evet bu mitingin masrafları nasıl karşılandı, yani orada bir bayrak ne bileyim flama, oraya mitinge gelen insanların masrafları, nakliye masrafları gibi masraflar nasıl karşılandı?”

Tanık Mesut Sezer: “Herkes kendi bütçesiyle, bayrağı ben yaptırdım, 2 kilometre uzunluğunda bir Türk bayrağı yaptırdım. Herkes kendi bütçesiyle katıldı.”

Mahkeme Başkanı: “Yani şahsi olarak mı harcama yaptınız, kendi cebinizden mi harcama yaptınız?”

Tanık Mesut Sezer: “Ben şahsi olarak yaptım biraz evet.”

Mahkeme Başkanı: “Ne kadar masraf oldu yani bu şahsi olarak karşılanabilecek bir masraf düzeyinde miydi yapılan masraf?”

Tanık Mesut Sezer: “Biraz da borçlandım, karşılayamadık hepsini biraz da borçlandım yani şey oldu daha sonra katılımcıların birçoğu kendi bütçesinden katıldı yani. Ama bayrak yapımıdır, afiş basımında ben biraz borca girdim, masraf yaptık yani.”

Mahkeme Başkanı: “Evet, bu önceki bayrak yakma mitingine, bayrağın yakıldığı mitingde bayrak yakan şahsın kim olduğunu tespit edebildiğiniz mi?” 

Tanık Mesut Sezer: “Hayır.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Tanık Mesut Sezer: “Emniyet tespit etti galiba ama.”

Mahkeme Başkanı: “O bayrak yakma olayında o bayrağı yakan şahsın Ali Kutlu olduğu iddia ediliyor, o konuda bilginiz var mı?”

Tanık Mesut Sezer: “Sanmıyorum efendim, yani.”

Mahkeme Başkanı: “Yani böyle bir iddia gündeme geldi mi, kendisiyle Ali Kutlu ile görüştünüz mü, size ne söyledi?”

Tanık Mesut Sezer: “Ben görüşmedim Ali Kutlu ile ama öyle bir kişi değil sanmıyorum, vatanını, milletini, bayrağını seven bir insan, öyle bir hata yapacağını sanmıyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Evet, Bekir Öztürk’ü ne kadar tanıyorsunuz?”

Tanık Mesut Sezer: “Yani çok samimi değilim, şu anda işte yazdığı kitapları okuyorum, dernek döneminde görüşürdük telefonla, şu anda da Mersin devlet hastanesinde çalışıyor zaten. Bende Mersin’de ikamet ediyorum, ara ara karşılaşıyoruz, görüşüyoruz.”

Mahkeme Başkanı: “Daha önce de Mersin’de çalışıyordu zannediyorum değil mi Bekir Öztürk?”

Tanık Mesut Sezer: “Evet.”

Mahkeme Başkanı: “Tayinle ayrıldı mı oradan yoksa devamlı orada mı Mersin’de mi çalıştı?”

Tanık Mesut Sezer: “Mersin’de çalıştı devamlı, şu anda da Mersin’de olması lazım.”

Mahkeme Başkanı: “Evet hiç Mersin’den ayrılmadı yani öyle mi?”

Tanık Mesut Sezer: “Ayrılmadı.”

Mahkeme Başkanı: “Bir ara onun tayin isteme durumu olmuş veyahut tayin edilme durumu olmuş, o konuda bilginiz var mı?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır yok efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet, şimdiye kadar ilave edeceğiniz, söylediklerinize ilave edeceğiniz başka bir beyanınız var mı?”

Tanık Mesut Sezer: “Yok efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet, sorunuzu mu var Savcı Bey buyurun.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Sayın Başkan izninizle sabahki sormuş olduğum soruyu biraz daha genişleterek bu konuyu açıklığa kavuşturmak istiyorum. Danıştay dava dosyası Ankara emniyetinden gelen 7. klasör içerisinde İçişleri Bakanlığı Mülkiye Müfettişliğinin 2006 yılı teftiş raporu, teftişe başlama tarihi 31 Ocak 2006, teftiş bitirme tarihi 3 Nisan 2006, ilk teftiş olarak yer alan daire Vatansever Kuvvetler Güç Birliği Hareketi derneği. 6 Ocak 2005 ile 3 Nisan 2006 tarihleri arasında derneğin denetimi yapılmış, bu denetimle ilgili raporda teftiş raporunda 2. sayfasında şöyle diyor. VKGB derneğinin 6 Ocak 2005 tarihinde Ankara Valiliğine yapılan müracaat üzerine Hürriyet Caddesi 43/11 Dikmen/Ankara adresinde kurulduğu, bu adreste mi faaliyet gösteriyordu?”

Tanık Mesut Sezer: “Evet efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Vatansever Kuvvetler Birliği.”

Tanık Mesut Sezer: “Evet efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ankara dernekler il müdürlüğündeki dernek kütük defterine 6 Ocak 2005 gün ve sayısını belirtmiş. Kütük numarasına kayıtlı olduğu incelenmiştir, dernek kurucularına ait kimlik bilgileri aşağıdaki tabloda gösterilmiştir diyor. Bir, Hasan Kundakçı, Hasan Kundakçı derneğin üyesi olarak gözüküyor. Siz orada tanıştınız mı kendisiyle bizzat?”

Tanık Mesut Sezer: “Ben bizzat daha önce, daha sonra tanıştım efendim orada tanışmadım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kaç yılında? Yani bu 6 Ocak 2005 tarihinde bu liste oluşturulmuş.”

Tanık Mesut Sezer: “Ben 2006 yılında tanıştım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Gene dernekte miydi siz tanıştığınızda?”

Tanık Mesut Sezer: “Yok hayır, zannedersem evine gittik herhalde, Salih Zeki Balaban’la veya başka bir arkadaşla evine gittik.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ne diye gittiniz?”

Tanık Mesut Sezer: “Ziyaret amaçlı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Anladım, dernekle ilişiği var mıydı o tarihte?”

Tanık Mesut Sezer: “Yoktu, pardon şeyde tanıştık efendim, kızının resim sergisinde tanıştık Hasan Bey’in.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Taner Ünal diyor ikinci sırada, üçüncü sırada Nihat Gürkan diye devam ediyor. 13 kişinin ismi var, burada Mehmet Kalın diye bir şahıs var, tanıyor musunuz Mehmet Kalın?”

Tanık Mesut Sezer: “Tanıyorum efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kimdir bu şahıs?”

Tanık Mesut Sezer: “Urfa’da ikamet ediyor, bayrak mitinginde Mersin’e falan geldi, o dönem tanıştık, köy hizmetlerinde işçi olarak çalışıyor yanlış değilsem.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “13. sırada Abdülkadir Erdil diyor, siz işte Kemal Aydın ile tanıştığınız, bahsettiğiniz şahıs o zaman derneğin kurucularından.”

Tanık Mesut Sezer: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bahsetti mi kendisi derneğin kurucusuyum şeklinde size?”

Tanık Mesut Sezer: “Yani Taner Bey bizi de yazdı şeklinde anlattı. Bahsetti evet bahsetti.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Burada tüzüğün amacı adı altında 12 sayfalık bir amaç belirtilmiş, derneğin amacı 12 sayfa, müfettişler de bunu hatta eleştirmişler, yani daha kısa, daha öz olmalı şeklinde. Dördüncü maddede şöyle deniyor, milletlerin her zaman egemen olmasının yolu vatanını, milletini, devletini seven insanların gönül vererek hukukun içinde onun tanıdığım imkanlar dahilinde fikir ve düşünce bazında hukuken organize olmuş birer mukavemet güç birlikleri şeklinde teşkilatlanmalarıyla mümkündür. Siz bu tüzüğü okudunuz mu, amacını okudunuz mu?”

Tanık Mesut Sezer: “Okudum efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Nedir mukavemet güç birliklerinin oluşturulması?”

Tanık Mesut Sezer: “Mukavemet güç birliğinin oluşturulması bilgi anlamında yorumladık biz, toplumun bilgilendirilerek, şuurlandırılarak bilgi anlamında yorumladık biz o konuyu.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yine teftiş raporunun 27. sayfasında 18. maddede 15 Mayıs 2005 tarihli olağan genel kurul toplantısında yönetim kurulu üye sayısının 50 asil ve 5 yedek olarak belirlendiği incelenmiştir diyor. Ve liste yapılmış, birinci sırada Taner Ünal, adı soyadı, baba adı, doğum tarihi, tabiiyeti, cinsiyeti, mesleği, görevi, T.C. kimlik no, ikamet adresi diye bölümler var. İkinci numarada da N. Fikri Karadağ.”

Tanık Mesut Sezer: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Mehmet Fikri Karadağ mıdır bu? N. Fikri Karadağ, N ile yazmışlar. Hüseyin oğlu Tatlıca doğumlu, tabiiyeti TC, cinsiyeti erkek, mesleği paşa, görevi genel başkan yardımcısı.”

Tanık Mesut Sezer: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yaprak sokak 52/3 Üsküdar/İstanbul.”

Tanık Mesut Sezer: “Ben mi…”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bu Mehmet Fikri Karadağ mıdır?”

Tanık Mesut Sezer: “Ben Mehmet Fikri Karadağ olarak biliyorum evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yine 4. sırada Alaettin Parmaksız yer almakta, bu da mesleği paşa, genel başkan yardımcısı, 7. sırada Şahin Filiz var öğretim görevlisi, genel başkan yardımcısı. 6. sırada Mehmet Ali Aygül var, genel başkan yardımcısı, tanıyor musunuz bunları? Şahin Filiz, Mehmet Ali Aygül.”

Tanık Mesut Sezer: “Şahin Filiz’i şimdi hatırladım, hoca, Selçuk Üniversitesindeydi daha önce, Mehmet Aygün’ü hatırlayamadım efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Mehmet Ali Aygün, bu da imam.”

Tanık Mesut Sezer: “Hatırlayamadım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kemal Canay diyor, emekli komiser, üye.”

Tanık Mesut Sezer: “Tanıyorum efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yine bu listenin 42. sırasında Mehmet Beşlioğlu Noter.”

Tanık Mesut Sezer: “Tanımıyorum efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “(bir kelime anlaşılamadı) diyor tanıyor musunuz kendisini, Mehmet Beşlioğlu?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır tanımıyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Nedim Yüzbaşıoğlu?”

Tanık Mesut Sezer: “Tanımıyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yine teftiş raporunun 29. sayfasında 31 Temmuz 2005 tarihli olağanüstü genel kurul toplantısında yönetim kurulu üye sayısı 30 asil 5 yedek üye olmuştur diyor. 1. sırada Taner Ünal genel başkan diyor, yine 13. sırada Kemal Canay tanıdığınızı söylediniz. 18. sırada Mustafa Alpay ismi geçiyor ve işadamı diyor burada siz ne olarak tanıyorum demiştiniz Mustafa Alpay’ı?”

Tanık Mesut Sezer: “Ben MİT’çi olarak tanıyorum Mustafa Albay’ı, MİT görevlisi olarak tanıyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “22. sırada da M. Fikri Karadağ, Hüseyin Tatlıca 53 gene, görevi paşa diyor, Koor. Sor. Gen. Başkan yardımcısı, koordinasyondan sorumlu genel başkan yardımcısı mı demektir?”

Tanık Mesut Sezer: “Evet efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet Temmuz ayındaki genel kurul toplantısında da 31 Temmuz 2005 tarihinde Mehmet Fikri Karadağ yer almış. 18 Ekim 2005 tarihindeki olağanüstü genel kurul toplantısında 25 asil 5 yedek üyeden bahsediliyor. Yine 1. sırada Taner Ünal, 24. sırada sizin isminiz var Mesut Sezer, Ahmet Ermenek 1970 ticaret kay ulusor genel başkan yardımcısı. Bu siz misiniz?”

Tanık Mesut Sezer: “Evet efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Mesut Sezer, kay ulusor genel başkan yardımcısı ne demek?”

Tanık Mesut Sezer: “Bir daha okur musunuz efendim?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kay. Olu. Sor. Genel Başkan yardımcısı.”

Tanık Mesut Sezer: “Bilemedim açılımını.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bunun devamında denetim kurulu üyeleri var, Ali Kutlu Fettah oğlu 1983 doğumlu, muhasebeci mesleği, denetim kurulu üyesi, bu bahsettiğiniz dava sanığı olan Ali Kutlu mudur?”

Tanık Mesut Sezer: “Evet efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yine 31 Temmuz 2005 tarihli olağanüstü genel kurul toplantısı sonucu seçilen asil üyeler diyor. 1 numara Ahmet Cinali, Mustafa oğlu 1958 doğumlu.”

Tanık Mesut Sezer: “Evet efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Tanıyor musunuz kendisini?”

Tanık Mesut Sezer: “Tanıyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “2. sırada da Ali Kutlu diyor yine, muhasebe ve burada ilgimizi çeken bir konu, sabah sormuş olduğum 33. sayfası teftiş raporunun 23. maddesinde şöyle diyor. Dernek tüzüğünün 7. maddesinde belirtilen onursal üye sayısının, üye sayısının yüzde 5’ini geçemeyeceğini ve 35 yaşından küçüklerin onursal üye olamayacağı hükmünün 15 Mayıs 2005 tarihinde yapılan ilk genel, olağan genel kurulda onursal üye sayısının derneğin üye sayısının yüzde 30’unu geçemeyeceği ve 30 yaşından küçüklerin onursal üye olamayacakları şeklinde değiştirildiği ve aynı tarihli toplantıda dernek onursal üyeliklerine diye başlıyor. 58 kişinin isminden bahsediyor, bu toplantıya siz katıldınız mı, 58 kişinin onursal üye yapılmasına ilişkin toplantı yapılmış.”

Tanık Mesut Sezer: “Hangi tarihte olmuş efendim?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “15 Mayıs 2005, 15 Mayıs 2005 tarihinde.”

Tanık Mesut Sezer: “Net hatırlamıyorum ama herhalde katılmadım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Burada şu isimler var, Atilla İlhan, Hurşit Tolon, ben dava sanıkları olanları okuyayım isterseniz, diğerlerini şey yapmayayım. Tunçer Kılınç var.”

Tanık Mesut Sezer: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Tanıyor musunuz Tunçer Kılınç’ı?”

Tanık Mesut Sezer: “Eski milli güvenlik genel sekreteri.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bizzat tanıştınız mı, görüştünüz mü?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kendisine sordunuz mu sizi işte onursal üye yapacağız vesaire gibi?”

Tanık Mesut Sezer: “Ben tanışmadım, bizzat tanışmadım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Hurşit Tolon ile görüştünüz mü?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yine burada dava sanıkları Erol Manisalı var, Erol Manisalı.”

Tanık Mesut Sezer: “Evet tanıyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Nereden tanıyorsunuz?”

Tanık Mesut Sezer: “Kitaplarını okuyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Görüştünüz mü kendisiyle?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır ben görüşmedim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Üye yapmadan önce, Sevgi Erenerol var, dava sanıklarından.”

Tanık Mesut Sezer: “Ben görüşmedim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ortodoks kilisesi basın sözcüsü.”

Tanık Mesut Sezer: “Ben görüşmedim efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ergün Poyraz var.”

Tanık Mesut Sezer: “Görüşmedim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Mustafa Özbek var, Türk Metalsen Genel Başkanı.”

Tanık Mesut Sezer: “Görüşmedim ben.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Mustafa Balbay var.”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır görüşmedim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Emin Gürses dava sanıklarından öğretim üyesi.”

Tanık Mesut Sezer: “Görüşmedim efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bunlar onursal üye olarak kaydedilmiş, müfettiş raporlarında da yer almış. Size ait telefon numaralarından 535 2528605 size mi aittir?”

Tanık Mesut Sezer: “Bana ait efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bu telefon numarası ile sizin görüşme yaptığınız kişiler arasında Naryaz Bilgisayar Yazılım ve Ticaret Limitet Şirketi üzerine kayıtlı 532 2413769 numaralı telefon var. Hasan Ataman Yıldırım, dava sanıklarından, kendisi ile tanışıyor musunuz?”

Tanık Mesut Sezer: “Tanışmıyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bir görüşmeniz var, 4 Şubat 2006 tarihinde, 119 saniyelik, yaklaşık 2 dakika süren bir görüşme.”

Tanık Mesut Sezer: “Ben mi yapmışım efendim görüşmeyi?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet siz aramışsınız, Naryaz yazılım Hasan Ataman Yıldırım, emekli deniz subayı.”

Tanık Mesut Sezer: “Antalya’da mı ikamet ediyor?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “İstanbul’da ikamet ediyor.”

Tanık Mesut Sezer: “He evet bizim derneğin internet çalış… web sayfasını yapan kişi olabilir yanlış değilsem.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Neydi sizin internet sitesinin ismi?”

Tanık Mesut Sezer: “VKGB web sayfası.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Onun web sayfasını Naryaz yazılım mı yaptı?”

Tanık Mesut Sezer: “İstanbul’da bir Hasan Bey vardı ama aynı kişiden mi bahsediyoruz.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Genelde buna Ataman diye hitap ediyorlar, Hasan diye hitap etmiyorlar.”

Tanık Mesut Sezer: “Yok hayır.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kızlarıyla beraber bir şirketi var, şirket…”

Tanık Mesut Sezer: “Yok hayır o zaman aynı kişiden bahsetmiyoruz herhalde efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yüz yüze görüştünüz mü o şahısla, bilgisayarcıyla.”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır görüşmedim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Şimdi göstersek duruşmadaysa, he bir bakın bakalım tanıyor musunuz Hasan Ataman Yıldırım.”

Tanık Mesut Sezer: “Tanımıyorum, telefonla görüştük biz zaten web sayfasını yapan kişiyle sürekli.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Web sayfası konusunda görüştünüz. Yapıldı mı sonra?”

Tanık Mesut Sezer: “Yapıldı evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yaptılar, para aldılar mı?”

Tanık Mesut Sezer: “Yani çok cüzi bir şey alındı evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Cüzi bir şey alındı. Yine sizin 1122 ile biten numaranız var, 505 2581122.”

Tanık Mesut Sezer: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Mustafa Alpay ile bir görüşmeniz var, 25 Ocak 2006 tarihinde, hatırlıyor musunuz? Mustafa Alpay biraz önce bahsettiğimiz.”

Tanık Mesut Sezer: “Evet, evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “MİT’çiydi dediğiniz şahıs.”

Tanık Mesut Sezer: “Yani görüşmeyi hatırlamıyorum da Mustafa Alpay’ı tabi.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ne görüştüğünüzü soracaktım, ne görüştüğünüzü hatırlıyor musunuz?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kuddusi Okkır soruşturma sırasında vefat etti.”

Tanık Mesut Sezer: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Dava açılmadan henüz, iddianame düzenlenmeden, bu kişiyi nereden tanıyorsunuz? Kuddusi Okkır.”

Tanık Mesut Sezer: “Tanımıyorum, medyadan tanıyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kuddusi Okkır’a ait Sony Ericsson T610 marka cep telefonu içerisinde bulunan 533 7624601 GSM nolu sim kartında Cuma 23 Haziran 2006 tarihinde saat 11:53 sıralarında gönderilen bir mesaj var. Bugün Atv’de Teke Tek programında genel baş Taner Ünal, Fatih Altaylı’nın konuğu olacaktır. Mesut Sezer, 0324 2380242, 2380717 bir mesaj çekmişsiniz kendisine, Taner Ünal Atv’de programa çıkacak diye, hatırladınız mı? Kuddusi Okkır.”

Tanık Mesut Sezer: “Şimdi şöyle dernek merkezimizde çeşitli cep telefonları kayıtlı bir şekilde vardı, sistemden mesaj atıyorduk o şekilde.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ama sizin isminizle atılmış bu bizzat, Mesut Sezer diye atılmış, başka mesajlar da var gene aynı numaradan atılan ama ama onlar Mesut Sezer diye atılmamış, burada isminiz yazılmış.”

Tanık Mesut Sezer: “Doğru efendim, yani.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani.”

Tanık Mesut Sezer: “O şekilde ben mesaj atmışımdır ama şahsı tanımıyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Tanımıyorsunuz.”

Tanık Mesut Sezer: “Birebir tanımıyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kim referans oldu, niye bilmediğiniz herkese mi attınız, tanımadığınız, bilmediğiniz kişilere attınız mı?”

Tanık Mesut Sezer: “Şeyde dernek merkezinde muhakkak kaydı vardır, telefon kaydı vardır.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kaydı vardır anladım.”

Tanık Mesut Sezer: “Onun için atılmıştır efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yine 14 Nisan 2006 tarihinde saat 13:40’ta yarın Cumartesi 12’de dalgalanan Mersin’de 2000 metre bayrağın coşsun, Türk soyum durmasın, önümde kahpeler, Akdeniz bizi bekler, vatan ve bayrak aşkı olan davetlidir, 2380242 bu mesajı hatırladınız mı?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yine Cumartesi 18 Şubat 2006 tarih, saat 18:39’da genel başkanımız Sayın Taner Ünal bugün 19:30’da Meltem televizyonunda Türk milletine seslenecektir. Vatansever Kuvvetler Güç Birliği Hareketi Derneği, 0324 2380242, 2380717 yani burada Vatansever Kuvvetler Güç Birliği Derneği diye derneğin ismi verilerek telefon numaraları da verilmiş.”

Tanık Mesut Sezer: “Doğrudur efendim atmışızdır o şekilde yani o işe az önce bahsettiğim il sekreterimiz Murat Bulut bakıyordu. Bir, benim adımı yazarak veya kendisi Vatansever Kuvvetler diyerek atmıştır, kayıtlı olan telefon.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani sizin haberiniz yok, tanışmıyorsunuz Kuddusi Okkır ile tanışmıyorsunuz?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır tanışmıyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Anladım, videokaset çözüm tutanağı var dosyamız içerisinde sizden ele geçirilen bir videokasette, yapılan bir toplantıdan bahsediliyor. 26 Mart 2006 günü saat 18:00’da yapılmış bu toplantı, size atfen şöyle deniyor. Şimdi arkadaşlar bu birlik, beraberliği nasıl sağlayacağız? Az önce söylediğim gibi, bütün siyasi görüşleri bir kenara bırakacağız, siyasi görüşünüz ne olursa olsun dini inancınız, yaşam tarzınız ne olursa olsun eğer damarlarınızda Türk kanı varsa, ayın 15’inde saat 11’de devlet hastanesinin önünde olacağız ve 2 kilometrelik Türk Bayrağımızı Mersin’de yürüteceğiz. Bizim Mersin’in bir Türk şehri olduğunu, az önce de söylediğimiz gibi Doğu’da geziyoruz biz de aynı sizin gibi bir tanesi, ötesinde oturmasını bilirdik. Diyarbakır’a bir Türk şehri diyebilir miyiz arkadaşlar, diyebilir miyiz? Bazı tepkiler geliyor, Mersin’e de diyemiyoruz falan diyorlar. Siz 2 sene sonra Mersin’e bir Türk şehri diyemeyeceksiniz, bu bir İstiklal savaşı arkadaşlar, diyorsunuz. Bunlar size mi ait, video görüntüleri?”

Tanık Mesut Sezer: “Bana ait evet, bana ait.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Nedir İstiklal savaşından kastınız nedir?”

Tanık Mesut Sezer: “Şimdi terör örgütü veya terör örgütü yandaşları medyada çok yoğun bir şekilde yer alarak propagandasını tüm dünyaya duyuruyor. Bende orada kastettiğim cümle şudur, şeye çok ciddi bir katılım olsun, bu bayrak mitingine çok ciddi bir katılım olsun, biz de gücümüzü gösterelim şeklinde motivasyonu sağlamak adına cümleler kurmuştum orada efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Evet, yine bu mülkiye müfettişlerinin hazırlamış olduğu araştırma raporu adı altında bir rapor var. 25. sayfasında Derviş Kemal Nurel isimli şahsın ifadesini özetlemişler, tanıyor musunuz bu şahsı? Derviş Kemal Nurel.”

Tanık Mesut Sezer: “Tanımıyorum efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “24 Şubat 2006 tarihli ifadesinde şöyle diyor, ben Yenimahalle İsmet Kurtuluş İlköğretim Okuluna müdür yardımcısı olarak çalışıyorum, hatırladınız mı? Yenimahalle İsmet Kurtuluş İlköğretim Okulunda müdür yardımcısı olarak çalışıyorum diyor.”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Arkadaşlarla milli konulara duyarlı olan bir dernek kurmak düşüncemiz vardı. Bir gün Yeniçağ gazetesinde Vatansever Kuvvetler Güç Birliği Hareketi derneğinin ilanını gördüm ve derneğe telefon ederek gittik. Arkadaşlarla birlikte üye olduk, dernek kurucularının Kızılcahamam’ın bir köyünde imam olan arkadaşı Mehmet Ali Aygül’ü, Nihat Gürkan’ı tanıyordum. Mehmet Ali Aygül ile konuştuk, onun da tavsiyesi oldu. Ayrıca Hasan Kundakçı Paşanın onursal başkanı olması, MİT Müsteşar yardımcısının derneğe geldiğinin söylenmesi, Alaettin Parmaksız Paşanın olması, Fikri Karadağ, Tunçer Kılınç, Tunçer Sevinç pardon düzeltiyorum, Tunçer Sevinç albayların olması bizim derneğe girmemizde etkin oldu. Çünkü bu kişiler saygın kişilerdi diyor, burada ilginç bir şey söylüyor, Hasan Kundakçı Paşa diyor, onursal başkandı, bunu birçok sanıkta tekrar etti ancak MİT Müsteşar yardımcısının derneğe geldiğinin söylenmesi diyor. Derneğe MİT Müsteşar yardımcısı geliyor muydu?” 

Tanık Mesut Sezer: “Hayır efendim, ben görmedim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Veya kendini öyle tanıtan birisiyle tanıştınız mı dernekte?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır ben tanışmadım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Halit Bozkurt’u derneğe girdikten sonra tanıdım, Halit Bozkurt derneğe üye değildi diyor. Üye miydi Halit Bozkurt?”

Tanık Mesut Sezer: “Fiili olarak üye değildi zannedersem efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ancak dosya içerisinde istifa dilekçesi var, fotokopisi var kendisi dernekten istifa ediyorum diye bir dilekçe yazmış, imzalamış dosya içerisinde var.”

Tanık Mesut Sezer: “Ama üye kayıtlarında üyesi yok zannedersem.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “306. sayfada öyle bir dilekçesi var yani. Dernekten ayrılıyorum diye, şöyle diyor enteresan bu konuyu size soracağım. Biz kendisine derneğe niçin üye olmadığını sorduğumuzda biz konseyiz, ben derneği dışarıdan idare ediyorum, derneğe üye olmam doğru olmaz diye cevap veriyordu. Kanaatimce Halit Bozkurt, derneği kurduran, organize eden ve Taner Ünal’ı da başkan yapan kişiydi. Yine tahminimce Halit Bozkurt’un istihbaratla irtibatı var, her ne kadar kendisi Kültür Bakanlığı Müfettişi olarak görülüyorsa da bu kişi istihbarat bir alt elemanı olarak kullanmış ve kullanmaya da devam ediyor. Ne diyorsunuz bu beyanlarına?”

Tanık Mesut Sezer: “Katılıyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani Halit Bozkurt dışarıdan idare ediyor diyor derneği.”

Tanık Mesut Sezer: “Yok hayır.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Taner Ünal’ı başına diyor o getirdi diyor, istihbaratla ilgisi var, alt birimde görev yapıyor diyor.”

Tanık Mesut Sezer: “Yani derneği o idare ettiğine, Halit Bozkurt’un idare ettiğine veya dışarıdan yönettiğine katılmıyorum fakat Kültür Bakanlığındaki görevinin o şekilde olduğunu kendisi bana ifade etti veya Nihat Gürkan ifade etti. Bende o şekilde biliyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yine ifadesinin devamında şöyle diyor, Nihat Gürkan ile Taner Ünal derneğin kuruluşunda beraberlerdi. Kanaatimce ikisi de mazot kaçakçılığı, kara para aklama, kirli ve pis işleri yapabilecek bir kapasitede, durumda insanlardır. Nitekim Taner Ünal ve Nihat Gürkan İzmit Sakarya civarlarında benzin istasyonları aldıkları, Kuzey Irak’tan getirdikleri kaçak mazotu buralarda sattıkları, bu konuda bilginiz var mı?”

Tanık Mesut Sezer: “Kısa bir süre o bahsedilen bir yerde bir benzin.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Nerede, bahsedilen yer neresi?”

Tanık Mesut Sezer: “İzmit tarafında.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “İzmit’in neresinde?”

Tanık Mesut Sezer: “İnanın bilmiyorum efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Akaryakıt istasyonu mu açtılar?”

Tanık Mesut Sezer: “Akaryakıt istasyonu kiralandı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Kiralandı, kimin üzerine?”

Tanık Mesut Sezer: “Herhalde o İzmit Başkanının adına mı kiralandı veya dernek adına mı kiralandı şu anda tam hatırlamıyorum, çok kısa sürdü zaten.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Neydi Akaryakıt istasyonunun ismi neydi, petrol ofisi mi, Shell mi, BP mi?”

Tanık Mesut Sezer: “Ben hiç git… ben hiç gitmedim efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Gitmediniz.”

Tanık Mesut Sezer: “Ben hiç gitmedim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yerini tam olarak söyleyebilir misiniz?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ve şöyle devam ediyor, Kuzey Irak’tan getirdikleri kaçak mazotu buralarda sattıkları, PKK’nın kara parasını akladıkları gibi bir sürü yasadışı işler yaptıklarına dair kulağımıza duyumlar geldi.”

Tanık Mesut Sezer: “Yok yani o şekilde bir şey olduğunu sanmıyorum. Sadece derneğe gelir olsun maksadıyla bir düşünce oldu. O da çok kısa sürdü, 1 ay kadar sürdü kapatıldı ondan sonra.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yine ifadesine başvurulan şahıslardan biri de Ali Yüksel, bunu tanıyor musunuz?”

Tanık Mesut Sezer: “Tanımıyorum efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “9 Şubat 2006 tarihinde müfettişlere verdiği ifadesinde şöyle diyor. 2005 yılı Aralık ayında Mustafa Alpay’la buluştuğumuz bir gün bana gel seni birisiyle tanıştıracağım dedi ve Kültür Bakanlığının Maltepe’deki binasına götürdü, orada müfettiş olduğu söylediği Halit Bozkurt ile tanıştırdı. Kendisi ile sohbet ettik, çay içtik, Halit Bozkurt bu derneği kendisinin kurdurduğunu, logosunun kendisinin çizdiğini, başkan Taner Ünal’ı da derneğin başına kendisinin getirdiğini. Ancak Taner Ünal’ın Derneği amaçlarından saptırdığını, kendi menfaatleri doğrultusunda kullanmaya başladığını ve sürekli genel kurullar yaparak yönetime kendi yakınlarını getirdiğini bize anlattı diyor. Bu söyledikleri doğru mudur?”

Tanık Mesut Sezer: “Katılmıyorum efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Teşekkür ediyorum Sayın Başkanım, sorularım bu kadar.”

Mahkeme Başkanı: “Buyurun Hasan Ataman Bey.”

Sanık Hasan Ataman Yıldırım söz istedi verildi: “Ben de kendisini hiç tanımıyorum, ilk defa burada gördüm, ben telefon konuşması hiç öyle bir şey hatırlamıyorum ama hani dediği gibi bazen öyle web sayfası için falan arayanlar oluyordu, belki öyle bir şey olmuş olabilir diye, tabi bende düşündüm, teşekkür ederim.”

Mahkeme Başkanı: “Peki, efendim isminiz geçmiyor.”

Sanık Okan İşgör söz almadan konuştu: “Efendim İddia Makamı benimle ilgili iddiaları, iddiaları var (birkaç kelime anlaşılamadı).”

Mahkeme Başkanı: “Ayağa kalkın, tanıyor musunuz, Mesut Bey tanıyor musunuz ayağa kalkan sanığı?”

Tanık Mesut Sezer: “Tanıyamadım Başkanım.”

Mahkeme Başkanı: “Tanımıyor, sizi tanımıyor efendim.”

Sanık Okan İşgör: “Tüzüğü benim yazıp yazmadığımı soruyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Efendim tanımıyor.”

Sanık Okan İşgör: “Yok İddia Makamı tüzüğü benim yazıp yazmadığımı soruyordu, kimin yazdığını sormak istiyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Peki, peki buyurun kendinizi tanıtın, o konuyla ilgili olarak sorabilirsiniz, buyurun.”

Sanık Okan İşgör söz istedi verildi: “Efendim 195. celsede bizim savunmalarımız ve sorgumuz yapılırken İddia Makamı VKGB birliği güç birliği hareketi tüzüğü çıkmış evimde, çıkmıştı. Onunla ilgili bana bunu kimin hazırladığını, böyle bir derneğe üye olup olmadığımı sormuştu, bende kendisine bilmediğimi cevap vermiştim. 195. celse sayfa 37, onunla ilgili şimdi sormak istiyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Buyurun.”

Sanık Okan İşgör: “Tüzüğü kim hazırladı beyefendi?”

Tanık Mesut Sezer: “Taner Ünal hazırladı benim bildiğim kadarıyla.”

Sanık Okan İşgör: “Taner Ünal hazırladı, peki Türkeli dergisinin sizin derneğinizle ilişkisi nedir?”

Tanık Mesut Sezer: “Yayın kuruluşudur Türkeli dergisi, VKGB derneğinin yayın kuruluşudur, daha önce Taner Ünal’a ait bir dergiydi, daha sonra derneğe şey yaptı.”

Mahkeme Başkanı: “Hangi tarihler arasında yayın yapıldı, Türkeli dergisinin yayınlandı?”

Tanık Mesut Sezer: “Yani 2 ayda bir yayın yapıyorduk o zaman, 2006 yılından işte cezaevi dönemine kadar 2 ayda bir yayın yapıyorduk Türkeli dergisi olarak.”

Mahkeme Başkanı: “Yıl olarak söyleyebilir misiniz, şu yıllarda yayın yaptı diye söyleyebilir misiniz?”

Tanık Mesut Sezer: “2000 yılından bu yana var, daha önce Taner Ünal’dı sahibi, 2000 yılından bu yana var Türkeli dergisi.”

Sanık Okan İşgör: “Peki Tunç Erkanca isimli bir üyeniz var mı acaba? Tunç Erkanca.”

Tanık Mesut Sezer: “Hatırlamıyorum.”

Sanık Okan İşgör: “Ersin Murçak?”

Tanık Mesut Sezer: “Yani hatırlamıyorum.”

Sanık Okan İşgör: “Peki şöyle bir makale var, yine bu benim işyerimden alıp da evime götürdüğüm, çocuklarımın kullandığı bilgisayarda çıkmış bu makale, 2005 yılında Tunç Erkanca isimli kişiden, 1 sene kadar, 2004 yılından 2005 yılının sonuna kadar yanımda 1 sene kadar çalışan Ersin Vurçak’a gönderilmiş. Bu şahısta 2005 yılında benim işyerimden ayrılmıştı, makale şöyle, ülkeler sadece asker postallarıyla fethedilmezler, madden ve manen erozyona uğramış toplumların toprakları asker postallarına gerek kalmaksızın emperyalist ülkelerin ellerine geçer. Ülkemizin böylesine önemli problemleri varken ve bizim bunları aşabilmek için milli ve manevi değerlerimize sarılıp birbirimize sıkı sıkıya kenetlenmemiz gerekirken biz birbirimizi argo bir tabirle adeta dalaşıyor, en büyük sebeplerden biri de laiklik denilen birtakım bürokratların sadece ismini bildikleri ama muhteviyatının ne olduğunu bilmedikleri diye devam eden bir makale var. Bunu acaba dergide kim yazmış olabilir bu makaleyi?”

Mahkeme Başkanı: “Bu makaleden haberiniz var mı?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır yani şu anda hatırlamıyorum.”

Sanık Okan İşgör: “Tamam efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Kimin yazdığını biliyor musunuz?”

Tanık Mesut Sezer: “Bilmiyorum efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Bilmiyorum diyor, buyurun.”

Sanık Okan İşgör: “Tamam efendim bu benim bilgisayarımda.”

Mahkeme Başkanı: “Tamam.”

Sanık Okan İşgör: “1 sene yanımda çalışan personele gönderilmiş, İddia Makamı bunları benim yazıp yazmadığımı sormuştu, o nedenle teşekkür ederim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet, Yasin Alparslan’ı tanıyor musunuz?”

Tanık Mesut Sezer: “Tanıyorum efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Evet, nereden tanıyorsunuz, görevi nedir VKGB’de?”

Tanık Mesut Sezer: “Dernek genel merkezde muhasipti, aynı zamanda Taner Bey’in de yardımcısıdır.”

Mahkeme Başkanı: “Mersin’de mi kalıyordu, Ankara’da mı görevli?”

Tanık Mesut Sezer: “Ankara’da kalıyordu.”

Mahkeme Başkanı: “Ankara’da kalıyordu. Şimdi Ali Kutlu’nun 15 Nisan 2008 tarihinde emniyette vermiş olduğu ifadesi var, bu ifadesinin 3. sayfasında bir beyanı olmuş Ali Kutlu’nun, değişik bazı sanıklar soruluyor, bununla ilgili verdiği cevapta, ifadesinin 3. sayfasında şöyle beyanı olmuş. Veli Küçük isimli şahsı sadece medyadan tanırım, kendisi ile bir tanışıklığım yoktur. Ancak yine internetten ve medyadan yaptığım araştırmalarda kendisinin JİTEM kurucusu olduğunu, jandarma tümgeneral emekli olarak en son Kocaeli’ne görev yaptığını biliyorum. Bu zamana kadar kendisiyle hiçbir ortamda birlikte bulunmadım. Vatansever Kuvvetler Güç Birliği Derneğinde denetleme kurulu merkez asil üyesiyken, orada bulunan Yasin Alparslan’la yapmış olduğumuz telefon sohbetlerinde Halit Bozkurt’un vatanseverlerden ayrıldığından bahsetti. Ben de kendisine arkalarında kimin olduğunu sorduğumda bana bizim arkamızda Veli Küçük Paşa var, Veli Paşa bizimle dedi. Ancak benim bu şahısla hiçbir irtibatım yoktur, diye beyanda bulunmuş Ali Kutlu. Ali Kutlu’dan veya Yasin Alparslan’dan bu konuda herhangi bir şey duydunuz mu?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır ben duymadım efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Yani Veli Küçük’ün şeyde, VKGB ile ilgisi olduğuna dair herhangi bir şey duydunuz mu?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır ben duymadım, yani Veli Küçük’ü de hiç dernekte falan da görmedim, böyle bir şey de duymadım. Ali Kutlu ile zaten şeyden bu yana hiç görüşmüyorum ben, vatansever kuvvetlerden daha sonra Kuvayı Milliye’ye geçti Ali Kutlu, o tarihten bu yana hiç görüşmüyorum.”

Mahkeme Başkanı: “Evet.”

Tanık Mesut Sezer: “Yani bu beyanı da zaten bizim görüşmediğimiz bir dönemde vermiş.”

Mahkeme Başkanı: “Evet, Ali Kutlu zaman zaman İstanbul’a gelip buradaki Kuvayı Milliye Derneği üyeleriyle veya VKGB olduğu iddia edilen üyelerle görüşüyor muydu, bilginiz var mı o konuda?”

Tanık Mesut Sezer: “Kuvayı Milliyeye geliyordu zannedersem, Kuvayı Milliye derneğine geliyordu zannedersem.”

Mahkeme Başkanı: “Evet kimlerle görüşüyordu İstanbul’a geldiğinde Ali Kutlu?”

Tanık Mesut Sezer: “Bilmiyorum efendim, ben yani kendisiyle görüşmediğim için bilemem.”

Mahkeme Başkanı: “Peki niçin geliyormuş İstanbul’a bilginiz var mı?”

Tanık Mesut Sezer: “Dernek çalışmaları için geldiğini duyuyordum, Ali Kutlu’nun Mersin’deki arkadaşlarından.”

Mahkeme Başkanı: “Evet, ilave edeceğiniz başka bir beyanınız var mı?”

Tanık Mesut Sezer: “Yok efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Başkanım İddia Makamı, biraz önceki soru üzerine, Tüzük ile ilgili, tüzüğü kim hazırladı o konuda bilginiz var mı? Derneğin tüzüğünü kim yazdı?”

Tanık Mesut Sezer: “Taner Ünal efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Bizzat kendisi mi yazdı?”

Tanık Mesut Sezer: “Tabi fikir aldığı insanlar olmuştur ama toparlama işini Taner Bey yaptı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani kimlerle, bir heyet mi oluşturuldu, tek başına mı yazdı, siz yazarken gördünüz mü?”

Tanık Mesut Sezer: “Ben tek başına yazarken gördüm fakat başka bir yerden fikir aldı mı, bilgi aldı mı bilemiyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Şunun için soruyorum, bu teftiş dosyasının ekinde bulunan ifadelerde Mehmet Ali Aygül biraz önce bahsetmiştim, imam olduğunu söylediğiniz dernek üyesi olan şahıs, kuruculardan aynı zamanda, şöyle diyor. Ben Kızılcahamam’da Oğlakçı köyünde imam hatip olarak görev yapmaktayım. Vatansever Kuvvetler Güç Birliği Derneği, Hareketi Derneğinin kurucularındanım. Derneğin genel başkanı olan Taner Ünal ile Yörük Türkmen Derneği ve bu derneğin çıkardığı Yörtürk dergisi vesilesiyle tanırım, diyor, Yörtürk, duydunuz mu böyle bir dergi?”

Tanık Mesut Sezer: “Duydum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Taner Ünal bu dergide yazılar yazardı, bende bu yazıları takip ederdim. Bir gün Taner Ünal Vatansever çizgide Atatürk ilkelerini benimseyen bir dernek kurmak istediğinden bahsetti. Bende bu hareket içerisinde yer alabileceğimi ifade ettim. Kuruluş aşamasında derneğin Dikmen’deki merkezinde ki, merkezinde emekli Korgeneral Hasan Kundakçı, emekli Albay Şerafettin Toperi, tanıyor musunuz bu şahsı?”

Tanık Mesut Sezer: “Tanımıyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Nihat Gürkan, Taner Ünal, ben ve ismini şimdi hatırlayamadığım İstanbul’dan gelen 2 kişi ile birlikte Taner Ünal’ın hazırlamış olduğu tüzüğü okuduk, diyor.”

Tanık Mesut Sezer: “Evet.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “İstanbul’dan gelen 2 kişi diyor, o kişileri biliyor musunuz?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır bilmiyorum efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Neyse tüzüğün kabul edildiğini bahsettikten sonra şöyle diyor. Daha sonra derneğin Dikmen’deki merkezinde toplantılar yaptık, bu toplantıları yukarıda ismini bahsettiğim kişilerin yanı sıra Bekir Baz, tanıyor musunuz Bekir Baz.”

Tanık Mesut Sezer: “Tanımıyorum efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Abdülkadir Erdil?”

Tanık Mesut Sezer: “Tanıyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Avukat demiştiniz, Mustafa Kaya?”

Tanık Mesut Sezer: “Hatırlayamadım efendim şimdi.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Mustafa Kaya’da katıldılar ve böylece kuruluş çalışmalarına başladık ve valiliğe müracaatımızı yaptık diyor. Devamında da şöyle diyor ifadesinin, derneğin isim ve amblemini Nihat Gürkan ile Taner Ünal birlikte kararlaştırdılar, bu konuda bilginiz var mı? Derneğin isim ve amblemini Nihat Gürkan ile Taner Ünal kararlaştırdılar diyor.”

Tanık Mesut Sezer: “Yani fikir alışverişi yapmıştık muhakkak, somut bir bilgim yok, çünkü daha sonra bize de sordu, işte değiştirelim mi şeklinde falan fikir alışverişi olmuştur.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Devamında şöyle diyor, Taner Ünal değişik ortamlarda yaptığı konuşmalarda Genelkurmay’ın, Milli İstihbarat Teşkilatının ve Milli Güvenlik Kurulunun bu derneğin arkasında olduğunu, derneğin isim ve amblemini seçerken de bu durumun göz önünde bulundurulduğunu ifade etmiştir, diyor.”

Tanık Mesut Sezer: “Ben duymadım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Doğru mudur, yani arkasında diyor Taner Ünal değişik ortamlarda bu derneğin arkasında Genelkurmay var, MİT var, Milli Güvenlik Kurulu var şeklinde beyanları oldu mu?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır ben Taner Bey’in kendi ağzından öyle bir şey duymadım.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yani amblemi benziyor muydu askeri şeylere benziyor muydu?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır amblem Atatürk’ün Anıttepe’ye çıkışı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Başka böyle.”

Tanık Mesut Sezer: “Yok, yok.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Türk Silahlı Kuvvetlerini veya şeyi andıracak.”

Tanık Mesut Sezer: “Yok, yok hayır efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “MİT’i andıracak vesaire şeyler var mıydı amblemde?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır efendim Atatürk’ün Anıttepe’ye çıkışı.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Yok diyorsunuz, devamında şöyle diyor, ilk genel kurul toplantısını Ayma Otel’de yaptık, o toplantıda ilk kez Alaettin Parmaksız’ı da orada gördüm diyor. Bu Ayma Otel’de yapılan toplantıya siz katıldınız mı?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır katılmadım efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Daha sonra da Keykan otelde bir toplantı yapılmış, ondan haberiniz var mı?”

Tanık Mesut Sezer: “Biliyorum katılmadım ben.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Anladım, Hasan Kundakçı’nın dosya içerisinde bir ihtarnamesi var. Vatansever Kuvvetler Güç Birliği Derneğini temsilen başkan Taner Ünal’a gönderilen, bundan haberiniz var mı? İhtarname.”

Tanık Mesut Sezer: “Görmedim efendim.”

Mahkeme Başkanı: “Tarihi var mı Savcı Bey?”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Tarihsiz, şey 06.10.2005 pardon, 06.10.2005 tarihinde o notere yazılmış. Sayın muhatap çeşitli yer ve zamanlarda başkanı olduğunuz derneğin mensubu, yöneticisi, onursal başkanı vesaire olduğuma dair duyumlar almaktayım. Size ve derneğinize Türkiye Cumhuriyeti Devletinin yararına olan tüm çalışmalarınızda yürekten başarılar dilerim. Ben ise ne Vatansever Kuvvetler Güç Birliği Hareketi Derneğine ne de bir başka derneğe üye değilim. Doğrudan veya dolaylı bir dernek mensubiyetim söz konusu değildir. Doğabilecek yanlış anlamalara ve anlaşılmalara meydan vermemek için iş bu ihtarnameyi keşidecisi zarureti hasıl olmuştur. Keyfiyeti ihtaren duyururum sevgilerimle, 06.10.2005.” 

Tanık Mesut Sezer: “Ben görmedim efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Gördünüz mü bunu?”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır görmedim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Şöyle bir de 6 Mart 2006 tarihinde mülkiye müfettişlerine gönderdiği bir yazı var, bundan haberiniz var mı?”

Tanık Mesut Sezer: “Yok efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “VKGB derneğine üye oldum, daha ilk günlerde keyfi yönetim yüzünden ters düştük ve yollarımı ayrıldı. Şubat 2005, bir daha hiçbir birlikteliğimiz ve ilişkimiz olmadı. Diyor bundan haberiniz yok değil mi?”

Tanık Mesut Sezer: “Yani Hasan Paşa ile görüştüğümüzde kendisi dilden söylemişti bana fakat dilekçeyi sizin elinizde görüyorum.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Ama keyfi uygulamalar derken ne bahsetti size, ne görüştünüz?”

Tanık Mesut Sezer: “Yani Taner Bey ile anlaşamadığını bahsetmişti.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Somut bir şey söyledi mi yani şu olaydan dolayı?”

Tanık Mesut Sezer: “Yok yok hayır.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Şu hareketten dolayı.”

Tanık Mesut Sezer: “Hayır efendim.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Teşekkür ediyorum Sayın Başkanım.”

Tanık Mesut Sezer’in ifadesinin alınması bu şekilde tamamlandı.

Saatin 15:10 olduğu görüldü.

Duruşmaya ara verildi.

Duruşmaya kaldığı yerden devam olundu.

Geçen celselerde duruşma disiplini ile ilgili olarak tutulan tutanakların bir kısmının okunmasına geçildi.

Tutanakların okunmasına geçildi.

Mahkeme Başkanı: "07.08.2012 tarihli duruşmada bir kısım sanıklar müdafii Avukat Kazım Yiğit Akalın, Avukat Hüseyin Ersöz’ün Sanık Yalçın Küçük ile görüştüklerine dair tutanağın. 09.08.2012 tarihli duruşmada Avukat Serkan Günel’in tutuklu sanıklardan Tuncay Özkan ile Mustafa Levent Göktaş ile görüşmelerine dair ve müdafiinin beyanına dair tutulan tutanak. 10 Ağustos 2012 tarihli duruşmada Tutuklu Sanık Muzaffer Tekin’in soru sorması esnasında Mahkeme heyetine yönelik söylediği sözlerle ilgili olarak tutulan tutanağın. 13.08.2012 tarihli duruşmada Tuncay Özkan’ın Mahkeme Başkanına söz hakkı almadan itirazına dair tutulan tutanak okundu. Dosyasına kondu.”

Tutuklu sanıklarla ilgili olarak görüşü sorulan İddia Makamı.

Mahkeme Başkanı: “Savcı Bey buyurun.”

Cumhuriyet Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel: “Sanıkların tutukluluk hallerinin 5271 sayılı Ceza Muhakemesi Kanununun 108. maddesi gereğince incelenmesi kapsamında, 1-Saipir Debzlelvitze, Turhan Çömez, Bedrettin Dalan, Hüseyin Nusret Taşdeler ve Mustafa Bakıcı hakkındaki yakalama kararlarının devamıyla infazlarının beklenilmesine. Diğer tutuklu sanıkların kendilerine yüklenen terör örgütü yöneticisi veya üyesi olmak ile buna bağlı suçlar işlediklerine dair iddianamelerde ve özellikle her bir sanık için özel olarak ayrılmış iddianame bölümlerinde de gösterilen kuvvetli suç şüphesi doğuran delillerin ve somut olguların bulunması, yüklenen bu suçların 5271 sayılı Ceza Muhakemesi Kanununun 100. maddesinin 3. fıkrasında sayılı tutuklama nedenleri arasında olması, tutuklama neden ve gerekçelerinde bir değişiklik olmaması hususları gözetilerek tutukluluk hallerinin devamına karar verilmesi kamu adına talep ve mütalaa olunur.”

Duruşmaya yeniden ara verildi.

Duruşmaya kaldığı yerden devam olundu.

Mahkeme Başkanı: "Sanıklardan ve müdafilerinden bu aşamada herhangi bir talep alınmayacak.

Dosya incelendi.

GEREĞİ DÜŞÜNÜLDÜ:

Bir kısım sanıklar ve müdafilerinin tahliye içerikli dilekçeleri, İddia Makamının bu konudaki mütalaası ve tahliye istemli verilecek sair dilekçeler dikkate alındığında CMK 108. maddesi gereği tutuklu sanıkların tutukluluk durumlarının resen yasal süre içerisinde diğer taleplerin celse arasında değerlendirilmesine, 

Bu nedenle duruşmanın 03.09.2012 günü saat 09:30’a bırakılmasına oybirliğiyle karar verildi.17.08.2012
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